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 תקציר 

חדש  נושא  אליה  כנס  ושינוי סדר יום והשבה החליטה המועצה בעד הצעה להישיבה נפתחה בהצבעה   
לאחר מכן אושרה הצעת החלטה לעדכון נוהל  .  , הצעת החלטה בנושא חוק הגיוס שלא נקבע בה מראש

בישיבות  המועצה  חברי  של  מקוונת  השתתפות  אז  כנספח) (מצורף    המסדיר  רמ.  (ראש  נבחר  "ח 
יום  והתקיים  עדכוני הנהלה  היו  מחלקה) חדש בהצבעת אמון, למחלקת מעורבות חברתית.   דיון על 

נגישות ושוויון זכויות  בוועדת    שהוקמו בהחלטה בישיבה הקודמת.  ת והתרחשו בחירות לוועד  הסטודנט.
. מונו  דיויד חיים ואנונו, אמיר שטיין, עודד יניב שטראוס, רונן רוסינוב, איציק רולניק ועידן ברנענבחרו  

מספר   לאור  והמלחמה,  באוקטובר  ושבעה  הביטחון,  וכוחות  מילואים  לוועדות  חברים  אוטומטית 
המקומות  למספר  ביחס  בפרוטוקול המועמדים  מופיעים  שמותיהם  בנושא    . ,  החלטה  הצעת  אושרה 

הסטת  הוצגה יוזמה ל . ועדת כספים הציגה את פעילותה .  מצורפת כנספח)(  המאבק להשבת החטופים 
(מצורפת    בנושא חוק הגיוס  מגורמים מזהמים. לבסוף אושרה הצעת החלטההאוניברסיטה  השקעות  

 . כנספח)

 סדר היום שינוי  הצבעה על 
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 שינוי הזה או לא. מסכימים לבעצם תהיה הצבעה אם אנחנו  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

אני אגיד שיש לנו  קודם לפני שאני אגיד את מה שאני רוצה לבקש,  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
 פה מתמללת, אז לפני שכל אחד מדבר, תגידו את השם שלכם כדי שהיא תדע.  

דבר שני, בנוגע לשינוי הלו"ז, אני רוצה לדבר אתכם על סוגיית חוק הגיוס, וחוק המילואים. אני חושבת  
שאני  שזה   מה  בנושא.  גם שניסחתי  הצעת החלטה  לי ממש  יש  עליו.  שנדבר  חשוב  משהו שממש 

האם אפשר בכלל לקיים דיון  מבקשת מכם עכשיו, זה לא בגדר הלאשר הצעת החלטה או לא, זה רגע 
מלכתחילה על נושא חוק הגיוס ונושא חוק המילואים. זאת אומרת אני לא אציג את הסוגייה כי, אלא  

בל ההצעה היא שנייה, שתתנו לנו רבע שעה לדבר ספציפית על  אם כן אתם רוצים לשאול ואז בכיף. א
ה.  זה, על המעורבות של האגודה בתוך הדבר הזה, וזהו. אם אתם מאשרים. אנחנו צריכים רבע שע

מעורבות חברתית. במקור היה חצי שעה, אבל עכשיו יש לנו רק מועמד    שמתוך הבחירות לרמ"חחשבנו  
. ואז את הרבע שעה הזאתי נעשה בסוף  אחד, רבע שעה יספיק בשביל הצגה, אשרור ושאלות לדעתנו

 אחרי העדכון של אדם בנוגע לאקלים. אם זה בסדר מבחינתכם.

טוב. במקום חצי שעה על בחירות רמ"ח מעורבות חברתית, היא   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
כניס רבע  רוצה להפוך את זה לרבע שעה ואחרי התוכנית האקלימית של אוניברסיטת תל אביב, לה

.  19שבעד להרים את היד בבקשה.    מי שעה על הצעת החלטה שלה. בסדר מבחינתנו שינוי לו"ז?  
  . סבבה]  הרמות ידיים  0[. יש מישהו נמנע?  3"ז?  הלומישהו נגד שינוי    ישסבבה, להוריד ידיים.  

 . "ז עברהלו שינוי    טוב

 תודה  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

 עדכון נוהל השתתפות מקוונת  - הצעת החלטה 

עכשיו מתחילים רגע בהצגה של   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו לנוהל ההשתתפות  אנחנו  שינוי 
 המקוונת. בואו תציגו. 

  – רפואית  -תארים מתקדמים בהנדסה, לומדת הנדסה ביו  נציגת אני עידן ברנע, אני   עידן ברנע (חברת מועצה): 
כשנתיים אני העברתי יחד עם עוד נציגים נוהל השתתפות מקוונת    לפנימי מכם שלא יודע,  תואר שני.  

  , הזום  דרך  להשתתף  נוכל יהיה מסודר באיזשהו נוהל, שש  לכך  אפשרנובעצם  בישיבות מועצה, אנחנו  
יש שם כל מיני חוקים, כמו לדוגמא  עבור אנשים שלא יכולים להגיע פיזית וזה לפי תנאים מסוימים.  

ההצבעות מרחוק, שברגע שזו הצבעה חשאית. אז מה שכתוב בנוהל הקודם זה שזה בלתי אפשרי.  
 . 70%עוד משהו שאנחנו הכנסנו בעבר, שזה יהיה 

  שכבר   נוהל   זה רגע. בואי נעבור על הסעיפים. אז כמו שעידן אמרה,   : (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות)   צליל לבנה 
. אלה השינויים. הסעיפים הספציפיים  ובגלל זה נרד ישר למה הם השינויים   סעיפים   כמה  עשינו.  קיים

 .  האלה

  השתתפותלהקל על ה זההאלה רגע   שינויים קונספט של הה  עיקר ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
כי    ההגעה בזום לישיבות. על    להקל ורכבת, המטרה היא  מיותר  , בגלל שאנחנו מבינים שהשנה  זוםב

 כרגע אנחנו לא יכולים לעזור לאנשים שלא יכולים להגיע. 

י השתתפו מרחוק. יש  ישוקף מ  נוכחותשל האוקיי. עשינו שבפרסום   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
במקום    ,מחלהה מרחוק. הקלה על עניין של    שזהשם    נכתוב פשוט  אנחנו    , בפרוטוקולים רשימות נוכחות  

השתתפות מרחוק    פעם אחת.  מש בהקלה הזאת להשת  אפשר   בשנה שימו לב ש,  יומיים ימים זה יהיה    4
 על בסיס מחלה פעם אחת. 

 . כרוניות מחלות  לכם  ואין  במידה עידן ברנע (חברת מועצה): 
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  בעצם   השתתפות מרחוק. אנחנו מבקשים  ,חדש   הוא  8  סעיףכן.   ועד/נשיאות): לבנה צליל (חבר מועצה וחבר 
מרחוק  של    ,בעיקר   ,ים לדבר  ,לאפשר השתתפות  הנציגה  מצורך  עלה  זה  בתקשורת    הפרעותנגיד, 

. אז זו איזושהי הצעה שעלתה בעבר ועכשיו אנחנו רוצים להעלות  השומר  בתלבאופן קבוע  שלומדים  
זה יכול להיות  בקמפוס.    ת לא לומד  יא בכלל כי ה  אותה, שהיא תוכל פשוט להשתתף מרחוק באופן קבע 

 רלוונטי גם ללימודים מרחוק, או סמסטר בחו"ל. 

הדבר הרביעי בעצם  .  , הם לא לומדים בקמפוסקליני ה  בשלב רלוונטי גם לרפואה    זה עידן ברנע (חברת מועצה): 
  . כל מיני תקלות   ו הי  כי  חשאית   בהצבעה  להשתתף  יכולים  היינו  לא  בעבר שאנחנו רוצים להוסיף זה,  

עם זה תקלה. אז בעצם עשינו ניסוי בפגישה    ה יתוהי  מספורדרך גוגל    להצביע נגיד הייתה פעם אפשרות  
  לשנות   אפשר   ולכן  טוב  עובד   וזה  מרחוק   להצביע   אפשרות   שיש   לב   ושמנו עם הבחירות לוועדות,  שעברה  

לנוהל שבמידה   ונהכנס אנחנו שזה מבין הדברים הכי חשובים שיש, , החמישי הדבר  עכשיו   .הנוהל  את
ומספיק    מספורגוגל    טופסאיזשהו  והמועצה רוצה שהפגישה תהיה היברידית אז אפשר לחתום על  

השאלה איך זה הגיוני ששינוי    עלתהאז  אחוז תמיכה אז כולם יכולים להתחבר היברידית.    70שיהיה  
  ולכן   אחוז   50- מ  יותר הרבה  בשביל ישיבה היברידית צריך    אבל הצבעה בעד  אחוז    50יצטרך  תקנון  
 . אחוז   50-ל  זה את  הורדנו 

  כי אני חולה בבית,   מחלה  אישור  להמציא  יכולה  ולא  בבית  שאני  במקרה  קורה  מה עינת טוביה (חברת מועצה): 
 ויותר מפעם אחת   ואני רוצה להצטרף לישיבה?

,  שנתיים   לפניכשכתבנו את הנוהל  לנו    היה תראי. אני יכולה לענות על זה, כי זה שיח ש מועצה): עידן ברנע (חברת  
כי אפשר לא להגיע    טרו ויפ   הם זה לא שש  אמרה   דאז   והנשיאות   השתתפו   שאנשים   חשוב   שזה  דיברנו 

שהם יפסידו את הישיבה    זהשהנשיאות דאז אמרה  לזה פתרון. הפתרון    מצאנובאמת    לא   לישיבה אחת.
 . פתרון  יש הזאת. אני מאוד מקווה שלנשיאות עכשיו 

לפספס עד שלוש ישיבות ברציפות.    מותראני רוצה לתת קונטקסט.   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
תוכלי להסתכל    כןאת  כל פעם מחדש. תוכלי להשתתף    לאאז פשוט אם את חולה מלא פעמים בשנה  

נוכחות, לא תוכלי    ייחשבבזום אבל זה    להתחבראת יכולה לבקש מהנשיאות  ,  כשזה עובד  בפייסבוק
אני חושב ש... כן, היה איזשהו דיון כמה רוצים להקל, שלא כל פעם מישהו יהיה    .לצורך העניין   להצביע

המצב דורש ארבעה ימים. אז כרגע מה  מציעים הקלה. כרגע  אנחנו    כרגעחולה ויגיד, זה. אני אגיד ש
 .  ליומיים  להקלזה   רוציםשאנחנו 

.  , לרוב רופאים לא מוציאים, הם מוציאים אישור של שלושה ימיםימים  ארבעהכן. כי   עידן ברנע (חברת מועצה): 
 זה למקרים חריגים.   ארבעה ימים

 . בזום  שישתתפו   מילואים אנשי   להוסיף  מציעה אני אולגה קליין (חברת מועצה): 

 . שם  המילואים עידן ברנע (חברת מועצה): 

 . השינויים  רק   אלוהמילואים כבר מופיעים קודם.  צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): לבנה 

 ?ישיבה באותה  שנוכחים חברים   זה  חברים  אחוז של הדרישה  דיויד ואנונו (חבר מועצה): 

 נציגים שיהיו בעד.    35נציגים אז צריך    70אחוז ממי שקיים במועצה. אם אנחנו    50  זה עידן ברנע (חברת מועצה): 

יכול להחליט על ישיבות    הוועד אחוז. אני אגיד ש  50. מעל  35מעל    לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
  אותו   לעקוף   אפשר  אז הוועד ממש לא רוצה וממש יש הסכמה רחבה  אם    אבל אז כאילו.  היברידיות  

 .  אחוז   50במעל 

  והאם .  2?  הנוהל  נגד  מי .  22?  שהבבק  הזה   הנוהל  שינוי  בעד   מי ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 . בהצלחה עבר הנוהל .  2? נמנעים לנו  יש

 הצבעת אמון  -לרמ"ח מעורבות חברתית    בחירות
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עכשיו רק שתדעו. בגלל שזה    אנחנו עוברים לבחירות. בחירות אמון. ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
. זהו עכשיו אנחנו בבחירות  היום  עבר, אנחנו נותנים לאיה להשתתף מרחוק, כי היא לומדת בתל השומר

, בעצם הוא יציג את עצמו, יהיה זמן לשאלות, בסוף  מי שלא יודע איך עובדות בחירות אמון  .אמון לשלו 
צבעה לשלו תהיה בתוכנה שעשינו איתה כבר,  תהיה הצבעה בעד נגד. קיבל יותר בעד מנגד, עבר. הה

voteclick . 

קוראים לי שלו  .  , אפילו לדבר אתכם רובכם   אתאני חושב  לכולם, זכיתי להכיר    שלום  שלו זיו (חבר מועצה): 
מגיש את המועמדות שלי    אניוהיום    ,תקשורת חינוך ול'  א   שנה  סטודנט,  מנהריה   במקור   24  בן  אני זיו,  

לכם  אני אתחיל קצת לדבר על עצמי. לתת  את אילנית.    להחליף לתפקיד רמ"ח מעורבות חברתית,  
כל החיים שלי בדרך כזו או אחרת  וקורות החיים שלי.  את המצע שלי  אולי  מי שקרא  ,  טיפה יותר רקע 

בין אם זה כבר    ,בהן אני נמצא  עשייה במסגרות  של   , הדרכהשל  היו בהקשר של מעורבות חברתית,  
  .יהודית ה  סוכנותהתוכניות שותפות של  מועצות תלמידים, שגרירים צעירים,    כנער בתנועת המש"צים, 

בעיקר  אותי    משך  מהאני כן אגיד    אני לא צריך לפרט לכם הכול, אני בטוח שקראתם, מקווה שקראתם. 
אליו.   הזה  לתפקיד  להביא  יכול  שאני  חושב  אני  חברתית   ומה  מעורבות  אעבור  אני    , מבחינת  ממש 

  שאני  ואגיד  אתחיל אני למה שכתבתי במצע, ואגיד לכם מה אני מרגיש שאני יכול לתרום.  גם  בהתאם  
  האפשרות   את  לי   יש ו  אני חושב שהיא עשתה עבודה מעולה  , אילנית  את  להחליף   ושמחה   גאווה   מלא 

 . ולבנות  להמשיך 

  משהו  לסטודנט או סטודנטית החדשהיש לי רצון לפשט את הנושא הזה, להציע   – מלגות  לש  קשר הב
בהקשר של איך אני מתמודד בכלל עם העולם הזה של המלגות. אני בטוח שיש פה חלקכם    ,נגיש   יותר

, לפי זה ידעו על מלגה, נרשמו. ואני מרגיש שכן אפשר  כמוני שראו איזושהי הודעת ווטסאפ שרצה
מסודר, יותר  טיפה  באופן  זה  את  כמובן  תוך    לעשות  שיש  המלגות  מעגל  הרחבתכדי  והמשאבים   ,

 . לאוניברסיטה להציע 

  שלקחו וסטודנטיות באוניברסיטה ובאגודה   סטודנטים כמה  שיחה עם    ניהלתי גם,    – של קיימות    בקשר 
שיפור שם  ל  לחתורכמה שאפשר    מתכווןכן  ונותנים עבודה מדהימה. אני    בראש מעיינם  הזה  הדבר  את

של   במיקרויותר  ירוק  קמפוסבהקשר  אם  בין  לדוגמה ב  ,  מחזור,  פינות  בין  יותר  או  במאקרו  ,  אם 
 . בהקשרים של אנרגיה מתחדשת

גם. סטודנטים וסטודנטיות כאן באגודה שכבר עושים עבודה מדהימה בנושא הזה.    –נגישות    מבחינת
נכויות    שלגם  בהקשר בעיקר    , לעבור על הנושא. העשייההעבודה ואת  את    להמשיך   יותר ממתרגש  אני

  אין זה שיח שהיה בשבוע האחרון ויצא לי גם לדבר עליו כאן עם חלק מהנציגים והנציגות.  שקופות.  
 . סטודנטסטודנטית ושווה לכל  חוויה כאן סיבה שלא תהיה 

לכל סטודנט    יותר  בטוחה סביבה  ליצור כמוכן וכמוכם להמשיך   חותר כמובן אני  – שוויון ומגדר   מבחינת
, ולראות איפה  כמו כל נציג ונציגהלתרום את חלקי    רוצה רק  אני    ת ובתקופת המשבר הנוכחי  וסטודנטית. 

כי   לכולל ככלל,  וגם  וסטודנטיות שנפגעו אישית,  גם לסטודנטים  יכול לתרום,  אני במסגרת התפקיד 
 אפשר לומר שבמקום מסוים כולנו נפגענו אישית. 

  שאני   מרגיש   אני ,  שבה אני נמצאמעצמי למען המסגרת    לתתלעבוד קשה,  מאוד אוהב ללמוד,    אני
 . שלכם   האמון את  בי   שתתנו  ואשמח לתרום, רוצה ונכון  יכול , מתאים

  שיש   מכירה  אני ,  לשאול  רציתי.  יפה  מאוד  דיברת כל הכבוד   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
 ? זה את  לשפר   נכונות לך   יש האם . מחלקות מיני כל של   הכספית בשקיפות פערים 

  אני זה משהו שאני מאמין ש  זה לא משהו שאני הכרתי.   , לי  חידשת אני אגיד שאת   שלו זיו (חבר מועצה): 
זה משהו שהוא בתיאום עם שאר חברי ההנהלה    כל עוד  .לתפקיד שלי  הכניסה    עםיותר    אדעאלמד ו

את היעילות שלנו בתור אגודה, חד משמעית. אני רואה    לשפר  והוא משהו שאני יכול לעשות, ובקצה
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לנכון שכנציגים ונציגות תהיה לנו את האפשרות לדעת מה קורה. כמובן שרק כשאני באמת אדע ואהיה  
 איפה אני עוזר בזה. , בתפקיד אני אדע יותר טוב לדעת 

  scope-ה  עליותר  . יש לי שאלה  כי קראתי, התעניינתי, אהבתי  המצע  על  שאלה  לי  אין הוד בס (חבר מועצה): 
להביא   שאתה פעילות    .לתפקיד  רוצה  זה  באוניברסיטה  סטודנטים  מאוד  להרבה  שמפריע  משהו 

אחד  איך אתה רואה את עצמך בתור מי ש  .מהצד השני, אני לא נכנס לזה   צד פוליטית כזו או אחרת, כל  
תאים כאלה ואחרים, איפה אתה שם את הקו ועד איפה אתה מוכן    יהם, זה על  אחראיהדברים שאתה  

 ? , אני מרגיש 'כשתיבחר', לא 'אם תיבחר'לאפשר במסגרת תפקידך

רק כשבאמת אכנס  ש   בטוח  אני   נושאים מה  הרבהקודם כל תודה. שאלה יפה. שוב,   שלו זיו (חבר מועצה): 
דברים    יש זאת אומרת, אני בטוח ש קשת ההשפעה שלי.    מה בהם ולדעת  אדע להעמיק    אני לתפקיד  

  מרגיש   אני אבל כדי לתת לך תשובה לשאלה.  .  ארצה כמה שאני  עליהם    להשפיע  כלוא  לא גם,  שאני  
  להפגין ופש  והחחופש הביטוי,    .הטוב   הטעם  עוברשעל איפה  קונצנזוס    , כמה שאפשר, איזשהושיש 

עד כמה שאני  אנסה לפעול    אני לבין מקומות שאנחנו אולי טיפה יותר חולקים עליהם.  .  רצונותזכויות ו
, זה קצת פחות  עם תא כזה או אחר  מסכים   לא   או   מסכים   אני   אם   . כן, אובייקטיבי יותר  ה   במובן יכול  

האם נאמר כאן משהו שטיפה עובר מעבר    . ת נפגעו  סטודנטים  של  זכויות   האם לראות    יותר ,  הפקטור
,  צריך   אםכשצריך  את הקו    לחצות  אני יכולולראות איפה    להיות עם אוזניים לכותל  לחופש הביטוי. פשוט

 . לעשות את זה, אני אעשה דרש יבמידה ואני אש  אני יודע

יפה אבל    .דברים  של   הר  עושהפה  רמ"ח    כל שי אטוס (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות):  אפשר לדבר מאוד 
להתמודד איתם. תן    יודע איך   לא   אתה ש   גורמיםהרבה  ב  נתקלים למציאות    שמגיעים כבסופו של דבר  

 "ח. רמ בתור   לעשותיודע שאתה נכנס ואתה רוצה  שאתה שונים או שלושה דברים  שניים לי בבקשה  

הראשון והעיקרי  חושב שהדבר    יאנ  , קצר  וח לטו  הדברים   את   למפות   אנסה  אני  אם שלו זיו (חבר מועצה): 
והסיוע    ארצה שאני   העזרה  זה  בו  תורם  אני  איפה  שלנו ללראות  ולמילואימניקיות  ,  מילואימניקים 

ויש אפשרות לפתרונות  טיפלו בהם    לא יכול להיות שעדיין  ש   נגישות   בעיות   עם ולסטודנטיות  לסטודנטים  
  בהקשר , ווהמורכבת  המסובכת  התקופה  בגלל   , שהם מתחת לאף שלנו ואולי לא יכולנו לטפל בהן לפני כן

ים שבטווח הקצר אין  , יש המון דברמודעות  העלאת,  מחזור  פינות אני בטוח שבהקשר של  של קיימות  
לית מדי אבל כן גם תשובה  ברמת העקרון, כדי לנסות לא לתת תשובה כל .  סיבה שלא נצליח לעשות

מסגרות    יהיו אני בטוח ש  . להשיג ואעשה הכול כדי  לא אנסה    אני שיעד שרשמתי    איןשקולעת למטרה,  
 . ואני גם מאוד מאוד סבלני  אבל אני לא מפחד מעבודה קשה  ן.בה להתקדם   קשה יותר לי קצת  שיהיה  

, אתם עוד  voteclick-אנחנו כבר נשלח אסמס. מי שלא מכיר את ה  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
דניאל, את רוצה להציג בינתיים    נמנע. מעט תקבלו אסמס, ומייל. אתם נכנסים, פשוט מצביעים, בעד נגד  

 הודעה. לא? טוב, בגלל שעכשיו ייקחו כמה דקות עד שיישלח אלינו ה עד שנעשה את ההצבעות?

אנחנו רוצים להקריא שמות רגע לוודא שלא נפספס. זה יהיה מהיר,   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
הולך להקריא שמות של מי שאנחנו מאמינים שלא נמצאים כאן ולכן לא הולכים  אני לא הולך לחכות. אני  

רק להצבעה הזאת, כי ההצבעה    להצביע. אם הם נמצאים כאן אז הם זכאים להצביע. אנא אמרו לנו. 
 ] [הקראת שמות. הזאת קורית עכשיו 

 ההצבעה] [מכינים את 

 המילואים  מתווה על   שאלות

  בשביל ,  14  של  בקבוצה  נמצא עכשיו  +  28  של  בקבוצהפורסם שמי שהיה    במתווה טלי קולמן (חברת מועצה): 
 ? 14ימי מילואים או  28הוא צריך לעשות  28 של קבוצהל לעבור 

אבל אנחנו    קיבלנו תשובה.   טרםשאלה מעולה. תומר שאל אותם.   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
 נברר את זה. 



 

6 
 

טועה,    בעבר  ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו לא  אני  ימי  אם  שעושים  מילואימניקים 
אז מילואים  ה  ,  להם  כתוב    בתוך גם    28  - נספר  ועכשיו  המבחנים  סוף    עד שזה    זה   אחרת, תקופה 

ואים בזמן תקופת המבחנים הוא הכי  ככה שאם יש מילואימניק שעושה מילבסמסטר ב'.    .הסמסטר
 נדפק, אבל הוא לא מקבל מזה.

 ואני אבדוק את זה.  , תקופת הבחינות, נכנס זה' א  בסמסטר  ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ

 ? הקודם לסמסטר  נכנס זהשלושה -יומיים  לפני  מילואים שסיים  מי באותו נושא,  טלי קולמן (חברת מועצה): 

 . הקודם לסמסטר נכנס זה ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ

 ? 28-ב  חשבויי  גם  21 שעושים  לוחמים  טלי קולמן (חברת מועצה): 

 . כן ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ

  28  - הגיע ל  , מבחנים  בתקופת  מילואים  לעשות  שהתחיל סטודנט. הזה  לנושא  חידוד ): מועצה (חברת  מודעי   עדן
 . לו  מתאפס  זה  ועכשיוככה שהוא לא קיבל הקלות על המילואים, תקופת המבחנים  בסוףרק  

 ותוצאות   הצבעה -בחירות לרמ"ח מעורבות חברתית  

 סליחה.   חברים, מוכנים ומוכנות להצביע? לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 

ם באסמס או במייל. מי שלא  כנענה על זה עוד מעט. עכשיו נשלח ל ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 מקבל, תגידו. 

 [הצבעה חשאית] 

 [חשיפת התוצאות על המסך] 

ראש  . אנו מכריזים על  1  נגד ,  6  נמנעים,  קולות   23  בעדות.  ברכ לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
 מחלקת מעורבות חברתית חדש. 

 הנהלה עדכוני 

עכשיו אנחנו עוברים לעדכוני הנהלה. בעדכוני הנהלה גם אילנית   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 שלנו תבוא להיפרד מאיתנו. 

אם יש שאלות לכתוב לי   כמו שראיתם.  לאור  יצא' ב סמסטר  מתווה : (חבר מועצה ורמ"ח אקדמיה)  בינשטוק תומר
אם יש שאלות  מחכה שיכתבו עוד קצת    אניבסוף נענה על הכול.  בווצאפ. שלחתי טופס ייעודי לשאלות.  

,  חריג   מקרהשקרה  אני אתחיל לענות על השאלות. אתמול אני אשתף אתכם    ואז ,  לכם, או לסטודנטים
  לסטודנטים   נתנו  לא   המשגיחיםו  , היה מועד ב' בחשבונאות  , אביב  בתל  פה  לנו   שהייתה  אזעקה  בזמן

   .מקלט ל לצאת 

שהמתרגלים באו  נשארו להיבחן עד  מהכיתות  חלק    .לא   וחלק  יצאו  מהכיתות  חלק טלי קולמן (חברת מועצה): 
 להוציא אותן. 

את   ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ לאסוף  צריך  כי  לעשות,  מה  ידעו  לא  המשגיחים  בקיצור 
לצאת כן  המחברות,  ודברים.    ,הבחינות,  דין  שם  היה  מקרה  לא,    בשיתוף עכשיו  עובד    אניבכל 

כי כרגע אין שום נוהל כזה. זה משהו  מה עושים בזמן אזעקה.  מוגדר ו ברור   נוהל שיהיה האוניברסיטה 
 . לי  תגידו אז  לנוהל להכניס  שצריך  חושבים שאתם   דברים  יש  אם אז מאוד קריטי מבחינתי. 

 כן, את ההנחיות של פיקוד העורף.  אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 

 לא, בסדר. דברים אקדמיים.  אקדמיה): ח " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ
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 ? זה עם  קורה   מה לא   או  כן , לפקטורים שקשור  מה כל  טלי קולמן (חברת מועצה):

 . אוטומטית  זמן הארכת  ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ

 אז יש כאלה שלא קיבלו. יש כאלה שכן קיבלו.  טלי קולמן (חברת מועצה): 

ורמתומר   מועצה  (חבר  רוצה    .פרטנית   טופל  זה  אז  אתמול  שם   שהיה  מה  כל   ח אקדמיה):" בינשטוק  אני  אבל 
שלמקרים הבאים יהיה לנו מוכן. כמה זמן הארכת זמן, האם יש פקטור. אנחנו עכשיו עובדים בשיתוף  

 האוניברסיטה. 

יש כאלה שלא הצליחו לחזור נפשית    ,פקטורים  מבחינת  בכללי   התייחסות  שיהיה  שווה  טלי קולמן (חברת מועצה):
 למבחן. 

  ללימוד ,  , למי שראהבספריות   קיטים   עשינואחר כך נדבר בפרטי.   ח אקדמיה): " (חבר מועצה ורמ  תומר בינשטוק
הולכים להיות    – . מדקרים ללא גבולות  ך הכולס   30  ו הי  חולקו   הקיטים   כל'רים.  צופ לוח מחיק,    ,בקבוצות 

. חוסן  נשלח לכם הכול מסודר  פרסום בהמשך   היהישני מעגלים של דיקור, בספריית מדעי החברה,  
יהיה   בחינות  ים פרונטלי  יםמפגש  2  עודו בזום    מפגשים  4באקדמיה  חרדת  תקופת    על  לפני  שבוע 

ניהול ללא    סדנהסיור בגוגל,  סדנת עצמאים,    יהיהלינקדאין וקורות חיים,    -  טאו  אקספרט  .הבחינות
ממש היה נחמד.    '.ב   במועד  מבחנים   זה  –  20.5  -ו   16.5  - ב   צופרים  חילקנו  -חלוקת צ'ופרים  סמכות.  

 הבאנו שוקולד לפני הבחינה. היו פידבקים טובים. 

 חילקתם?  פקולטות לאיזה  עידן ברנע (חברת מועצה): 

  היה  זה כי ומדויקים כי שם היה את האחוז הכי גדול כרגע.    הנדסה ח אקדמיה): " בינשטוק (חבר מועצה ורמתומר 
  25חניכים, בהנדסה היה    152-חונכים ו   30חונכות של מדויקים היה    '.אסמסטר    חונכיותב'.    ימועד   רק

נושא  החנוכיות בהנדסה ומדויקים ימשיכו גם בסמסטר ב'.    ית ש   קורסים.  47-חניכים ב   447חונכים,  
שיתוף פעולה    יהיהכי    , קבעתי תאריך, יכול להיות שזה יזוז קצת מילואים   לאנשי  הוקרה  ערב אחרון זה  

שרוצה לעשות ערב הוקרה לכל הסטודנטים משרתי המילואים במרכז. שזה  עם קצין מילואים ראשי  
. זה יהיה משהו גדול, עם תקציבים מטורפים. זה לא רק יהיה עם שלנו אלא  לארח  רוצה   האוניברסיטה

 . 18.7-מ יזוז ככה שתדעו שככל הנראה זה   .במרכז הסטודנטים ממש כל 

להיות    אני ח מעורבות חברתית): " מורדנפלד (רמאילנית  צריכה  הייתי  כאן,  להיות    במילואים היום  מתרגשת 
  במחלקה   שקורה   מה קצת על  באמת שמחה להיות פה, בחרתי להיות אתכם.  ובמעגלים חשמליים.  

מלגות: עשייה בעיצומה. אנחנו בשלב שהמגלות בשיא    ושלו ימשיך לעשות אחרי שאני לא אהיה פה. 
השנה   בסוף  רוצים  אנחנו  מא  הכסף   כל  יעבורהעשייה,  בצורה  זה  על  עובדת  המחלקה  וד  בזמן. 

  שבוע שלחתי לכולכם במייל.    – . קהילת קמפוס נגיש  אינטנסיבית, אנחנו מדברים על מאות סטודנטים 
  יש   מה  יכירו   שהסטודנטים,  נותנת  שהמחלקה  ומה  בקמפוס  השירותים  על  שמספר  מפגש   עשינו   שעבר 

בשיתוף    4.6  . לקדם  צריך   ומה אירוע  את  מובילים    מודעות   להעלאת  גילה  של  ה כדרעמותת  אנחנו 
  העלאת   יום  את  מציינים  אנחנולמחרת,  יום רביעי    5.6.  . תבואווכייפי  שמח  יהיה  זה,  הנפש  בריאות
זה בשיתוף    .סרט  הקרנת יהיה דוכנים, בערב יהיה הרצאות בסגנון טד ו  וגם, ,  הסביבה  איכות   של   מודעות 

ארגונים    המועצה הירוקה, באמת כפיים כי הם מובילים את זה חזק מאוד, וחלקם נמצאים כאן איתנו.
  לות והפע שהמחלקה נותנים שירותים כדי    אנחנו הפעילות מאוד עצימה.    – חברתיים ותאים פוליטיים  

אתם שומעים מישהו    אם אז  יקרו, זה תחום חזק עכשיו. כרגע אצלי במחלקה חסר תקן של שוויון ומגדר  
 אז תפיצו.    םאות  יעניין   שזהו מישהי א

זה מהר.   על  לעבור    טובכי  ה  הדבר   זה .  מדהימה  זכות   לי   הייתה,  היום   מכם  נפרדת   אני השתדלתי 
באמת תוך כדי    גיליתיבאמת זכות ענקית.  חודשים.    10  כמעטלהיות נבחרת ציבור,  שעשיתי בחיים,  

זה לא פשוט להיות נבחרת ציבור. יכולתי להישאר במקום הנוח, לעשות משהו יותר קל אבל ראיתי    כמה
העשייה    באמת תודה רבה על הזכות המטורפת הזאת.  . זה  את  רציתי לעשותלמה    וזה  מטורפתשליחות  

הדבר הכי טוב שיש, כי  את    יקבלווהסטודנטיות  כדי שהציבור של הסטודנטים    , כל הזמן,לא פשוטה
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שאתם   תודה  עושים,  שאתם  מה  על  תודה  אז  קשה,  מאוד  מאוד  עובדים  אתם  לכם.  מגיע  באמת 
  באמת אני אבוא לבקר ותודה.   . ומעורבים   מדהימים  להיות   תמשיכו .  מתנדבים, תודה שאתם נפגשים

 . ודניאל   עידו  זהעל התקופה הכי טובה שיש, שני אנשים שאני רוצה לומר תודה מיוחדת  

לך,    10  איתנו  נתנה  אילנית ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו רבה  תודה  אז  מדהימים  חודשים 
  , עבודה מדהימה  ,הרמ"חית הראשונה שלי יצא להכיר מהנדסה והיא החזיקה הרבה מאוד זמן. שאפו 

 . לשלו  ובהצלחה בהמשך   בהצלחהכן ירבו. 

של מלגאים. אני לא ארחיב    פעילות בעיקר  מרחב המעונות, יש לנו    מבחינת רווחה ומעונות): ח " יובל ציפריס (רמ
. במועדון יש  , שבועות סמסטר   תחילת ,  הבא  שבוע   פיקניק   לנו  יש .  לכולם  רלוונטי יודע כמה זה    לא כי  

וממש ברגעים אלה מחולקים  יש אירוע יין של ברושים.    10.6  -פיצות והקרנה של ליגת האלופות. ב 
אנחנו    , מזה  חוץממתקים עם כל מיני ברכות בכיתות הלימוד בברושים, נעשה את זה גם באיינשטיין.  

מעוניין    מישהומכירים  אם    ,ברושים  רכזלנו משרה פנויה של    יש  עובדים על לעשות משהו עם היורו.
די  בברושים + משכורת    ירהד ר הבגדול המשרה ממנת כמעט את כל שכ  –ורוצה אז אפשר להציע  

רלוונטי מאוד למי שרוצה  וזה מאוד מעניין, זה מתעסק בכל מה שקשור לקהילה של המעונות.    סבבה 
חדשים, יש לנו    יםל גמיקרו של הרווחה אנחנו נציב    בנושא להיות מעורב במה שקורה בתוך המעונות.  

, בשיתוף פעולה  מה שהכי קרוב להקמה זה פינת חוץ בפיזיקה ואדריכלות  ,כל מיני פינות רווחה חדשות 
 . עם טל [נציג אדריכלות]

 . אני מאוד מקווה שהשנה זה לא יקרה. 12 אחרי  אותם העיפו  שעברה שנה מתן ברש (חבר מועצה): 

של    השעות  הגיוני, כי זה  זה  .12  אחרי  אותם  שיעיפו  מניח  אנימהמועדון?   ח רווחה ומעונות): " יובל ציפריס (רמ
 ה... נקווה שלא יהיו פנדלים. 

 אפשר לנסח הודעה, איך אני אפיץ ללא נוסח?  ,המשרה לגבי ולרי מילינץ (חברת מועצה): 

 . אשלח  אני : (רמ"ח רווחה ומעונות) ציפריס יובל

יותר מסודר על  מקווים שישיבה הבאה    אנחנו ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו אולי לעשות משהו 
אולי גם שדין, ראש ועדת מכרזים יגיע, שרגע נראה מה מצב העבודה, בעיקר כדי  המשרות באגודה.  

 שאנחנו כנציגים נוכל להפיץ את זה, כי יש לנו תקנים שלא מאוישים כבר חודשים. 

 זהו, גם כי קודם היה על שוויון ומגדר. אז כדי להפיץ צריך איזה ולרי מילינץ (חברת מועצה): 

זאת בדיוק השאיפה. אנחנו מנסים לעבוד על זה. המטרה היא גם   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 . זמן. מבחינת הפצות ספציפיות, נבקש מהרמ"חים שישיבה הבאה באמת ניתן לזה, נקדיש לזה 

 ? האירועים כל  את  נקבל  איך  לא  ואם ? אגודף  יש מועצה): טלי קולמן (חברת 

 לכם.    נשלח ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

,  ף והוא לא נשלח השבועהאגוד  על   היינו   לא  אנחנו כן, אנחנו מתנצלים,    לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
 . זה עם  להתנהל  איך לעצמנו   רשמנו  ואנחנו כוועד לישיבות זה אחריות שלנו 

. באמת כאילו, אחלה ישיבות,  תודה לכם  ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ
היה לנו    . לנו   שהיו   הדברים   על   אדבר   אני היי כולם.  מאוד אוהבת את הוייב החדש. ממש ממש נעים.  

עם זאת, היו טקסים    טקס יום השואה ויום זיכרון זה היה בתקופת המבחנים כך שהיו פחות נוכחים. 
טקס יום השואה, עשינו כמה שינויים וחידושים, שהוחלט להטמיע אותם    . וד מרגשים מאוד חשובים, מא 

יתה עדות מתוך  הי  הזיכרון   יום   בטקס גם לטקסים הבאים. בעיקר זה שהעבירו אותו לאולם בר שירה.  
  ם ספורטאי  מלגות  חלוקת   של היה לנו טקס    היה מאוד מרגש.  משפחות שנפגעו ועלו לדבר.  הקמפוס של

  נו, יש קרנות שתורמות כסף ואחת לשנו אנחנו עושים חלוקה לספורטאים מצטיינים, מתוך הנבחרות של 
  סמסטר פתיחת  אירוע  פי החלטות של קפטנים של הנבחרות.    על מסוימים ו נבחרים על פי קריטריונים  
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בצהריים   'ב היום  חשוב.  ,שהיה  מאוד  לנו  שהיה  אירוע  היה  זה  וחוויתם,  שהייתם  מקווה  עניין    אני 
  שאנחנו לזה  ההתאמה שנעשה בסמסטר הקרוב זה דבר שילווה אותנו במרבית הנקודות פה. במקביל  

מה  והשנה אנחנו מרגישים שזה פשוט לא מה שמתאים,    , אנרגטי ,  שמחה  הופעהאיזושהי  מביאים לזה  
, גם מתוך  התקופה  רוחל  אמנים שקצת יותר מתאימיםהשתדלנו ללכת על    אזשצריך להביא לשטח,  

שתי קצוות של סקאלה שנאזן בהם, מדובר    יש   ההבנה שעדיין יש סטודנטים שרוצים לצאת ולחגוג. 
שאתם יכולים  שעון החול    דוכן של מכירת ציוד של משפחות החטופים, מיצג שלבאיזון עדין. הבאנו  

גם   שהוא  מקסיקו,  של  מהרחבה  אותו  משפחות   של לראות  בכיכר    , החטופים   מטה  שהוצג  שעון 
  , סק ייקפ אקעם    אירוע הגאווה שקורה כל שנה  החטופים, בניו יורק, בברלין, ועכשיו הוא איתנו בקמפוס.

אנחנו רוצים לתת לו זווית    ,הגאה  האחווה  עם  עושים  אנחנו  , אושר גדול, מי שהיה בשנים הקודמות יודע
  עשו   משמעותייםמרכזיים ושאירועי גאווה    שראינו גם בגלל  , הרבה  חווים   שכולנושמדברת את כל מה  

 .הגאה אחווההואנחנו בשיח עם   ] שינוי[תפנית,   pivot איזשהו 

,  טובה ממש  עושה עבודה    אתאני חושבת ש ש   ואגיד   אתחיל ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
,  זאת  עם .  כל הדברים האלה ואני לא יכולה לראות את עצמי עושה את זה  קשה  מאוד   זה אני בטוח ש

  , גם אסון   היה  זה ,  היום   שקרה   ממה  להתעלם   לנו   אסוראני חושבת ש   ,עובדהכ  אלא  ךי אלי  קשר   בלי 
הגישה לתרבות כרגע היא מהממת ויפה וזה מקסים,    כל חושבת שבאופן כללי    אני .  מוסריוגם    הסברתי 

פקייקס זה חמוד, ומשפט אחרי  אקולאור מה שאנחנו עוברים.   שנההלאני פשוט תוהה אם זה מתאים 
 כי בסוף כולנו  הסיפור עם החטופים. 

יהיה   ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ זה  מה שזה    , פקייקסאקלא  היה, 
 עכשיו לא יהיה מה ש

קשור לחטופים בסוף, בלי קשר   שהכל חושבת  אניכן אבל   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
 . בעזה  , בזמן שיש לנו חטופיםוחמוד לקאקפייס האם יש מקום  ,לגאווה 

זה בדיוק.   ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ אם    עצמי  את   אבהיר   אני אז 
את    אני אתן קצת את הנקודה שלי, כי  . זה לא יצא נכון, אולי דיברתי קצת מהר ובשצף ויצא לא ברור

של המחלקה,    השנה  של   עבודה  התוכנית  את  בניתי  המלחמהשמאוד צודקת, אני יכולה להגיד לך שלפני  
טיולים    ,שהיו אמורים להיות פוקוסים כזה בקמפוס דברים  עם הרבה מסיבות, הרבה אירועים, הרבה  

[נעביר קדימה] חודשיים שלושה של    fast forwardונעשה    ,המלחמה  הגיעה  ואזבדרום וצפון הארץ,  
עושים? ומה אנחנו  להיות פה שנה,  נוספים    ההלם, שאז הבנו הולכת  הרבה דברים נמחקו, דברים 

  שזו החלטה מאוד קשה ואני עומדת מאחוריה כי זה כואב ולא מתאים.   , ביטלנו  , שחשבנו אולי לעשות
יש דברים    , זה מאוד קשה,התכנונים   בשולחן  שיושבת   מי בתור   אני יכולה להגיד, הכי בנימה האישית,

וההחלטה לא    , לבטל ולא לעשות של חושבת, והיו לנו דיונים קשים על זה, שאני לא מרגישה בנוח ואני 
הדיון,   בשולחן  ונגמרה  ולכאן  לכאן  דעות  הרבה  שיש  סקרים    יצאנו ראינו  עם  מה  החוצה  לשאול 

, פה בתוך הנציגים זה קצת פחות נראה, אני יודעת להגיד  כרגע   שהמצב  וראינוהסטודנטים חושבים  
. פה, ואני גם שותפה  את זה כי גם עשינו סקר בנציגים ועשינו סקר גם בכללי שיצא החוצה לסטודנטים 

לא לעשות, ולהימנע. כשמסתכלים החוצה על המספרים של    לתחושה הזאת, התחושה הרווחת היא
עמק השווה.    את למצוא    אין לנו ברירה אלא לנסות שיש מצב כזה אז    ברגע ו   . חצי-חצי  זה   הסטודנטים,

. אני אגיד את  השנה  שיהיה  מה  לא  . זהשעברה  שנה שהיה מהלא יהיה, זה  עכשיו, קאפקייקס וחמוד  
שנמצאת    האוכלוסייהעל  זה יהיה לכיוון לדבר    אבל  זה, זה אפילו קצת לא לפרוטוקול כי עוד לא הוסכם

  . ואני גם לא חושבת שזה נכון ומפונה. זה יהיה סביב הקונטקסט, אין רצון לברוח    לוחמת תומכת,  בעזה,  
כל שנה יסתכלו לאחור ויגידו אה,  אנחנו נמצאים בשנה היסטורית,    אני חושבת שהעשייה של המחלקה,

מה שקרה   במלחמת    2024-ב זה  ברזלבאוקטובר  7זה מה שקרה  חרבות  אותנו    זה.  ,  ואת  מלווה 
צעד. בגלל זה   בכל המחלקה שלנו בפרט מפאת האופי שלה, הדברים שאנחנו עושים, זה מלווה אותנו 

,  שקטה  יותרמאוד שונה מכל שנה אחרת, הרבה  פתיחת שנה ופתיחת סמסטר זה היה    באירועגם  
שהיה רעיון יפה  קיר זיכרון    מאהל מרגוע, שנתן את החיבוק. וגם השנה היה  היה.  הרגוע  יותרהרבה  

 ואני יכולה עוד ועוד אבל אני יכולה לדבר שעות.  . מרגש  מאודשל דניאל וסטודנטים כתבו וזה היה 



 

10 
 

כי זה אותו    ? הסטודנט  יום  על   בדיון   להיכנסהאם זה לא דיון שיכול    לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
 נושא בערך. 

חושבת שאת מתמודדת    אנילא יודעת. אני אסיים במשפט.   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
שכנראה רק מתארכת ומתארכת    אבל   בשנת  המדינה  כלכל הדבר הזה.  עם משהו לא פשוט, זה תקדימי  

  ומה  ,מספיק   שלא   חושבת אניבטוח שיהיו התאמות, מדהים מעולה כמו שצריך.  . והמצב של החטופים 
אני לא הייתי שם    , שלו  הסרטון   את   ראיתי ואני יכולה להגיד באופן אישי ששהיה היום זה עובדה לזה.  

שאני איכשהו    התביישתי נורא כנציגה   כי לא הרגשתי נוח להיות באירוע בזמן שדברים כאלה קורים, אני 
. שווה  בעיניי   ,ואומר כולכם פה לא בסדר, והוא צודק   ,על הבמה  , כמעט בוכהתמכתי בדבר כזה ואח בא 
 לראות את זה.    כאב ממש  זהכי שנדבר על זה ומה הלאה 

אני מבינה אותך מאוד. בעיקר כי זה כאב   ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ
 . דניאל  של להתייחסות  זה את  נשמור. , לכולנו מאוד גם לי

לכם לינק לרכישת כרטיסים. בכל שנה    יצא י  בקרוב   .עכשיו   זה  על  עובדים  אנחנו  הסטודנט  ליום  הכנות
שאתם יכולים לבחור איזה כרטיס    משוריין ש  כסףדמי קשר עם הבוחר,    לכםותר מסיבות ויש  ירגילה יש  

  בכל מקרה   אז זה פחות רלוונטי כי  , בוטלוכמו שדיברנו הרגע,  השנה המסיבות    .אתם קונים בכסף הזה
שבו תוכלו להירשם  לכם לינק    יהיההשורה התחתונה היא שבקרוב  לכם את האפשרות להירשם.    היהת
  אפשר   אי, בלבד עבורכם  זה  לכרטיס ההרשמהשיימו לב שאת הכרטיס שלכם ליום הסטודנט.    לשרייןו

, כמובן באהבה, דרך  זה כרטיס אחד לנציג. מי שרוצה כרטיסים אחרים לחברים שלו  . זה  את   להעביר 
 הלינק לרכישת כרטיסים שיהיה בסושיאל. 

 של יום סטודנט.   בלינקיםבעיה   יש טלי קולמן (חברת מועצה): 

  ישחלק מהטלפונים לא עובדים, זאת בעיה שאני נתקלת בה המון בסושיאל.   ח הסברה ופרסום): "ירדן פרץ (רמ 
 לכם בקבוצה.   אשלח פשוט  אני חלק עובד חלק לא. רשת שיש להם שם.    בעייתאיזושהי  לבעיות,  מייל 

צ  הפסקולטות  ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ   יכולים   שאתם  ופר ' זה 
פעילויות קצת    ,פעילות   הפסקות.  לשבועות  מחוברכנראה  יהיה    זה , ממש מגניב,  לסטודנטים  להוציא

  ספר העם בית    בשיתוףבאדיז למי שלא מכיר,  תוכנית    יותר נעימות ורגועות שיהיו ברחבי הקמפוס. 
  שנולדה באגודה לפני הרבה שנים והלכה וצמחה ובאמת מעוררת השראה, היא נהדרת.   בינלאומי ה

  סטודנטים   פחותמטבע הדברים יש  השנה    .היא מחברת בין סטודנטים ישראלים לסטודנטים בינלאומיים 
והיא רצה גם בסמסטר    קיימת   היא שהופך את התוכנית ליותר קריטית. שתכירו שמה  וזה רק  בינלאומיים  

  ביקוש  ישמן הסתם    .ולטוקיו   לפראג  מוציאים  אנחנוושבועות בינלאומיים.  כנ"ל יש מיונים לתגלית    .ב'
 . נים ייהרבה מהתוכניות מלאות ואנחנו עדיין ממ  , גדול

 . ותדק 5 של באיחור   אנחנוכרגע   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 

למרות  ש היה לנו את מסיבת פתיחת סמסטר ב'. מי שהיה אני מקווה    היום  : (רמ"ח הסברה ופרסום)  פרץ ירדן
על הלוח זיכרון שהיה, שהוא מדהים והוא יהיה    , וכתבתם את הכתובת שלכםנהניתםהאירוע בסוף,  
יוזמה מדהימה    .שום דבר ...    שלא לבדוק  כמה פעמים ביום  . אני בודקת באופן אישי  שם כל השבוע
המון   של    מקסימות. תגובות  שקיבלה  סמל  רגועים,  צבעים  בחרנו  פרסום.  יצא  הסטודנט  יום  לגבי 

שקשור בכל המצב המדיני. כנראה בזכות    מוסף   ערך   יהיה ש  כמובן  , בצד ימין למעלה גדול   החטופים 
במקום הנרות    , יהיה בעצם את אותו הקיר רקהסטודנט  ליוםגם    ו תואנחנו נתרגם א   ההצלחה של הקיר

עיצוב.   יהיה את סמל החטופים. יש  כבר  ישלימו אחד את השני.  רגוע משנים    הם  יותר  משהו קצת 
 . כבר יצא החדש  האתר  אחרות.

נשבע לכם שהייתי  שנים,    3נציג    אניאני רק אגיד על האתר החדש.   ר הוועד/הנשיאות): " מימון (חבר מועצה ויואור  
  מצגות שלו.  70, עוד שבוע יוצא אתר חדש, עוד חודש, עוד שבוע וראיתי איזה אמרו שנים ו  3י כאן לפנ

 .  באמת כל הכבוד יצא   שזה מרגש  זה אז
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לפרגן לה,   ח הסברה ופרסום): "ירדן פרץ (רמ  יצא בזכותה של ניקול שאני חייבת  האתר    מנהלתהאתר הזה 
  ושיתפ   ,גרפיתה   מעצבתוה  ,ורמ"חים באמצע   חילופי תפקידים עם    ,הזה  האתר  עלבטירוף  קשה    עבדהש

עם   וכל  פעולה  מתכנתים  של  אביב  הטכני    הצוותכמות  תל  אוניברסיטת  את    כדישל  לסדר  לנסות 
לנו תיקונים, כאלה ואחרים. טלי שלחה תיקונים, המון תודה ללבנה,  הפרויקט הזה. חלקכם שלחתם  

הכבוד.  כל  לפרטים,  לב  עם תשומת  אחד אחד באמת  ישב  מקסים,  שלי,    אנחנו   ל ו הכ  קיבלנו  אהוב 
כמו שאתר אמור  , הוא דינמי לחלוטין  ומתחדשומתעדכן  . האתר בתהליכים יומם וליל  לו הכ  על עובדות
ואני מאוד שמחה שזה קרה    . תבסופו של דבר וימשיך להיו  יהיה  אבל   אחוז   100  מושלם   לא   עדיין להיות.  

, אנחנו בשיתוף עם מחלקת  לחלוטין  בנק הבחינות פרויקט אחר ונפרד   ושהייתי כאן לראות את זה קורה.
וקשה    ארוך   תהליךיהיה    זה ש  , שתבינו ידני  באופן   מבחנים   10,000בסביבות  אקדמיה הולכים לעלות  

  לעשות כל מאמץ אפשרי לעשות אותם.אנחנו מתכוונים    ,אותם   עלותהל  חודשים  שלושה  לנו  יש .  ומייגע 
 . אותם ולמצוא  אותם  להוריד ונעזור   אקדמיה  למחלקת שיפנו  למבחנים  זקוק  מישהו  אם כרגע  

מו איתי. אם אפשר כשמוציאים הודעות,  אני לא יודעת אם השאר יסכיחצי בקשה,    זה ): מועצה (חברת  מודעי   עדן
יבחר מה לשלוח    ,נוסחים   2  אולי  שיוציאו  אז יהיה שמח, כדי שכל נציג  אחד מותאם לתקופה ואחד 

 . זה את  שנים הרבה מאיתנו יושבים ומבהתאם לסטודנטים שלנו. כי  

  הנוסחים אני כן אגיד ש.  ואשים לזה לב   בזה   אטפל  אני מקסים בעיני.    זה רעיון  ח הסברה ופרסום): "ירדן פרץ (רמ 
זאת אומרת, גם יש סיבה  פעולה.  תנו יא  שמשתפות המכללות  שאר כל  עםוביישור קו   מאושרים האלה 

 חלק מרגיש אולי לא לפי רוח התקופה אבל שהדברים הם כל כך שמחים. אני מבינה ש 

. אי אפשר להתאים  קדומות   בישיבות   זה  את   אמרתי .  אמרה  שעדן  למהגם  אתייחס    אני יובל כהן (חבר מועצה): 
וגם   לכל אחד  הודעה  שמעלים  אם אפשר בפרסומים ארוכים    וקולע.   קצר  להיות   צריכות   הודעות כל 

לקיים את  אפשר לכתוב על ההתלבטות אם    לכאן ולכאן,   מלא סיבות . יש  פירוט  לכתוב לפייסבוק וכאלה,  
אומרים לי    יםסטודנטלכתוב, מצידי שיהיה מגילה ארוכה. לא לעשות.  או טקסים   לעשותיום הסטודנט, 

זה למה   ולמה  ככה  לכתוב אחרי  לזה  לא מתייחסים  אצטרך  , במקום  ולמה  אחד   להסבירשאני    לכל 
של האגודה יש שם הסברים מפורטים. מה היו השיקולים, מה    להגיד לו שמע, כנס לפייסבוק   , בפרטי

אחוז מהסטודנטים    50אפשר גם לשלוח: עשינו סקר בקמפוס,  כתבו, למה החליטו לעשות את זה.  
יש פייסבוק ואין סיבה שלא נפרסם את זה שם.  אנחנו לא יכולים להתעלם מזה.    שיהיו ימי כיףרוצים  

 זה קצת יותר עבודה והשקעה וכאילו אני נופל עלייך ועליכם וזו באמת עבודה. אבל זה יחסוך הרבה. 

מה שמפחיד אותנו כל עוד זה גורם לכם כנציגים  השקעה בעבודה זה לא   ח הסברה ופרסום): "ירדן פרץ (רמ 
מה. זו בכלל  ולסטודנטים להרגיש טוב יותר או לראות קצת יותר בנחת. אני אעשה את זה ולא משנה  

עות כמה אנחנו תמיד יכולים להראות את כל ההתלבטויות שלנו. אבל יכול  לא התלבטות. אנחנו לא יוד 
 להיות שיש לזה מקום. אולי לא בתוך הנוסח של הפוסט, כי שוב 

 ירדן, אפשר להוסיף את זה בתגובות  ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ

הקלעים  ופרסום): ח הסברה "ירדן פרץ (רמ  מאחורי  היילייט  אולי  בתגובות,  או  על  זהו,  לחשוב  אני מתחילה   .
משהו, תן לי לשבת על זה, ומדהים. אם אתה גם רוצה לשבת איתי לשתף פעולה, תפנה אליי, הדלת  

 שלי תמיד פתוחה. 

באיחור משמעותי בגלל   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו כן  קושי עם  אנחנו  קצת  היה  שבהתחלה 
נחבר את מה שהיה  דניאל תתחיל לדבר על הדברים שלה,    .האצבעות ועם המעבר של הנוהל היברידי 

 היום לשיח על יום הסטודנט, איך אנחנו רוצים להתאים אותו, איך אנחנו רוצים לשנות אותו. 

דברים. אני אשתדל לרוץ. אני אגיד את הדברים הקטנים  טוב, כמה   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
ואז נדבר על הדברים היותר גדולים ונחבר את זה באמת ליום הסטודנט.    אבל המאוד משמעותיים, 

שרוצה    שלושה מי  האוניברסיטה  תורמי  הנאמנים  חבר  עם  נאום  לי  יש  פורמליים: הראשון  עדכונים 
  שבועהשני    זה קורה פעם בשנה.  התורמים באים לקמפוס ושומעים מה קורה באוניברסיטה,   .מוזמן
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זה משהו שקידמנו  ,  בהוראה ויצירתיות  חדשנות  להבא הולכת להתכנס וועדה שמתייחסת לפרס רקטור  
זה כבר פעם שנייה שהפרס מחולק. אני עוברת על  שנה שעברה, יחד עם הדקאנט לחדשנות ולמידה.  

לדרג ומי זוכה ומי לא.  צריך להחליט ו וועדות וזה מגיע לשולחן שלנו ו רשימת קורסים מול סטודנטים  
, כרגע  תל אביב   לאוניברסיטת   שייכים   שלא  מהמעונות   אחד   זה  למי שלא מכיר  , ברודצקי  מעונותשלישי,  

פחות או יותר כמו מה שקרה  התחלנו לשמוע שהוא לקראת סגירה,    .גרים בו כמה עשרות סטודנטים
מיטות   זה  כרגע  כי  הדופק  על  יד  עם  איתם  להיות  שצריך  דברים  זה  האחרונה.  בשנה  מילמן  עם 

כדי להבין איפה    תל אביב ת  יייראז נפגשנו עם עשסטודנטים נמצאים בהן. זה תהליכים שלוקחים זמן.  
מתוך הבנה שבסוף    יםסטודנטכ  איתנועשה בשיתוף  נולוודא שהתהליך שקורה שם    זה עומד בדיוק

אז שזה  או משהו אחר,  אז אם הוא יימכר לגורם חיצוני  זה לשכן סטודנטים.  בניין הזה  מטרה של הה
זה תהליך של    זה משהו שחשוב שנזכור אותו, אני אומרת גם לכם.  יהיה בשיתוף איתנו, ולא על גבנו. 

 אני אומרת את זה כי זה דברים שחשוב שנהיה איתם עם יד על הדופק.  שנים.  5-6

 היה בסוף ההופעה היום. אני תיכף אתייחס למה ש החטופים אנחנו נדבר בהצעה של גלי.  על 

של מה  אירועים גאנט  ? דבר ראשון זה עבדנו קשה על הסמסטר, מה זה אומר – לסמסטר ב'   בהקשר 
חודש הבא  ישלח לכם איזה אירועים יש בסמסטר, יש גאנט, הוא י הולך לקרות במהלך הסמסטר הזה.  

  לזה בהתאם   יםערכ נאנחנו לא רוצים לסטות ממנו, גם הרכזים והעובדים  וחודש לאחר מכן ולאחר מכן.  
  , . דבר שני, ברמה הפרקטית המתווה האקדמיופועלים על פי תוכנית עבודה שמותאמת לשנה הנוכחית

עבודה אל מול האוניברסיטה  על גבי שעות של  שעות  המון מאמצים,  עם האוניברסיטה, זה דרש    דיברנו 
צריכים התאמות  בסמסטר א' ותקופת מבחנים, ימים    28להבהיר להם למה סטודנטים שעשו מילואים  

אני ותומר התחרפנו מזה. הצלחנו להעביר את המסר בסוף.  זה נשמע לכם הזוי, זה לא. בסמסטר ב'. 
  21כמו מה שאתם הצגתם, כמו חבר'ה שעשו  אבל עדיין יש צרכים של סטודנטים שלא מקבלים מענה.  

זה דבר אחד. מצד שני,    כדי שנוכל לדייק את זה עוד יותר.  דברו איתנו להם,  קשה  ימי מילואים וכן עדיין  
הוא    , לא הגיע מהשמיים, המתווה לא נעשה סתם חשוב שאתם תכירו את זה. זה לא נעשה בריק.  

וקידמנו את זה מול האוניברסיטה.    , התחברנו למצב של הסטודנטים, נעשה לאחר שהיינו בקשר איתכם
מבחינתי, זה היה ככה מלצאת להיות מחאה סטודנטיאלית והצלחנו למנוע את זה. אז זה לחלוטין ניצחון  

אמרנו    מטעמם.   זה מה שגרם בסוף לשיתוף פעולהזאת אומרת,    .זהשאיימנו ב  אציין בהיבט הזה.  
שפשוט לא נתמוך במתווה שהולך לצאת והם החליטו להיענות לבקשותינו ולהגיע לאיזשהו הסדר מאוד  

בסמסטר האחרון  ש,  אנוספים לאקסטר   כספים  אנחנו מגייסים  ת. בנוסף לזה ברור. זה ברמה האקדמי 
אני בכוונה אומרת שירותים, כי יכול להיות  והסטודנטיות בקמפוס.  לסטודנטים  שירותים    7,000-כנתנה  

שהיה סטודנט אחד שגם עשה שלושה קורסי עזר וגם היה במרכז הלמידה. מדובר בהערכה גסה על  
עצמו.    ברמת המוצר   7,000-סטודנטים שקיבלו שירותים סך הכול. אבל בסביבות ה  4,000-סביבות ה

או  חוברות,  או  בלו בחינם  יקש   3,000מדובר על בסביבות  מילואים  ה  משרתיברמת    . משמעותי   מאוד 
עזר נתנה  קורסי  שאקסטרא  ואחרים  כאלה  דברים  ע   .או  עובדים  מטעם  אנחנו  נוסף  כספים  גיוס  ל 

ה של הנדסה צריכים את עזרתכם  'החבר  האוניברסיטה. זה באמת הציל סטודנטים, חשוב לי שתדעו.
הם נוטים שלא. הם בשיח  .  , בסמסטר הנוכחי מרכזי למידהשם גם  להפעיל לחץ על הפקולטה שיהיה  

ולהציף את כמה שזה סייע    איתנו, הם מאוד משתפים פעולה, אבל שווה לדבר איתם על זה גם כן 
 לסטודנטים בסמסטר הנוכחי. 

התייחסנו לכל    , , לעומת פפ"ש שזה פסטיבל פתיחת שנהפתיחת סמסטר  פסטיבל   ,פפ"ס האת    ינונכשב
 מכיל בתוכו בשנה רגילה דוכנים שמגיעים במהלך השבוע,  המורכבות של הסיטואציה. 

שם שהוא, זה הכינוי  שזה    להגיד חשוב   ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ
זה לא אומר שזה היה  לאירוע של פתיחת סמסטר, הכינוי האגודתי שאנחנו   עובדים איתו כל שנה. 

 פסטיבל. זה פשוט השם השגור. 

כשבנינו   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו בו.  משתמשים  שאנחנו  השם  זה  הולך  נכון.  מה  באמת 
  לערב את משפחות החטופים ולהכניס את הממד המורכב מאוד    הקפדנו לקרות השבוע, בשבוע הנוכחי,  
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בסוף .  של הסמסטר  היה  בנקודתיות מה  היה,  בכלליות מה  והתגובה שלנו  ההופעה,    אני רגע אגיד 
  הייתה הופעה.   ההופעה היום  במהלך  בהתאם לזה למשפחות החטופים, ואיך אנחנו מתקדמים מפה.

מכיכר החטופים,  בי המשפחה של החטופים עלו ודיברו לצד זה הבאנו את שעון החול  ור בסוף ההופעה ק
ובלונדון   יורק  בניו  להנכיח שהיה  כדי  העולם  אוזל   ובכל  שלהם  הזמן  ואתם    כמה  שאני  שנייה  ושכל 

רק נהיה  זאת המציאות שלנו. קראנו להם שינכחו ויהיו איתנו ולא    מדברים, זו שנייה שהם נמצאים שם.
כדי לגייס כספים למטה.    באגודהמכרנו ציוד שהיה  בתוך האירוע, החיובי נקרא לזה, של המסיבה. ו

כפיר    מולסטודנטים רוקדים  את הכמה מאות אם לא כמה אלפי  למשפחות חטופים היה קשה לראות  
תתביישו שאתם רוקדים, תתביישו שארגנתם  כשהם עלו לדבר הם אמרו "תתביישו,  ובאמת  צפריר ויגב,  

  , " מי שדיבר זה מור שהוא אח של טל. יש חטופים שנמצאים כרגע ברצועה. בושה לכם אירוע משמח.  
. כשמור ירד אמרתי לו תודה. מה שאנחנו עושים פה כאגודת סטודנטים וזה מתחבר לנקודה  חטוף

כי עומר כל מה שאת אומרת  מה שאנחנו עושים זה סופר מורכב.    .הבאה שמדברת על 'להיות ביחד' 
יש לנו אנשי מילואים שקרעו את הנשמה שלהם וחזרו  הוא נכון. גם כל מה שנועה אומרת הוא נכון.  

נלחמות כדי שקרובי המשפחה שלהן  חטופים ששל  יש משפחות  לצד זה  לקמפוס ורוצים להשתחרר,  
אמנם היה לי קשה לשמוע, באמת, שהוא אומר שהוא מתבייש באירוע הזה. אבל שמחתי  יחזרו הביתה.  

לפני שהוא עלה היו מאות סטודנטים שרקדו    ות מצד אחד, חמש דק  שנתתי לו את הבמה להגיד את זה.
יכולנו  , והוא יכל באותה מידה לא לקבל את הבמה הזאת.  ושמחו ומצד שני הוא אמר את האמת שלו 

אני שמחה  החיבור בין המרחבים זה מה שגרם להד בתקשורת ולפיצוץ.    לא לקרוא להם שיהיו איתנו. 
על זה שהוא נכח ואמר את מה שהוא אמר, אמרתי לו את זה אחר כך. אמרתי את זה גם לנופר וגם  

שסטודנטים  אני שמחה  מעבר לזה,  למאיה ששתיהן סטודנטיות פה שיש להן אח ובן דוד שהוא חטוף. 
להוביל מהלכים, להרים  כי אם זה יגרום לסטודנטים לקחת יותר חלק במאבק,  בתקשורת מעורבים בזה,  

אין לי בעיה שידבר, שיכפיש את האגודה כמה שהוא רוצה, שיגיד  יוזמות אמיתיות אז עשינו את שלנו. 
אנשים לבוא ולקרוא את הקריאה שלו, עשינו את שלנו    30גרום לעוד  שנתבייש אין בעיה. אם בסוף זה י

מבחינתי, בזווית שלי, ואמרתי לו את זה. כי אני באמת מאמינה בזה. אני חושבת שזה חשוב, שזה  
וא ירד אמרתי  מורכב. קשה לי להגיד את זה כי תוך כדי היה לי נורא קשה לשמוע את זה אבל כשה 

ולצד זה דקה לפני, רקדו  כי ככה הוא מרגיש.    –להגיד 'תתביישו'    המקום לו את    נתתי וואי, איזה כיף לי,  
קשה ושעתיים אחרי זה ישבתי במשרד  חבר'ה, כי הם הרגישו שהם צריכים לרקוד. וזה מורכב וזה  

בהמשך לזה, יש לנו עוד   כי זה קשה, נפשית, לכולנו, וזה בסדר.  . הכיל את זהובכיתי כי הייתי צריכה ל
כי מטרת הדיון באמת באה מתוך  מכם התייחסויות.    ע יום את יום הסטודנט. אני בעיקר ארצה לשמו  25

 ופשוט דברו  המועצה. 

ממש  כן,   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו שאנחנו  בגלל  לב  שימו  להתייחסויות.  הזדמנות  בעיקר 
 יש לכם את המקום לדבר, אבל תנסו להשאיר את זה קצר. באיחור בזמנים, 

 לדברר לסטודנטים?  איך  איך להתייחס למה שקרה היום?  אלה בר (חברת מועצה): 

אפשר    שתהיה הודעה דוברותית כללית.  יכולים לנסח הודעה,  אנחנו האגודה): ר  "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
רצינו שהוא  שעשינו.   לספר על פעילויות עם משפחות החטופים כי  על    ושהוא עלה על הבמה  יעלה 
 זה חשוב לשמוע. אנחנו שמחים שהוא אמר את האמת שלו.  הבמה. ושהוא אולי יצא נגד האגודה אבל ש 

 ? האירוע לגבי  מסקנה הסקנו גלי שרון (חברת מועצה): 

היו צריכות    ןשיכול להיות שהמשפחות עצמ זה  המחשבה היחידה   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
אחרי  , במיוחד  המורכבות אבל להן זה היה נורא קשה . אנחנו יכולנו להכיל את  לבוא לאחר המוזיקה

 זה נגיד משהו. השעה שהם באו היו בדיוק השעה של ההופעה.  י ההלוויות שהיו אתמול. תש

  אני ,  שם  להיות  רצינו   שלא  סטודנטים עוד    היו .  המורכבות  את  להכיל  קשה  לי   היה גלי שרון (חברת מועצה): 
, ה'את אוי ואבוי, את שילוב מסוכן', לשיר את  האומן  בחירת גם עצם אבל,  .  החטופים לדוכן  ישר   הלכתי
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, שיר לא יודעת,  יותר  רגוע  באומן  לבחוריכולנו  ,  לסיטואציה ,  לתקופה  מתאים  לא  פעמים, נראה לי   4זה  
 זה גם ככה צהריים, זה לא איזה רייב בלילה.  מאחד, 

אבל אני חושבת שהכמה מאות, כמעט    מסכימה איתך.   לא  אני לא  האגודה): ר  "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
שוב, זה מורכב, אני לא אומרת  .  , ואנחנו מחויבים גם להםלא יסכימו איתך   אלף סטודנטים שרקדו שם,

 שזאת האמת, ויכול להיות שזה לא נכון. זה שלנו. אבל היו שם אנשים 

 שאלה אם התיעדוף של הלרקוד לעומת  גלי שרון (חברת מועצה): 

ואם   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו עושים את זה במקביל.  השאלה אם זה תיעדוף. או שאנחנו 
 צריך לעשות משהו יותר אז נעשה אותו. זו בדיוק ההצעה שלך. 

  הזאת   השאלה  את  המוח  במדעי  העברתי  הזה  האירוע  את  לעשות  אם  כשדיברנו רז אלקיים (חבר מועצה): 
  וכולםענו לי    מהחוגים   אחוז  80  קיבלתי   לכל אחד שלוש שנים,   , מסלולים   שש  יש שתבינו מה אני מייצג,  ו

  לקבל   מנסה  אני  אבל   לבטל  אפשר  שאי   שדיברנו  מבין   אני זה הרמה.  .  האירוע  את  לבטל  שצריך  טענו
  כרוך   שזה   שמעתי  אני   כי ,  הזה  האירוע  את  לבטל  אפשר  אי הנקודה של    עומד   זה  איפה  הגיוני   הסבר

ף. ויכול להיות שיש פה מספיק מועצה שמוכנה לקבל את בזבוז הכסף  כס  ובזבוז   בירוקרטיה   בהרבה
 הזה.

 על איזה אירוע מדברים?  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

 יום הסטודנט  רז אלקיים (חבר מועצה): 

 אני אתייחס לזה.  האגודה): ר  "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

 דיון על יום הסטודנט 

בקבוצה עם המון סטודנטים,    לכתוב ב   משהו   יש .  סיטואציה  באותה   נתקלתי   גם   אני טלי קולמן (חברת מועצה): 
  אבל   זה  את  צריכים  שהם  יכול להיות,  אמתת ומ   לא  בצורה  סטודנטים  שם  זה  ,' שמח  באירוע  מעוניין'אני  
  גם   ,סטודנטיםלא מעט    ישאז מרגיש לי שבסוף  .  בפורום כזה  זה  את  להביע   בנוח  מרגישים  לא  הם

אסקפיזם  הצורך   את   שמרגישים   ,במועצה  באיזשהו  פריקה,  כמו  .  באיזושהי  קצת  זה  נוכח.  כן  וזה 
, והרבה פעמים הסקרים האלה לא אובייקטיביים כי אף אחד לא  בנושאים אחרים   שדיברנו על סקרים

ספציפית   בחשבון  לקחת  צריך  זה  שאת  חושבת  אני  אז  אחר,  משהו    יום  מבחינת בסקרים.  יכתוב 
  צריךבסוף יש אומנים כמו ג'ימבו ג'יי ודיברנו על זה ואני חושבת שזה רעיון נפלא שהוא יבוא.    הסטודנט

  ל גם יג   . ים וכנראה זה מה שהוא יופיע איתםשמחשהרבה מהשירים שלו הם שירים    בחשבון   לקחת 
לקח את השיר שזה כאילו היה שיר מלחמה ועדיין יש לו גם שירים אחרים והוא בא להופיע גם  אושרי, 

. צריך רגע לקחת בחשבון שאם אנחנו עושים  איתם. מצד שני נועה קירל ואני לא זוכרת מי עוד יש שם 
בשקלול של האירוע  את זה, זה וייב שהוא שמח וכן צריך לשאול אם זה מה שמתאים לנו. אני חושבת ש 

ועוד המון אחרים,  חי -ספיר ומתלחבר'ה מ ים חראנחנו מאש . זה נכון לעשות סוויץ' יש מקום אולי    ,היום
להיות שצריך  אולי  כן  אבל   אירוע עם מרחבים יכול  לא מסיבה, אלא  כיוון שהוא  ולעצור את  לשנות   ,

את משפחות החטופים ולתת    לערב כן    . אבל לא מסיבה בהתחשב במה שראינו שקורה היום  הלימודים,
ולהראות שאנחנו קשובים לזה ומקבלים את זה. עושים משהו שנותן להן מקום, נותן לנו    מקום  הןל

יכול להיות שצריך להפריד לשני מתחמים שונים. צריך רגע להבין איך עושים את הדינמ יקה  מקום. 
אני כן חושבת שצריך לתת את המקום הזה גם. שכן תהיה לאנשים בחירה, שלא ירגישו שהם    .הזאת

מוזיקה במסיבה,  עכשיו  צריכים להיסגר בפקולטה מסוימת ולא לצאת למרחב הכללי, כי לא מתאים לנו  
 לי לראות מכמה סטודנטים.   שזה מה שחווינו היום ויצא

בנוח    אם ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו לא  שמרגישים  אנשים  של  החלק  על  אגיב  אני 
שהמסיבה היא לא מוסרית, והם מתביישים להגיד    , זה מעיד אולי על כךשהם רוצים מסיבהלהגיד  

כחברת אגודה ומועצה אני אומרת את דעתי לגבי משהו    או משהו כזה.   משהו לא מוסרי. שהם רוצים  
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נחשוב איך להקשיב  להגיד אוקיי, בואו רגע  משהו ובמקום    אותוואנשים אחרים אומרים את דעתם לגבי  
אמרו  כל כך הרבה אנשים בסקר    . אני חושבת שזה המקום להגיד,סחור -, אז הולכים סחורלכולם ולבטל 

אולי זה,    נעשה רגוע,  אולי , למרות הלמרות הנזק הכלכלי   אז די. אז בואו רגע נעצור.   לא רוצים,שהם  
מי שמחליט זה    אני לא חושבת שזה כזה ביג דיל.  לא נקיים את האירוע.אולי פשוט לא, אולי פשוט  ו

כל  צריך  אני לא חושבת שוהסטודנטים לא רוצים את זה.  הסטודנטים וזה הכסף של הסטודנטים  אנחנו  
ואם  כי בתכלס אנשים לא רוצים את זה  אלטרנטיבות הרבה  לחפש  כך לנסות   לא מצביעים אז  הם  , 

 זה לא מוסרי.  אנשים מרגישים ש

 מה התוצאות של הסקר בדיוק?  ולרי מילינץ (חברת מועצה): 

צה  אני רו' לא היה איזה סקר שחייבים להעביר. היו נציגים שאמרו   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
'  לדעת מה מרגישים אצלי בחוג'  אהלן אתם חושבים שצריך לעשות יום  רשמו אצלם בווטסאפ אמרו 

 , אין חובה, אם את רואה לנכון לשלוח סקר תמיד יכולה. זה הסקר 'הסטודנט או לא? 

לפחות  על זה משהו. יכול להיות שחלק מפה יסתייגו. אבל  אז זהו. אני רק רוצה להגיד   ולרי מילינץ (חברת מועצה): 
  תקופה   וזאבל    זו מילה אולי שנויה במחלוקת,  הרבה אנשים מחפשים לחגוג,  ,משפטים   ,אצלי בפקולטה 

מחפשים רגע את ההפסקה ולנצל רגע של אחדות גם אם זה   כן קשה ואני שומעת שיח שאנשים ממש
כן יש  אומר לעשות קצת שמח. אני יודעת שזה קשה להגיד את הדברים האלה בתקופה כזאתי אבל  

זה תלוי  שווה לבטל. ונראה לי זה משהו שמשתנה.  אולי לא  סטודנטים שרוצים את זה. אז נראה לי ש 
 וזה לא פה אחד לבטל.   , באנשים, פקולטהב

ראשון, לא חסר איפה לחגוג במדינת ישראל, זה שאנחנו לא עושים אירוע כמוסד  דבר   עודד ריפתין (חבר מועצה): 
מה אנחנו כמוסד  של  אני חושב שיש עניין    אני חושב שזה בסדר.   זה לא מונע מאנשים ללכת לחגוג.

שנתתם במה למשפחות    מדהיםאני חושב שזה  מה הקו שאנחנו כאגודת הסטודנטים, לוקחים.  מייצגים,  
 החטופים 

 נתנו ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

במה. עודד ריפתין (חבר מועצה):  מסיבה   נתנו  לעשות  אפשר  שאי  חושב  אני  לחגוג   אבל  את    של  להביא  ואז 
שהוא שונה, מצומצם,  . אפשר לחשוב על יום סטודנט  ולהרגיש שזה עושה את שלו.  משפחות החטופים 

אבל לא  או שיהיה מתחם שנותן מקום שנייה להשתחרר בו,  לחשוב על משהו אפילו שיהיו הופעות  
 ועדה לגבי זה. באמת להשתכר במתחם ענק ואולי צריך לעשות  

לעשות אולי זום עם נועה,  , כן ניסיתי  נו לפתוח קבוצת ישיבהיניס כן   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
לא כל כך הייתה היענות אז מבחינתי לא כל כך ידעתי איך לקדם את זה מבחינת להקים איזה ועדה,  

 אז אם יש   הצלחנו.כזה לא אבל כן ניסינו לתת איזשהו מקום ו  משמעותית  לא תקום ועדה 

 האלה קצת אני אגיד כן שהזומים עודד ריפתין (חבר מועצה): 

 אם יש הצעות חכמות אני באמת אשמח לשמוע  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

אני מכירה    . יש אנשים אצלנו שמרגישים שלא מתאימים להם ללכת אז הם לא הולכים ולרי מילינץ (חברת מועצה): 
אני לא הולך  אז הם פשוט לא הולכים. כאילו,  .  שאיבדו אנשים שהם איבדו קרובים או מכירים אנשים  

אנשים מפחדים להגיד את זה, זו תקופה באמת קשה. אבל    אבל אני מבין אנשים שכן רוצים ללכת.
 בעד לקיים את האירוע. כן  אני  באמת, הכול בסדר, אני לא חושבת שאפשר לשפוט מישהו 

אולי כדאי רגע באמצע שאת כן תגידי לגבי ההשלכות של ביטול,   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
 מה זה אומר 

 לא, אני רוצה לשמוע את כולם ואז  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
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אתם שוכחים שכל הדבר הזה לא נמצא בשעות לימודים זה נמצא בחמש בערב. היו   מתן ברש (חבר מועצה): 
אתה עושה   מהימים שפורים היה על שעות לימודים. אני מסכים עם ולרי, הרבה סטודנטים אומרים לי 

אבל    , לא המקוםיש שאומרים שזה  , אז זה צריך להתקיים למרות שזה קשה, למרות שזה אולי  בשבילנו 
אני רוצה   . לעלות משפחות החטופים ל נתנוששני, אני מאוד שמח   דברמי שלא רוצה שפשוט לא יבוא.  

למה.  היא  שהגיע, השאלה  השני  הבחור  על  אנשים    לדבר  לי  הרבה  נעל,    יתירצ' אמרו  עליו  לשבור 
 ו'. ל להרביץ 

ברבע   האגודה): ר  "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו בסוף,  לזה  אתייחס  אני  זמן  חוסר  אתייחס. מפאת  אני  אז 
 ה ש שע

 על איזה בחור מדובר?  ת: /דובר 

 . נגד חוק הגיוס זה שעלה  מתן ברש (חבר מועצה): 

אני רוצה לחזק את ולרי על מה שהיא אמרה, יש אנשים שלא חייבים לבוא. בהתחלה   הוד בס (חבר מועצה): 
הסיפור הזה אני אמרתי שאני לא מגיע, אני לא מרגיש בנוח עם זה אבל אני לא שופט אף אחד.  של  

לעשות משהו יותר מזה. הייתי שמח  אני רוצה  ניסו לשכנע אותי.  אמרו שהולכים, חברים שלי מהתואר 
אם במקום הביטול הפוטנציאלי שאנחנו רוצים להביא, שאני לא מסכים איתו, אבל פעם הסכמתי איתו  

נממן כרטיסים  נסבסד או  נפסיד כסף בזה שאנחנו  בכל זאת  כספי אני רוצה שההפסד  הבמקום    ,יותר 
  . יותר מוסרי לעשות הדבר האני חושב שזה    . זה סכום כסף לא קטן, אני יודע. למי שמפונה ורוצה להגיע

אני חושב שכאגודה יש לנו מקום מוסרי וכוח    . שיקבלו סבסוד או מימון לכרטיס  . לסטודנטים מפונים 
 ובאמת אני חושב שכל אחד צריך לעשות מה שמתאים לו או לה ונתקדם הלאה.   לעשות את זה.

של   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו באיחור  צריך  תכלס  .  ות דקומשהו    20אנחנו  שאני  אומר  זה 
אנחנו  לקטוע את הדיון הזה ולסיים את זה. אני חושב, אנחנו חושבים, שזה כן משמעותי שנמשיך,  

. יש נמנעים?  6. מי נגד?  22מי בעד?  . נעשה הצבעה על זה.  20:30משך עד  ישהישיבה תלהציע  רוצים  
. שנייה רגע מבחינת משמעויות. מבחינת הצעות החלטה, זה אומר שהצעת ההחלטה של דניאל  3

ל  ל 20:15-תידחה  נדחה  אדם  לפ20:00-,  זה  ,  הבחירות    25ני  זה  לפני  הבחירות,  גלי.  לפני,  דקות 
לוועדות, אמורות להיות יחסית קצרות כי לא הגיעו הרבה אנשים. אנחנו ניתן רק לנגישות לדבר ונעשה  

 . כדי שנוכל למשוך את הדיון הזה יותר כי כואב לי לעצור אותו. בחירות

שנוי   רונן רוסינוב (חבר מועצה):  הוא  הזה  האירוע  את  ולאפשר  אגודה  בתור  מציגים  שאנחנו  שמה  הטיעון 
. המסר  איזה מסר אנחנו נותנים בתור אגודה אם לא נעשה את זהכי האלטרנטיבה היא,  בתכליתו,  

עבור    אני יודע שזה הקצנה, אבל   . השבויים לא חוזרים  כל עוד  מדוכאים   שיוצא זה שאנחנו צריכים להיות
, אני אענה על הרעיון שאם אנשים  טענה הטיפה לא רגישה הזאת. מעבר לככההסטודנטים זה יראה  

רי  לא רוצים לדבר בעד יום הסטודנט אז זה חייב להיות לא מוסרי, אי אפשר להגיד שאם משהו לא פופול
לדעות שלא בהכרח מבוססות על שום  מעבר לזה, בגלל שלהמון יש איזו נטייה לגרום    מוסרי. אז זה לא  

אין שום קשר בכלל בין מה    לעיתים קרובות  טיעונים לא פילוסופיים ולא פרקטיים, להגן על הסטטוס קוו,
יחשוב עם עצמו טוב טוב אם הוא  הזאת    באגודהאני מקווה שמי שנמצא  ו  ריפופולשמוסרי לבין מה ש

מתבסס על הרעיון שמה שפופולרי זה מה שגם אוטומטית מוסרי. כי למרות שזה  קבע שהוא הולך ל...  
זה לא עד כמה שזה כואב לי, עד כמה    אמור להיראות מובן מאליו, אני רואה הרבה שעושים את זה.

והרעיון שלנו של מה מצפוני  שגויות.  יותר  ואנחנו עושים החלטות  ככלל  מלכלך את הטיעון  פשוט  זה  ש
 , וזה גורם לנו לבעיות בכללי. ... ומה לא נהיה יותר ויותר

עמדה  אני דוגלת ב   ועדיין מאוד לא מתחשב  יכול להיות  זה    .זמנית -דברים נכונים בו  שני אלה בר (חברת מועצה): 
דרך  בעד מאוד אני   ולא משנה כמה עצוב זה העצוב הזה.   עצוב,לאחרים ש כח גם ושמול יות  חל שמותר 

 לסבסד לסטודנטים מפונים כרטיס. של  הציע כאן קודם הוד האמצע ש
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שבו סטודנטים נפגשים  חשיבות לעשות אירוע חברתי  יש  יש חשיבות ביום הסטודנט.   גלי שרון (חברת מועצה): 
מחפשים את המפגש  ש  מסטודנטים מקבלת הודעות  גם  וגיבוש. אני    היכרויות בתקופה מורכבת, ליצור  

המסיבה והמחפשים לחגוג זה מה שלא מתאים, אם זה היה מפגש חברתי שיוצרים  אני חושבת שהזה.  
ת טרנסים עכשיו,  מוזיקאזורי שיח, מקום יותר כמו בר, פחות  בו אנשים יכולים להיפגש, לדבר,  מקום ש

אם אנחנו רוצים    .. כאילו בוא נרקוד. כי אם אתם רוצים לרקוד לכו למועדון נועה קירל נפיץ ברמקולים
חייבים להוריד    ,שזה יהיה מפגש של סטודנטים שכמה שיותר אנשים יוכלו להרגיש בנוח להגיע אליו 

זה באמת  להפסיק לקדש את ה... בשם הבוא נתפרק, אז תלכו למועדון עם חברים שלכם.  את הטונים,  
.  . זה פשוט לא שווה ערך ל..לרקוד  צריכים ולהתעלם מהקול הזה כי אנשים   , לא מתאים כארגון ומוסד 
וחבל,    גיע ה ירצו ללא  פשוט  אנשים  מפונים לא יגיעו, כאילו,  לא יגיעו,    מניקיםאז אני לא אגיע, מילואי

 לשם הלרקוד. . אנחנו מפסידים פה אנשים חשובים

לבוא ולהגיד מילואימניקים לא יבואו,  יש לי הרבה חברים שהם מילואים שרוצים לבוא.    ולרי מילינץ (חברת מועצה):
 אמרה לא נכונה. זו ומפונים לא יבואו, 

 שיהיו אנשים שלא ירצו להגיע לא אמרתי כולם, אמרתי  גלי שרון (חברת מועצה): 

 אבל יש גם הרבה שכן יגיעו  ולרי מילינץ (חברת מועצה): 

 מה הפואנטה? גלי שרון (חברת מועצה): 

אני לא מביעה פה את הדעה האישית  להנות. אנשים רוצים את האתנחתא הזאת.   ולרי מילינץ (חברת מועצה): 
אנשים מחפשים את זה. באמת מחפשים  להציג את הדעה האישית שלי.  ביל  שלי, אני לא באה לכאן בש

למה אושר    י בקטע שלפנו אלי את זה. יש אנשים שאפילו רוצים שהאירוע יהיה יותר שמח. מלא נגיד  
 אני אומרת לך, אנשים פנו אליי ואמרו לי את זה. , שיהיה קצת שמח. כהן לא מופיע 

 כאילו זה ש להיראות ככה.  חייבת אתנחתא לא  גלי שרון (חברת מועצה): 

 יש הרבה אנשים שרוצים.  אנשים רוצים את זה. אבל  ולרי מילינץ (חברת מועצה): 

 לונה פארק. מה זה רוצים? זה לא גם  ו רצ. שיסבבה גלי שרון (חברת מועצה): 

שפוט אנשים שרוצים את זה גם.  ל  במקום של ברור שזה קשה אבל אנחנו לא  תראי   ולרי מילינץ (חברת מועצה): 
זה חשוב    זה מרגיש לי שזה די מה שקורה. אנשים, עובדתית, פונים אליי ומבקשים את הדברים האלה. 

כהתעלמות    מצטייר מהצד כאילו לא אכפת,   זה  להם. ואני אומרת את זה עם כל הצער שבדבר, כן? 
זה לא  זה שבנאדם בוחר לצאת למסיבה בחמישי בערב,  מוחלטת מהמציאות אבל זה לא בהכרח ככה,  

 אומר שלא אכפת לו מהמצב במדינה. 

מבחינתי מסיבה בערב זה לא אותו דבר כמו מסיבה של אגודת הסטודנטים ועל זה   גלי שרון (חברת מועצה): 
מי עושה את    , העניין זה הפלטפורמהאני מדברת. אני חושבת שגם ניסיתי להעביר את זה מספיק.  

על זה אני מדברת. אני גם הולכת למסיבות עם חברים. אני  המסיבה, לטובת מי, באיזה גודל המסיבה.  
 תנחתא הזאת והלחגוג. לא בפורום הזה. מבחינתי לפחות, זאת הדעה שלי. א גם רוצה את ה

פלטפורמה כזאת ענקית בסדר גודל כזה, סטודנטים וחברים, אין סדר גודל כזה, כמו   ולרי מילינץ (חברת מועצה): 
 מסיבות של יום סטודנט. 

היא מבחינתה, אחת החסידות  של ירדן מפונה מהבית ו  המשפחה ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
דווקא בגלל שהאגודה היא הסמל של כולם. אבל יש גם כאלה  הגדולות של זה שהאגודה צריכה להיות,  

 ואני, כל אחד בדרכו. 

כמייצגת  הפלטפורמה של האגודה  אני חושב שזה בדיוק העניין,  אני מסכים עם גלי.   : (חבר מועצה)  בן ברק  טל 
בכל אירוע שיש לאגודה,  צריך להיות  והמסר    הוא חשוב מעביר מסר מסוים. המסר  אירוע זה מה ש

אפשר לנצל את היום הזה  לדעתי    וזה צריך להיות המוקד.  חזרת החטופים הבעד  המסר צריך להיות  
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להביא את האומנים האלה  לתת במה למשפחות החטופים, להעלות מודעות, לעשות עצרת הזדהות,  
שירי מסיבות.    ו דווקא שמוקדשים לחטופים ולאו לעשות שירים להזדהות עם החטופים  ולהנחות אותם  
כתוב   כך  שיהיה  באוניברסיטת  אחר  הסטודנט  שיום  אביבבעיתון  ל  תל    החטופים החזרת  הוקדש 

 . ולהזדהות 

כי זה   מאחורהמי שמבחינת הקלטה והזום אז לא שומעים אותכם   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
אם חשוב לכם אתם יכולים לעבור קדימה או שתנסו לדבר  אז    .המיקרופון ואנחנו לא יכולים להזיז אותו

 חזק. 

אני אדייק את האמירה. אם חשוב לכם להיות מצוטטים באופן נכון   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
 ייתכן שהציטוטים יהיו ככל שניתן במהירות ומדויק, זוזו קדימה. אם לא, 

דיברנו הרבה    בעיניי.  אדייק את מה שטל אמראולי  אני מבינה את שני הצדדים. אני   טלי אבנת (חברת מועצה): 
יום  כן  ה תחושה שיתלפני והי לוותר עלילרוח התקופה  הסטודנט הולכים לדייק את  ולא  . לא  ו לגמרי 

  שום דבר. שם חוץ מגימבו גיי אין אז פורסם הליינאפ וו לוותר על הכיף לגמרי אבל כן לדייק אותו יותר.
לא אומרת    גם  דברים אחרים. אני מדי    ופחות  , סליחה, די נועה קירלבכמות זה יצא יותר מש  לי זה מרגיש 
נעשה   אבל  בואו  החטופים,  עם  הזדהות  עצרת  אחוז  למצב,  מאה  מוקדש  האירוע  רוב  באמת  אם 

יש אומן אחד שזה הסיומת וזה הסלוט [מקטע] של הכיף, אז זה היה  לתקופה, לחטופים, ואז בסוף  
 יותר יום הסטודנט רגיל. לדעתי זה פשוט יצא נראה לי טיפה יותר מותאם.  

לא היה רק מולי, אלא זה בנינו והחלטה    הדיון מלהגיד שאני אתחיל   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
בדיוק כמה זה יעלה, להערכתי במינימום  להגיד  אני לא יודעת  רגע למספרים הקונקרטיים.  של כולנו.  

ברמה המהותית    זה ברמת הכספים.   .קל ש  750,000לדעתי זה יהיה לכיוון    ,זה נזק כלכלי של חצי מיליון 
 אני מתלבטת אם להגיד את עמדתי כנציגה או עמדתי כיו"ר אגודה.   יותר,

 הן שונות?  : דובר

כן. הן חייבות להיות שונות. אני מייצגת את הסטודנטים שלי כנציגה   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
בעיניי  זה  מסכימה עם שני הצדדים. עצם זה שהתקיים דיון    מאוד  אני   אבל כיו"ר אגודה אני עם כולם.

יש צד    עזבו שנייה את האופי של האירוע ואיך אפשר להתאים אותו.  למה צריך לקיים אירוע. ההוכחה  
זה לפגוע  ללכת עם הקו הזה  השלכות של    שאומר, אנחנו, מוסרית לא נכון שנעשה את יום הסטודנט.

, אמנם על  זה פגיעה בסטודנטיםבוחרים ללכת בקו מסוים.  בכל מי שרוצה את יום הסטודנט כי אנחנו  
אם אני חוזרת שנייה    בשני הצדדים יש פגיעה.  וגם להפך.   עקרון מוסרי שלחלקנו יש, אבל זו פגיעה. 

בשנה    .נמכרו השנה  יותר כרטיסים  אחוז    20  , ביחס למכירת הכרטיסים בשנה שעברה לרמה המספרית,  
אני חושבת    . נכון לאתמול קיבלתי עדכון של אלף.800רגילה ביחס לזמן שאנחנו נמצאים באוויר נמכרו  

הם לחגוג, אלא  לא כי הם מתביישים בזה שבא לסטודנטים שלא אומרים שבא להם אירועים שבאמת  
, של וואי זה אולי קצת לא ראוי. לא תמיד, לא כולם.  ה האחרים'חבר תגובות של הכי הם מפחדים מה

אני חושבת שלא נכון שיש את הפלטפורמה הזאת  סטודנט שלא רוצה לבוא אז שלא יבוא.  אני חושבת ש
עולות בסביבות  היו  הופעות ש  5  לראות המינימלי,    קלים,ש  45אנחנו מציעים כרטיס של  בעוד מקומות.  

שזה משהו שלא מוצאים בשום פלטפורמה אחרת. זה רגע ברמת האירוע כפי שהוא  .  קלים ש   300-500
  ות ותיקחו אלא  רגע רוצה להגיד משהו שאני מקווה שלהוסיף ערך מוסף אני  ה   ת ברמקיים כמסיבה.  

נפתחה קבוצה לפני    . כי אני מודה שאני גם קצת, לא יודעת אם מתוסכלת או מבואסת, לא יודעת. קשה
ו פה  שמתנדבים  כנציגים  אתכם  לגייס  שמטרתה  זמן,  לא  הרבה  משהו  עושים  אתם  'אוקיי,  אומרים 

'... לבוא ולהגיד, תעזרו לנו להכווין את  לשפר את האירועכדי  יותר טוב  משהו  מספיק מדויק, בוא נעשה  
זה נזק כלכלי  המשמעות שלו זה לפגוע בכל הסטודנטים שרוצים אותו,  לבטל את האירוע  כי    האירוע.

, ההנהלה  24/7אז נדייק אותו. אני עובדת    ,רוצים כן  ויש הרבה סטודנטים ששל מאות אלפי שקלים  
אנחנו לא רוצים שתרגישו שאנחנו אומרים  רוצים שתרגישו ששומעים אתכם.  ממש  אנחנו    . 24/7עובדת  

נגיד בפפ"ס ממש  וליישם את הדברים.  שלכם בלעבוד  אבל אנחנו צריכים את העזרה  משהו ובאיזשהו...  
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אנו את הלוח ובאמת צפויים להיות עוד דברים בתוך  הב   .לאחר מה שקרה ביום העצמאותעשינו שינויים  
  אנחנו צריכים אתכם כדי לעשות דברים בשטח.   .תוכנית העבודה כדי באמת לשלב את כל הנושא הזה

ווטסאפ  פרסמנו קבוצת  החטופים    בהקשר שלבמסגרת הפרסומים של היום  ובא לי להגיד עוד משהו.  
. בסוף המטרה הזאת שכולנו יכולים  שנאבק למען החטופים  אלי סטודנטישמטרתה הייתה לייצר קהל  

, אין ספק שסטודנטים צריכים  להסכים שלא משנה אם אנחנו בעד יום הסטודנט או נגד יום הסטודנט
יש בה    עורבים במה שקורה. נכון לשעה האחרונה שהסתכלתי בקבוצת הווטסאפ הזו,להיות יותר מ

אם אנחנו רוצים    . כילכל המועצהלי, לעידו, למנהלים ו תעודת עניות לכולנו,    אתז ש  , סטודנטים  133
ודנטים  בתכלס ברמה הכספית אגודת הסט   לא מה שישפיע. או לא, זה יום הסטודנט אם יהיה  אז    שינוי 

שקל. זה כמה זה עולה    50,000שקל ואז יכול להיות שיש הפסד של    250,000שמה על האירוע הזה  
שאנחנו גורמים לסטודנטים  מצב  אם אנחנו לא מצליחים לייצר    לנו. יש חברת הפקה שעובדת בזה. 
לא משנה אם נעשה יום הסטודנט או לא, זה פשוט לא מעניין. זה  לבוא ולהיות פעילים במחאות עצמם,  

לא רלוונטי. המטרה, תקנו אותי אם אני טועה, זה מה שאני שומעת מכם, הקושי הוא שמצד אחד אנחנו  
אי קיום אירוע לא יעודד יותר  רבים. אבל  עושים הרבה אירועים שמחים, מצד שני אנחנו לא מספיק מעו

  ברמה לעודד מעורבות זו עשייה. מה שיעודד עשייה, זו עשייה. זה הכול. אני באמת אומרת מעורבות. 
. תבואו, דברו איתי, שלחו  תבואו אלי למשרד אני נמצאת בשש וחצי בבוקר  בבקשה ,ביותר  הפרקטית

. אבל אנחנו  כדי שנוכל להניע דברים  הודעות אפילו מאוחר כדי שתהיו ההודעה הראשונה שלי בבוקר. 
יום    . זה זההשינוי  את הולעשות    חייבים אתכם כדי שנוכל להניע אותם  פשוט הכרחי. אני שמה את 

ת  אנחנו בתקופה קריטית במדינה הזאת. כאגוד אפילו חוק הגיוס.גם בהקשר של אולי   הסטודנט בצד.
ואני עדיין עומדת מאחורי הדבר    פוליטי -מקום א את המקום שלנו כתופסים  בדרך כלל  אנחנו    סטודנטים 

  זה לא יהיה על ידי אירועים אז צריך לשנות ולהשפיע.  רוצים לשנות ולהשפיע  אנחנו  , אבל אם  הזה
 ידי עשייה אמיתית שלנו.  זה יהיה על  . שאגודת הסטודנטים תייצר 

הנציג ולא אזרח שהוא מפונה,  רז  של  הדעה שלי זה הדעה    ,מה שאמרתי מקודם  רז אלקיים (חבר מועצה): 
אבל כשיש    , כרז. . אני חושב שצריך לחגוג ויש לו הרבה אנשים שקרובים לליבו שחטופים   ובמילואים 

שקיבלתי  השנייה הכי גדולה  מלא קולות שאומרים את זה אז זה משהו שצריך לחשוב עליו. התשובה  
דרדלה  מבטלים את האירוע אז תעשו אירוע ואל תעשו משהו  לא  שאם  אחרי תבטלו את האירוע, הייתה  

זו הסיבה שבאמצע.   חושב שאולי  ולא  ניסו להתאים את האירוע  אני  אני חושב שלנסות  יותר  צלח. 
ומכאן.   להוציא אותנו קרחים מכאן  יכול  אירוע  יצור  להתאים  זה  שני  ומצד  אירוע  נותן  זה  מצד אחד 

מעורבת.   שהי   זהתחושה  בהתנגשות  אותנו  היוםיתפגש  את  .  בפסטיבל  ה  לייצג  צריך  שאני  בגלל 
שנשאר    ,אני חושב שאם הולכים על הדבר הזההסטודנטים, דעתי עדיין שצריך לעשות את האירוע הזה.  

  פלוס אם אפשר   . ולא להתאים אותובמתכונתו הטובה  יום הסטודנט, אני חושב שהוא צריך להישאר  
שאנחנו עושים  הסברה  בלא להפריד    .יחד עם יום סטודנט  ם תפרסצריכים להשאחרים  דברים  לעשות  

אחרת אנשים לא  החוצה לסטודנטים, בהסברה של יום הסטודנט מדברים אחרים. זה חייב לבוא ביחד.  
 יצליחו לראות את זה. 

את    בעד לבטלעדיין  אני  שלמרות כל מה שנאמר  אסכם ואגיד    ר ועדת כספים):"עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
אני לא  הניסוח של ההודעות הוא קריטי,  וגם מה שמקודם נאמר שוב,  ע למה שנאמר,  ג. בנו המסיבה

ואני גם חושבת שזה מצחיק שאנשים    .ן זה מצחיק שכולנו נערוך אותיכולה להעביר את ההודעות ככה.  
, אבל זה כמו להגיד  , אני גם אוהבת לפעמיםיפה לסלף דברים  זה  ישלחו בנוסח אחד ולא אחר. ורונן, 

ש... לא, אני לא אשתמש בדימוי הזה. זה לא מתאים. רק אגיד שזה היה סילוף לחלוטין. אני לא אומרת  
 . שמה שלא פופולרי זה מה שלא מוסרי 

 זה מרגיש ככה רונן רוסינוב (חבר מועצה): 

 אוקיי, סבבה  ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו

גלי  שלו זיו (חבר מועצה):  , הקונספט החברתי שנייה של  בהמשך לדברים שנאמרו, התחברתי לדבר של 
רועים לאורך המועדים שהיו  , שלא היו איעצם העובדה שלא היה אירוע בתחילת שנה  הפסטיבל הזה.
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להכיר אנשים  להגיע ו גם זה הקונטקסט החברתי של  יצר  כן  זה  השנה, מובן לגמרי, בסוף נתק אחד ש
. אני יכול להגיד שאני ממדעי החברה, לא יוצא לי להכיר יותר מדי אנשים שלומדים  אחרות   מפקולטות

לנו את היכולת  האירועעצם    .איתי בקורסים  יכול להציע  גלי  להכיר סטודנטים אחרים.  , הקיום שלו, 
אולי לצד השמחה הגדולה,  לקחת את הפסטיבל הזה ואמרה כמו בר. בוא נראה רגע איך אנחנו יכולים  

, יוכל להגיע אך ורק לרעיון הזה  שמי שלא ירגיש בנוח לחגוג עם נועה קירל כאלה  להטמיע בו חלקים  
לבוא ולהכיר אנשים חדשים, סטודנטים וסטודנטיות, להיטמע יותר בקמפוס. אפשר ליצור מעגלי    של

שיח. יש מיליון ואחת דרכים שאפשר לפתור את זה. אני יותר מאשמח להצטרף לקבוצת חשיבה אם  
 . תהיה כזו ולא יהיה מאוחר מדי

של  היה   ח אקדמיה): " תומר בינשטוק (חבר מועצה ורמ גדול  מאוד  מכללות  בינתחומי  ה אירוע  כל    בראשון, ועוד 
אני שאלתי איך זה    .ברמה כזאתי   ., מזרחי, אושר כהן עדן חסון, באמת שמח  ו היכולם    הזמרים שם,

  , לחטופים   , הזמרים עצמם התייחסו תוך כדימה שקרה פשוט  .  הרבה הם מכרו    , קורה והיה מלא אנשים
לא יודע, לשים    . , שיתייחסו למצב, לחטופים, בכמה מילים, כל אומן שעולהזה משהו שאפשר לאמץ

, לא יודע למה, נגיד  דבר שני, לי מרגיש   יני דברים שאפשר לאמץ.כיסא ריק לחטופים על הבמה. כל מ
בעיות ואני לא  תמיד בלאגנים ותמיד ל עובר חלק ורק אצלנו יש והכ , במכללות ושאר מקומות שביררתי

 למה.לי  מבין למה. אולי תסבירו 

 הנוספות וועדות ל  בחירות

באמת אני ממש  שעות.    3באמת הלוואי שהיינו יכולים לדבר על זה   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
לאיך אפשר לעשות את זה כי הזומים   אחר כך אם יש לכם הצעותהייתי שמח. דיון משמעותי ברמות. 

 לא הכי עובדים, אז בכיף. 

נבחרו  והמילואים  מבחינת ועדת כוחות הביטחון  ימו לב  לבחירות של הוועדות. שאנחנו עכשיו עוברים  
 נבחרו.  5הגישו  5מקומות,  7. מועמדים  5

זה.  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות):  את  להגיד  כדי  מראש  רשמתי  וכוחות    הכול  מילואים  ועדת 
מקומות, על פי התקנון לא יתקיימו בחירות    7מועמדויות בסופו של דבר וכיוון שיש    5הביטחון: התקבלו  

שגב  ו   עידן ברנע ,  עומרי הולנדר,  עדי שושן ,  לויניצן    ולא תתקיים הצבעה. חברי וחברות הוועדה הם
 . שאלות? וייסמן

מקומות, על פי    7מועמדויות בסופו של דבר וכיוון שיש    5ועדת שבעה באוקטובר והמלחמה: התקבלו  
,  אורי קלמנזון   חברי וחברות הוועדה הם:זה אותו... כן.  התקנון לא יתקיימו בחירות ולא תתקיים הצבעה.  

 . עידן ברנע ו  עודד יניב שטראוס ,  עדי וקנין ,  דיויד חיים ואנונו 

 ועדת נגישות ושוויון זכויות מתבקשים להגיע לבמה. 

זה    . מועמדות   הסירהאתמול    הררי  רות  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו את  הודיעה  לא  עוד  היא 
 מועמדים.  7יש   רשמית אז גם לא עדכנו אתכם אבל... היא הסירה מועמדות.

שהוא    7-המקום האליהם יצטרף    מקומות.  6מועמדים. יש    7כן. יש   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
או    מועמדים   6רכז נגישות באגודה. יתקיימו בחירות, בהן כל חבר וחברת מועצה יוכלו להצביע לעד  

 המועמדים איציק רולניק, אמיר שטיין,  .7-, מתוך המועמדות

 כמה סך הכול בוועדה?  : דוברת 

חברים. אחד מהם זה רכז הנגישות כבר, שעובד    7הוועדה סך הכול   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 . 7-עכשיו אנחנו בוחרים מתוך ה   6באגודה. 

 שאומרים את השם שלו יכול להרים את היד? שנראה  כל מי  : דובר

 , רעיון מצוין. איציק רולניק, אמיר שטיין  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 



 

21 
 

שהוא ביקש    שטיין בבית חולים אני אקריא בשמו משהו קצר   אמיר  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 . ממני להקריא 

עידן  ,  עודד יניב שטראוס,  דיויד חיים ואנונו ,  גל גוריןאז אמיר שטיין,   מועצה וחבר ועד/נשיאות): לבנה צליל (חבר 
 . רונן רוסינוב , ברנע

לנו   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו זה מה שיש  כי  כל אחד מכם מקבל באמת דקה לדבר סתם 
 להקצות. 

ואני אקריא את זה  רגע נזכיר בקצרה  נקריא  בגלל שזה כן קורה אז   ועד/נשיאות): לבנה צליל (חבר מועצה וחבר 
יהיה רכז   1-מהם ייבחרו על ידי המועצה ו  6אגודה אשר  או חברות  חברי  3-7-הוועדה תורכב ממהר.  

, תוכן, הוועדה  הנגישות באגודה, ובישיבתה הראשונה תבחר לעצמה יו"ר מבין חבריה. הוועדה תעסוק 
בעניין הנגישות ושוויון זכויות, לרבות בנושאים כמו סטודנטים עם מוגבלויות, מתווה לימודים    תעסוק 

ובחינות, התאמות לימודיות, סוגיות הנגשה, העלאת מודעות וקידום מעמדן של אותן אוכלוסיות ושילובן  
ם, תיתן  בקמפוס, בלימודים ובחברה. בנוסף, הוועדה תבחן את המענים הקיימים בדקאנט הסטודנטי

את חוות דעתה על אזורים שאינם מספקים/טעונים בשיפור ותעודד את המחלקות הרלוונטיות לתקנם.  
ותמליץ על מדיניות האגודה בעניין הנ"ל בפני המועצה וההנהלה. הוועדה תעבוד  הוועדה תדון, תקדם  

בשיתוף פעולה עם כלל הגורמים הרלוונטיים, הן באגודה והן באוניברסיטה. בפרט, הוועדה תשאף  
  ורמ"ח מעורבות חברתית. ומעונות  אקדמיה, רמ"ח רווחה    , ראש מחלקת,  לקיים קשר אקטיבי עם רמ"ח

הוועדה תקדם שקיפות ותספק דו"ח למועצה אשר יפרט את פעילות, ממצאי והמלצות הוועדה. הדו"ח  
 יהיה ציבורי ונגיש לכל חברי האגודה. 

 ב. -א- כל אחד דקה לפי ה ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

 שנשלח במייל.  PDFע בקובץ זה בסדר שמופי  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 

. אני  שלא נמצא כאן  יזמתי את ההקמה של הוועדות האלה יחד עם אמיר שטיין   אני דיויד ואנונו (חבר מועצה): 
באופן אישי    ישלוש שנים. היה לי חשוב נושא הנגישות כי זה משפיע עלי כבר  סטודנט באוניברסיטה  

לקויות  שמתמודד  כאדם   לזה  עם  אינדיבידואלים  שוחשבתי שבמקום    , שקופותשנקרא  יעבדו  נציגים 
ותבוא ותשפר את מה שסטודנטים כמוני שלא תמיד    שתדון בתוך האגודהועדה  היה  תשאז  בנפרד  

רואים אותנו, לא תמיד יש לנו את ההתאמות שאנחנו זקוקים להם. ואני רץ עכשיוו לוועדה הזאת שהיא  
מה שאני חושב  את    לקדם ושהקמתי    ... סוג של הבייבי שלי יחד עם אמיר, כי זה באמת להשתתף ב 

לקדם,   לנגישות  שנכון  שקשור  מה  לימודיות,    כמו  , בקמפוסכל  והתאמות  לימודים    תוכניות מתווה 
ובתוך    שילוב   ,מוגבלויותבעלי  ל  יםשקשור  אירועים  ציון,  שקיימות   נטאקדה שלהם גם בתוך החבר'ה 

 . הזאת  לוועדה ולהיבחר   שלכם האמון  את  לקבלמאוד  אשמח אני  הקמפוס. 

למען  ועדה.  מתקדמים, הייתי בוועדת כספים חבר  ת  יולשעבר באומנו  נציג עודד יניב שטראוס (חבר אגודה): 
באוקטובר כמו ששמעתם קודם. אני ארוץ שם להיות יושב ראש. ואני   7הגילוי הנאות אני חבר בוועדת 

אני חושב שהתפר  הנוכחית גם לטפל בבעיות שונות שיש בקמפוס בנגישות. מעוניין במסגרת הוועדה  
הוועדות אירוע  אם    , בין  עקב  משתנים  בזמן  אז    ספונטני הלימודים  מספיק  שחוזרים  שיודיעו  שאין, 
הנגשה של חומרים מרחוק. למשל אם תהיה אפשרות לשמוע מאמרים  נושא של  ולפעול בללימודים,  

 דברים. אפשר לעשות הרבה למען הנגשה של    .Fולחפש אותם בקונטרול   ,ולא רק לקרוא אותם 

חשוב, על  נורא  אני מתלבטת איך לפתוח את הנאום הזה כי אני רוצה לדבר על נושא   עידן ברנע (חברת מועצה): 
אנשים לא  מאוד  אפ. הרבה  טס כל הנושא הזה של נכויות שקופות. העלתי את הנושא הזה בקבוצת וו

רעה של אנשים  מאוד  אוהבים לחשוף את עצמם שהם חווים נכות כזאת או אחרת וזה מהווה בעיה  
שמה עליו הנחות,  החברה שופטת אותו.  כבר  קצת באופן חריג    מתנהגשעוברים חרם. מספיק שמישהו  
גילוי נאות, אני מגמגמת ומסתבר שאנשים חשבו שהגמגום הזה מהווה  שהן בכלל לא הנחות הגיוניות.  

איזשהו משהו מהיכולת שלי להיות נציגה מספיק טובה בוועדות כאלה או אחרות. אם אני חווה כלפי  
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הגמגום תחשבו מה אנשים מרגישים שהם לא מבינים סיטואציות חברתיות והם עוברים חרם בתואר.  
,  ואז   . הם מתחננים לאנשים שיעבדו איתםששסטודנטים עוברים במהלך התואר שלהם,  מה  מזעזע    זה

 . ה להיות ב..בכך שאני רוצ  באים אלי בטענות שיש לי כוונות לא טהורות  חוץ מזה,

 עידן, אני מצטער  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

 להראות סרטון. רגע, אני רק רוצה לומר משהו קטן,  עידן ברנע (חברת מועצה): 

 אבל את לא תספיקי להגיד עליו שום דבר.  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 

אני פשוט רוצה שיראו מה אני עושה כלפי האחר. וזה בדיוק מה שאני רוצה שיהיה   עידן ברנע (חברת מועצה): 
כיסא גלגלים להרים את הטלפון  תי מכשיר שעוזר לאדם עם  רציי   אני באוניברסיטה. קבלה ועזרה לאחר.  

 כדי לעזור לו.  ,שלו ודברים שנופלים לו 

זה הקשה  .  8אני אובחנתי בגיל    .אני נציג בית ספר למתמטיקה, יש לי תסמונת טורט  רונן רוסינוב (חבר מועצה): 
לא רוצים לדבר  אנשים  ש  היסודי, החטיבה ואפילו התיכון. כל הקטע הזה של החרמות,עליי מאוד לאורך  

,  , אני חוויתי את זהכאילו אתה מטומטם או שאתה לא יודע מה אתה עושה  מסתכלים עליך או ש  איתך 
כל אחד מבני האדם האלה  עבור  בכל הכוח  זה כואב לי בלב ולכן אני רוצה להיאבק    אני הרגשתי את זה. 

אני מאמין שהרבה  מעבר לזה  .  את אותו הדבר שאני חוויתי שחווים בקמפוס, או אפילו מחוץ לקמפוס,  
יש הרבה מדורים שונים וכל מיני נכויות שונות,  האלה זה כי    מדורים לשל אנשים לפנות    מהבעיותמאוד  

כל אחת מהוועדות הקטנות  זה לא מרוכז מספיק, אני רוצה לרכז את הכל באגודה. אני רוצה לוודא ש
יהיה,  מהאלה,   יוכל    שיהיה לנו ממש דף ברור ... אלינו ישירות לאגודה,  מה שזה לא  ש... הדקאנט 

 למי לפנות. הוא לא יידע אף אחד לא יגיע למצב שאני רוצה לוודא ש  ...להעזר בו 

ש[לא] נמצאים אנחנו נקריא את המצעים    מכיוון שיש עוד מועמדים  ועד/נשיאות): שי אטוס (חבר מועצה וחבר  
שמי איציק רולניק,    : רולניק  איציק   שלשלהם כדי שיהיה לפחות משהו קצר. אז אני מתחיל בעצם מהמצע  

אני בוגר החברה החרדית, לכן אני חושב שאדע לדייק את הזכויות שלדעתי ראוי שבוגרי החינוך    . 27בן  
יכול להבין את הקשיים בהם   אני  ומתוך כך  וריכוז,  אני סובל מהפרעות קשב  בנוסף,  יקבלו.  החרדי 
י  נתקלים הסטודנטים. כמו כן, אני סובל ממחלת קוליטיס (סוג של קרואהן), וישנם התאמות שקיבלת 

על   להשפיע  שאוכל  חשוב  לכן  לבעיה,  רלוונטיות  אינם  שלפעמים  התאמות  מהאוניברסיטה,  כך  על 
המערכת מבפנים. לסיכום, מהפרספקטיבה שלי, אוכל להצביע על זכויות שיתאימו לבעלי נגישויות,  

 זה היה איציק.  ממגוון רחב של סוגים ולהשפיע על המדיניות. 

שמי גל גורין ואני סטודנטית לביוטכנולוגיה, בוגרת מגמת יחסיים    שלום רב, :  . אני גם אקריא גורין  גל 
בינלאומיים וכלכלה. בעבר לקחתי חלק בתנועות נוער וכן הייתי פעילה במועצת התלמידים. במהלך  
השירות הצבאי שירתתי בתור לוחמת. לאור פציעה במהלך השירות, כיום אני סובלת מתסמונת כאב  

נוספות   בהתמודדויות  מול  המלווה  התמודדתי  כנכה,  ההכרה  מהליך  כחלק  כנכה.  הוכרתי  שבגינם 
והן מול האוניברסיטה. אשמח להיות חלק מהועדה, להעביר את   בירוקרטיה רבה, הן מול הרשויות 

 הידע ואת הניסיון אותם צברתי לאורך השנים, ובעיקר לעזור לאותם סטודנטים שצריכים מענה. 

היי, שמי אמיר. אני נציג באגודת הסטודנטים כבר שנה שלישית ועובד    :, שלא יכל להגיע אמירכנ"ל  
. אני חבר בפורום הנגישות של  עם מוגבלויות, חדשות לאנשים  ככתב בפלטפורמת החדשות "שווים"

תל אביב, המייעץ לחברת מועצה בנושאי נגישות. לפני כן עבדתי שנתיים+ בתוכנית "עמיתים לזכויות"  
את מדור "שאלו בנפשכם" העוסק במיצוי זכויות  ב"שווים"  ייסדתי    2023של משרד הבריאות. בתחילת  

וסובל מריבוי מוגבלויות. אני פועל לשיפור נגישות באוניברסיטה, ורוצה    27של מתמודדי נפש. אני בן  
כדי לקבל תמונה    , חים הרלוונטיים ועם הסטודנטים"לעבוד בשיתוף פעולה עם חברי הוועדה, עם הרמ 

 מלאה בנושא הנגישות באגודה ובקמפוס. 
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מאוד  ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו לזה  מתחברת  שאמרת,  מה  את  אהבתי    רונן 
זה את  לעבור  שנאלצת  לשאול  .  ומצטערת  שאתה  רציתי  ספציפי  משהו  יש  לקדם  היית  האם  רוצה 

 בוועדה? 

למה שהצגתי,   רונן רוסינוב (חבר מועצה):  והזה, הוועדה   של   שהחומר  מאמין   כן   אנימעבר  לריכוז  מעבר    זה  , 
א שהתובנות  וודהפרויקטים והפגישות ול שכתוב ומסכם את  משהו  ידע, אני חושב שצריך לתחזק    שימור 

 ומעבר לזה ריכוז הפניות לגורמים השונים.  . נשמרות אפילו אם הנציגים משתנים

 בראשי פרקים, לא...   ? היום יש  נגישות בעיות איזה יובל כהן (חבר מועצה): 

שאנשים לא מעוניינים, זה משהו שנורא היה חשוב לי    , שקופותה  נכויותיש את כל ה עידן ברנע (חברת מועצה): 
הייתם צריכים לקבל אותי כמו שאני.    כי   מגמגמת  שאני   להגיד   צריכה   הייתי ש   חושבת  לא נגיד,    אני  לומר.
כמו אוטיזם שלא  שלא מוכרים היום,  נכויות או בעיות    סוגי  יש  אבל  הגמגום זה לא נכות שקופה.אבל  

 בעיות כמו אנשים שלא מבינים סיטואציות. מלא  מקבל הכרה. יש 

אני מצטער רגע. אנחנו רוצים לעבור להצבעות, זה מוכן. כל אחד   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 מכם תענו זריז ונעבור להצבעה.

מבחינת  , אין יחס, אין יציאות נגישות.  רמקול אין    , נגישות פיזית בקמפוס יש בעיות של   דיויד ואנונו (חבר מועצה): 
ואני לא הכי תמיד מצליח לתקשר    אוטיזםכמוני לי יש    , כמו תקשורת   מוגבלויותשילוב של אנשים עם  

ספציפיות והייתי גם רוצה לקדם    מסגרות ה מחוץ לבלהשתלב ואין ממש דרך שאני מצליח   עם אחרים, 
ולהרגיש חלק    מסגרות כאלו לאנשים אחרים רגילים  יותר שיתופים עם אנשים  רוצים לעשות  שאולי 

גם מבחינת איך שהם מופקים,    נגישים,   , להבטיח שאלה יהיו. באגודה יש לא מעט אירועים מהחברה
יכולים לגשת אליהם. בליווי המידע שקיים כעת לכל  התאמות לימודיות,  ב  גם מבחינת איך שאנשים 

ויראו איזו אוכלוסייה הם נמצאים תחתיה  ידעו  אנשים  לעשות הנגשה של החומר ש המדורים, אז גם  
 איזה מדור אחראי על האוכלוסייה. ו

מגבלה ואפשר  איזושהי  כל אדם סובל מבאיזשהו אופן  אני מצטרף לדיויד.   עודד יניב שטראוס (חבר אגודה): 
 לבנות משהו יותר טוב עבור כלל הבעיות שקיימות. 

 אנחנו עוברים להצבעה ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

או   להרגיש צורך לשתף בנכות השקופה שלואף אחד לא חייב  אני רק רוצה להגיד ש עידן ברנע (חברת מועצה): 
 א. במשהו שעובר עליו. אני חושבת שצריך לקבל אותו כמו שהו

אוקיי. אני קורא את ה, אני מתנצל, אבל אני קורא את השמות של   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
ולא זכאים להצביע, כדי לוודא ש[אין] מישהו שזכאי    מי שאנחנו מכירים שלא נמצאים ולא היו פה שעה 

 . קול להצביע ואנחנו בטעות לא ניתן לו. [הקראת שמות] 

. אתם יכולים להצביע עד  טוב מכירים את זה. עכשיו תקבלו הודעה  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 הרכז. לשישה חברי ועדה, כל הוועדה בעצם. השביעי, שוב, זה 

 ] הצבעה [

 יב שישה? חי : דובר

זה עד שישה. חבר'ה כולם מצביעים כולם    לא חייבים שישה.לא.   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
זה ממש קורה בזה הרגע.    על זה? אנחנו רוצים גם להתקדם בישיבה. אנחנו רוצים לסגור את ההצבעה.

, איציק רולניק ועידן  רוסינוב, אמיר שטיין, עודד יניב שטראוס, רונן  ואנונו  חיים  דיויד  [התוצאות:]
 תודה על ההשתתפות. בעצם האחרונה מתוך השבעה.  וגל גורין ברנע ברכות. 

 פרידה מרמ"ח מעורבות חברתית 
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הנהלה ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו מחברת  נפרדים  מורכבות    אנחנו  הכי  התקופות  באחת 
. תודה רבה על התקופה המדהימה, נהנו מכל רגע עם כל האתגרים והמכשולים. הכוח שהענקת  שידענו
נגע  הבתוך   וזה  לא מובן מאליו  זה  ולהגיע לשלמות  הנהלה היה משמעותי, הרצון לקדם, להשתפר 

 ותודה  ., אני בטוחה בזהסטודנטיםאם לא אלפי במאות 

 מאבק להשבת החטופים  - הצעת החלטה 

גלי  ר הוועד/הנשיאות): " מימון (חבר מועצה ויואור   של  להצעת ההחלטה  עכשיו  עוברים  נשלח    אנחנו  ועוד.  שרון 
 אליכם במייל. הם יסבירו את ההצעה, יהיה זמן לשאלות, לדיון על זה. אחר כך הצבעה. 

מדעי המדינה. היה לי חשוב גם בעקבות    נציגתהיי שלום. גלי שרון למי שלא מכיר,   גלי שרון (חברת מועצה): 
  , שנעלה את העניין   ,שיח שעלה בכל האירועים שהיו וגם באופן אישי כי חשוב לי שנעשה משהו בנושא 

וגם כחלק  טים,  , עם הרבה מאוד סטודנאגודה אחת הגדולות בארץאגודת הסטודנטים,  שאנחנו בתור  
  סתם ולא    ,עיל פ אקטיבי,  השבת החטופים, משהו    לטובתונעשה משהו  מאוניברסיטה כדור צעיר שנפעל  

שאנחנו    . מבחינתי הדבר הכי חשובלהיות ולעזור לאנשים   , אלא באמתולהגיד אנחנו איתם  לשים שלט 
כרגע  לעשות  שם,    יכולים  להיות  פיזית  זה  הסטודנטים  להיות  לטובת  ולטובת  שהולכים  במחאות 
שאומר בקשה המשפחות,  של  לשון  בכל  ברחובות,  צריכים    אנחנו,  ות  בחוץ,  עכשיו,  איתנו  אתכם 

של   ם אירועיהאירועים שיש, בין אם באוניברסיטה או לפרסם את גם . מה שאנחנו מציעים זה  במחאות 
רוצים ללכת ולא  כבר נמצאים בהפגנות או מטה משפחות החטופים, להיות נקודת משען לסטודנטים ש

ולייצג את אגודת הסטודנטים  להם  היה   להיות עם החולצות  כתמיכה    גם   ולהיות שם ואותנו  עם מי, 
כדי שיהיה להם מידע משפטי, במידה והם נתקלים במשהו עם שוטרים או משהו כזה  וגם    חברתית 

לי היה קשה  ים לצאת החוצה. וגם אותנו. אני יודעת שזה,  מקווה שזה יעודד אנשאני  .  במקרה הצורך
אנשים  מאוד  לצאת החוצה בידיעה שאני אהיה שם לבד, חשוב שנהיה שם ביחד וזה יכול לעודד הרבה  

 לבוא. 

יש    מתרס. צד אחד בפוליטי, זה לא קשור ל  ק ב אחשוב לי לציין שזה כבר מזמן לא מ הוד בס (חבר מועצה): 
אסור להפקיר אף אחד    אנשים מכאן ומכאן שחושבים שהדבר הזה חשוב, השבת החטופים, כי בסוף 

במידה ויעבור,  לא פוליטי אלא עניין של מעורבות חברתית, שאנחנו מקווים ש   הוא  מהאחור. הדבר הזה
  ו שנתנ , כי אם אני אתחבר למה שדניאל אמרה מקודםגם, אנשים ובמשאבים  במחלקה,  נוכל להיעזר ב

,  20,  10עוד  לגייס  בדבר הזה  אם הצלחנו    אז   עלות ולהגיד את האמת שלו,מקום למשפחת חטופים ל
הצדיקה את עצמה ולתת גב  הזאת רק  ת ההחלטה  הצעאז  הענקית שלנו,  אנשים מהאוניברסיטה    30
שאפשר למאבק הכה חשוב הזה. כי באמת כרגע אין משהו  , עם כמה מעט  גם תקציבי אבל  מורלי  גם  

 . יותר חשוב מהשבת החטופים 

, שלא ייצא שאנחנו מדברים כמו צד אחד,  יש שיח בדברים האלה שלא נצא מפלגתיים  גלי שרון (חברת מועצה): 
אנושי לדאוג  זה הכי    , פוליטי אבל במובןכן  חושבת שזה  . אני  אנחנו לא מצטרפים לאנשים מסוימים 

ל ואלאזרחים שלנו שיחזרו  פוליטי  יותר  אין  גסה.  נושי מזהשטח המדינה.  מילה  לא  זה  פוליטי  אני  . 
,  לא מפלגתי, זה  זה חברתי  פוליטילומדת מדע המדינה אבל אני אומרת שפוליטי זו לא מילה גסה.  

אנחנו לא   זה לא מתאים לגודל הסיטואציה.  ,זה אגואיסטי  ,אם זה פוליטי או לא על עצם השיח   ולדעתי 
  חטופים ששיש אנשים  כלא מתאים  פשוט  זה    , יתפס ואיך זה ייראהנאמורים לדבר על עצמנו, ועל איך  

 כאגודה או אנשים.  ניתפסמה היא חשובה ומאשר איך כ. אני מעדיפה שנתרכז במטרה ובכרגע

שזה פוגע בהם, איך אנחנו   , פנו אליי גם אז לגבי המכתב שהיה, בסוף יש סטודנטים  מועצה): יובל כהן (חבר  
או שאנחנו  ?  , לא מרגישים ככהת פוליטיהתבטאות    והם מפחדים שז או שזה  דואגים שסטודנטים שנגד  

יש  כרגע  אם אומרים בסדר, יש רוב. בסדר מבחינתי. והשאלה השנייה, דיברנו על זה קודם עם דניאל,  
תשפר את זה? אם אנחנו לא רואים    ת החלטההצעשסטודנטים בקבוצה למען החטופים למה    100

 תעזור?  תמיכה בפועל למה אתם חושבים שהצעה  
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לא קצת,   100א',   גלי שרון (חברת מועצה):  זה  כדי    100ואם    סטודנטים  לפעול  סטודנטים הצטרפו לקבוצה 
אם מישהו לא  . ב', זה אחלה כמות  100,  אי אפשר להביא את כולםו  זה רק יכול לגדול   לעשות משהו,ו

פוליטי שזה התבטאות  וחושב  להגיע  מבחינתי  ת רוצה  כאילו,  oh wellלפחות  ,  ו,  חשוב,  לא  זה  אני 
 חושבת שזה מפלגתי. 

אם ממשלת ישראל הגדירה את  בסוף  זה,  את    ממסרים לגבי השאלה הראשונה איך מ  הוד בס (חבר מועצה): 
בתור אחד היעדים של המלחמה, אז בין אם אתה בצד הזה של הפוליטיקה או בצד  השבת החטופים  

בו.  הזה של הפוליטיקה,   יעד שהצבא אמור לעמוד  בסוף זה משהו שאמור  הממשלה שלך הגדירה 
אם אנחנו מצטרפים למאבק לחזק את המטרה ולתת לזה דגש אז בין אם תומכים בממשלה  אז    . לקרות

 כולנו מתיישרים לפי הדבר הזה.  זה המציאות.  ,ובין אם לא 

יש  שיח שאמור להיות שמור לנו,  השיח של איך תראה עסקה זה לא  אני חושבת ש גלי שרון (חברת מועצה): 
כדי ליצור הסכם שטוב לכולם, או לפחות יותר טוב מאשר הסכמים  כסף  הרבה מאוד  אנשים שמקבלים  

זה לא התפקיד שלי. כמו שלא  איך יראה הסכם.  צריכה לחשוב  אני לא    לרחוב . אם אני יוצאת  אחרים 
 התפקיד שלי במחאת הדיור, לפתור את משבר הדיור. 

הי ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ שעברה  אחרת  מלחמה  ה  יתשנה 
ה כל  של  לנו,  שהמשבר  שהייתה  למקומות  והגיע  הלך  הזה  המשבר  לא  הם  חוקתי,  פוליטיים  כבר 

, שונה בתכלית, אבל מתוך  דומים  סנטימנטיםלצאת למחאה מתוך  של  ה החלטה  יתהיגם  מפלגתיים ו 
שזה נוגע לחיים של כולנו    סנטימנטים דומים של קורה משהו מאוד גדול במדינה שלנו, לא מפלגתי, 

עשיתי  . אני יודעת כי אני ישבתי ו והרבה משאבים הוקדשו למחאה הזאת   . וצריך להשמיע את הקול שלנו 
  כמעט   . בפועל, אף אחד טלפונים לארגן הרבה מהדברים יחד עם כל ההנהלה שישבנו ועשינו את זה

אבל בפועל  המועצה השתנתה די הרבה,  מועצה אחרת,  הייתה  אומנם  הגענו לשם למחאה, זו  לא הגיע.  
 הרבה אנשים לא הגיעו, היינו שם עם הרבה ציוד וקבוצה מאוד קטנה של אנשים. 

 . יש לציין   בעיקר נציגים עינת טוביה (חברת מועצה): 

אין ספק  אין ספק שמי שהגיע היה נציג ו ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ
  , בסוף למחות  הצורךוכמה שזה היה ווקאלי,  ההסכמה , מתוך המועצה מתוךשהגיעה  הנציגים  כמותש

ויותר מזה, אני קצת  ת שזה עלול לקרות גם פה,  שחוש   אני  .אנשים   של  מביכה  , סליחה,כמות   הגיעה
סוף לשבת כאן בשעתיים שיש לנו להתפנות ולחשוב על  ב איך נרתום לזה את הסטודנטים.  לא רואה  

, אבל בפועל כשאנחנו יוצאים מהאולם  טוביםמאוד  רעיונות  קל לחשוב על  הדברים שקורים במדינה,  
סטודנטים    הזה למשוך  רוצים  בפעילויות,  ואנחנו  חלק  להם  לקחת  שיש  בסטודנטים  נתקלים  אנחנו 

  הביטחון . אשמח לשמוע מאיפה  ויותר קשה  בטח בשנה כזאת שיותר עמוס   בית להגיש,   מבחנים, שיעורי 
יוצאים, ואז אני    שסטודנטים יבואו? מאיפה הביטחון שהדבר הזה יביא סטודנטים נוספים שלא כבר 

 פחות רואה את הצורך. 

,  ההחלטה להצטרף למחאה הייתה בזום מהיום להיום בערב גלנט לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
היה יום אחד שבו,    מחאה.להצטרף לבמועצה הייתה נגד  שהייתה  כי ההחלטה    אם לזה את מתכוונת,

 שעות שבהן האגודה כאילו הצטרפה, בזמן שכולם כבר באמצע  24-פחות מ

ב ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ הצטרפות  וואחד  הייתה  הסכמה  זו 
 מחאה. רבאק על השביום אחרי זה, כל מה שתוכנן לאותו יום בוטל וכולם התעסקו ב מאוד רחבה,  

יכול להיות,  ,  רבאק אני כחבר מועצה לא ראיתי את ההתעסקות ב לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
רצים אליה כמו ההצעה  אז  החלטה שהתקבלה ואיזושהי  אבל זה לא היה    ,היה מהיר כן  זה  זאת אומרת  

 שלא צפוי להסתיים ב מאבק בהזאת שהיא לצורך העניין 

 אני שואלת מה יהיה ההבדל. זהו ח תרבות, ספורט וקשרי חוץ): " נועה גרינברג (חברת מועצה ורמ
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אמירה והצהרה של האגודה  הלא משנה לי כמה סטודנטים יגיעו, מבחינתי  באופן אישי   גלי שרון (חברת מועצה): 
יהיה רק אנחנו סטודנט אחד  יהיה שם  אם    גםזה מה שחשוב.   זה  יש פה אנשים ממגישי  וגם אם   ,

גם אם זה יהיה רק אנחנו, גם אם זה יהיה סטודנט  ההצעה שאמרו שאנחנו מוכנים ורוצים להיות שם.  
 מבחינתי זה מספיק. אחד ואנחנו שם בשבילם, 

אנחנו   הוד בס (חבר מועצה):  ונוכחות  הירתמות  פי  ועל  איקס  הוא  צריכים  שאנחנו  והמשאבים  התקציב 
זה לא שאנחנו עכשיו הולכים לקניות,  כי אנחנו מתאימים את החימוש למטרה.    ..., באיקס חלקינשתמש  

 לא. 

האם הצטרפות למאבק זה אומר  רא חשוב לי להציג את הצד השני של ההצעה.  נו רז אלקיים (חבר מועצה): 
איזה עקרונות אתם מקדמים חוץ  המשפחות  מטה  היא חלק משהאגודה   השבת  ממאבק ללמאבק? 

 ?  , והאם זה אותם עקרונות שמקדמים מטה המשפחותחטופים

כי זה לא שהחלטנו על  ,  חושב  שאתה   ממה  גדולה   יותר נראה לי    היא  השנייה  השאלה הוד בס (חבר מועצה): 
, עד עכשיו התנועה הזאת לא הייתה קיימת פה  להתחיל  רוצים  אנחנועקרונות ואנחנו הולכים על זה.  

,  לא  אישית,   אני ,  הראשונה  השאלה  לגבי.  תגבר יו  בחיתולים ולכן זה משהו שיתחיל    מבחינת האגודה, 
בתור אגודת הסטודנטים    לי   חשוב   כן   אבל   , החטופים  משפחות   של  מהמטה  חלק   חנושאנ  חושב   לא 

האם זה אומר שאני  .  לא?  חלק  שאני  אומר  זה  האם   . החטופים  משפחות  במטה  שתומך  ארגון  להיות 
 הזה.  Capacity-אני רוצה להיות ב   .ת הסטודנטים? כןכאגודאו אני   כהוד  אנימסייע ככל שניתן? 

אין לי משהו מעבר. אין לי  אני מבחינתי העקרונות זה להחזיר את החטופים הביתה.   גלי שרון (חברת מועצה): 
לא משנה לי כל שאר הדברים. אני    להחזיר אותם הביתה. איזה הסכם איך הוא צריך להיראות. פשוט  

 לא יודעת איזה עקרונות מטה משפחות החטופים אומרים חוץ מזה כי 

אני שמח שהבאתם את זה, זה נושא  אומרים כמה, זה באתר שלהם אבל לא משנה.   רז אלקיים (חבר מועצה): 
חטופים צריכים לחזור  השזה    אחד מאלה,  ברורהאחת  דברים שהם אמת  הרבה  יש  חשוב. אני חושב ש

קצת קונטקסט כדי שתבינו שהנסיבות שלי  הביתה. אני הולך להצביע נגד ההחלטה ואני אסביר למה.  
או  התמזל מזלי    7.10-חוץ מזה אני גר בשדרות, ב  . אני הנציג של מדעי המוחהן טהורות יותר. בסדר?  

יודע, אני עד היום מתחרט על זה, לא הייתי בשדרות,   אני לא בא לספר לכם את  הייתי בחו"ל.  לא 
ונתראה  שיחת פרידה  איתם    םקיי כבר מ   אניורים שלי ו הסיטואציה של מחבלים שצועדים בשכונה של הה

  ל שי . משאני מכירנהרגו  אצבעות בידיים וברגליים לספור את כמות האנשים שמקום ב בצד השני. אין לי  
נהרג, אני מכיר אותו מגיל צעיר. אורי דנינו חבר נורא קרוב שלי,  חטוף ש,  ניסנבאום שהוחזר לאחרונה

ואין דבר שישמח אותי יותר בעולם הזה משהוא יחזור לפה, ושהוא יתחתן כמו    עדיין חטוף בשבי חמאס
  אני חושב שלהחלטה כזאתי וכמו שאמרתי היא פוליטית   גדול,  וזה אבל   . אבל,שהוא היה אמור לעשות 

  אנחנו אומרים, אני חושב שלהחלטה הזאת יש אמירה והאמירה הזאת היא מעבר למה    אין מה לעשות,
נו, ואני לא אתחיל  ברע ש  הדברים כלכמפונה וכבן אדם וואני חושב ש  היא למה אנשים אחרים אומרים.

נקודה מסוימת שאתה חייב לשאול את עצמך מה  באיזו  אתה מוצא את עצמך    בכלל לדבר על מילואים,
כמה    זוכר להגיד לכם   אני לא רוצה  , ואני לא יודע כמה אזעקות אתם חוויתם בשבוע האחרון   היום הבא. 

אם ראיתם אי פעם את האחים הקטנים שלכם מרטיבים במיטה בגלל אזעקות.  פעמים. אני לא יודע  
הרבה משתנים  כל כך  היא מכילה  ו  היא מורכבת בטירוף,  היא כל כך מורכבת, הזאת  חושב שהמחאה    אני

ם לענות על שתי השאלות  , אני חושב שיכולתטהורות באמת  אני חושב שהמטרות שלכם  ו   .פוליטיים 
להיות על   זה. 200ששאלתי בצורה כזאת שתראו אותי פה,  ולא עשיתם את  יש  אני חושב ש אבל    , 

אומרת שאנחנו חלק  ו  ת הסטודנטים באה אגוד ם זה שעצ, ש באגודה הזאתי   אנשים שהם סטודנטים
לא חלק מהאגודה כי הדבר הזה אוטומטית  להרגיש  יגרום לאנשים    , זהלהחזרת החטופיםמהמאבק  

לה, וזה לא משנה מה הדעה שלי בהקשר הממשלה,  , של הפלת ממש הפסקת לחימה של עושה סוויץ' 
. אני פשוט חושב שזה לא המקום שהייתי רוצה את  לא משנה מה הדעה שלי בהקשר הפסקת הלחימה

כל סטודנט  "ש כי אני יודע שזו לא הכוונה שלכם, אבל אני לא רוצה    אות כבמראני אומר    , זה, אני לא רוצה 
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רוצה להפסיק את הלחימה בעזה, עם כמה    , הוא הוא אוטומטית, שמו עכשיו   "ביבאל  ת  תבאוניברסיט
 . ' מחאהמהחלק ב'אנחנו אבל לא  ,  תקציב כל נתינת שזה טהור ואני אתמוך באופן אישי ב

 תודה לך על השיתוף. באמת תודה.  הוד בס (חבר מועצה): 

כולם.  א'   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו ובשם  עם מה שאתה  מאוד  אני מזדהה  ב'  תודה בשמי 
וזה מתחבר לי  .  כבר התחילה לעשות שהאגודה לפעילות קו ממשיך קצת  ההצעה היא  מבחינתי אומר. 

למשוך  ממש  שמנסים    ,אני נמצאת בקבוצה יחד עם מטה משפחות החטופים   ... בדיוק לנקודה שלך כי
, ואנחנו כן?  ובפועל אני  ', לכל מיני דברים כאלה ואחרים. מבצע צבאי   עשות  'אל , ל'לרפיח   תיכנסו   ל'אל 

  יחזיר את החטופיםשמה  האם  להגיד  לא יודעת  אני   עם כל כמה שאנחנו רוצים להחזיר את החטופים, 
של ההצעה    קשרה. בץ ציבורי או, פשוט רגע זו המציאות זה נורא נורא מורכב זה מבצע צבאי או לח

יש לי ניסיון עם משפחות החטופים,    , ואני לא אומרת את זה בקלות דעת, מה שאתה אומר   ל בהקשר ש
גם   הפוליטי  ולצערי  הניסיון  ה את  מול  בחוטיםאל  שמושכים  האיזון    לעשות  , אנשים  את  את  ולקבל 

, והוא לא  להגיד משהו שהוא לא פוליטיבאמת  ההחלטות, של איפה אנחנו נמצאים בסיטואציה, כדי  
. המסר הוא מאוד ברור, אני רוצה את החטופים  הוא מתייחס להשבת החטופים   מתייחס לימין או שמאל, 

שצריך  . האם זה אומר  בראש סדר העדיפויות שלה  תתעדף את זה   בבית, אני מבקשת שהממשלה
יש פה מורכבות, דיברת  חשוב לי שזו תהיה מטרה שהממשלה תזכור.  ? זה שלכם.  לצאת למבצע צבאי

אני  קצת על מטרות. זה באמת מתח, האם אפשר להחזיר את החטופים ושתייצר ביטחון ברצועה  .
בסוף, גם אנשים  אני רוצה שזה יביא משהו  ו   ... חודשים היה בעוטף  4זוג שלי  הבן  ש  יכולה להגיד לך

מורכב, אני מזדהה  נורא  . זה  ולכל אלה שלא גרים בבית שלהם עכשיו כי הם מפונים   ביטחון לרצועהוגם  
  לאזן כדי היה לי חשוב להגיד את המסר שאני פה יטואציה היא מורכבת אבל הסעם מה שאתה אומר. 

 למשוך, גם אם ההצעה הזאת תעבור. אני לא נותנת לדברים  . אותם 

. אף אחד לא מואשם  . באופן כללימותר להתנגד אני רק אגיד במשפט.    לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות):
 לא בגלל תמיכה ולא בגלל התנגדות. הכול בסדר.  בשום דבר. 

   אנחנו נישאר חברים. אוהבים אתכם הוד בס (חבר מועצה): 

מה זה שונה ממה שהמדינה עושה  שדניאל אמרה.    אני חייב לשאול, בהקשר מה כהן (חבר מועצה): יובל 
הרגע אמרת שזה ממשיך את מה שהאגודה עושה. כאילו אפשר לאשר ואפשר להתנגד אבל  כרגע?  

 שמע לי שזה לא נ

להתוות דרך וגם  בין היתר זה גם  המקום של המועצה  אני חושב ש  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות):
 , ואז דיוןאיזשהו  יש עליהם  כן  שנויים במחלוקת והם כן  קורים אבל כבר  לכאורה שלאשר דברים  

 משהו עכשיו, פשוט זה לא שינוי מהותי שישתנה   יובל כהן (חבר מועצה): 

עכשיואנחנו   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו להצבעה  רגיל עוברים  גלויה,  מ,  יד.  הרמת  בעד  .  י 
 ההצעה הזאתי? 

 אפשר לחשוב על זה?  : דוברת 

לנו ז ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו אז חברים, מי שבעד  [לאחר שתי דקות]  מן.  שתי דקות. אין 
 ההצבעה הזאת, שירים בבקשה את היד. 

 שהשאירו הצבעה.  4יש  ועד/נשיאות): לבנה צליל (חבר מועצה וחבר 

מישהו  5  ?ההצבעה  נגד  מישהו  יש  האם.  בעד  19 ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו יש  והאם   .
 תודה רבה לכם ההחלטה עברה.   הצעתהכול   סך . 4נמנע? 

 כספים   ועדת 
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לפני   הוועד/הנשיאות): ר " אור מימון (חבר מועצה ויו להגיד  רגע  רוצה  אני  כספים.  לוועדת  עוברים  אנחנו  עכשיו 
ה את ועדת כספים בכלל שואפת  זאת הפעם הראשונה שאני רוא  שנים באגודה.  3שהיא עולה. אני  

 לדבר או בכלל, אז כבר זו התחלה מדהימה. גם אם לא יקרה כלום אני כבר נורא גאה. 

אנחנו ועדת כספים ואנחנו נבחרנו אוטומטית בלי בחירות.   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
  אני אספר ממש מהר כי אין לנו זמן, מה החלטנו לעשות.   אבל אני נבחרתי ליו"ר שזה ממש נחמד. אז

. כן  תו, החלטנו לשנות את זהיעובד א שהוא  יש רמ"ח    שלכל נציג עד עכשיו  העבודה הייתה    חלוקת 
. חילקנו פרויקטים,  עיקר העבודה זה יהיה פרויקטים  בגדול מצוותים רמ"ח כדי שיהיה איש קשר, אבל  

רוצים להעלות    . יש נציגים, יש לכל נציג תקציב. תקציב הנציג  מהלדוג  לכל אחד יש לפחות פרויקט אחד. 
 בא לנו להעלות אותו. אותו כי הוא נמוך. 

 נציג.   קל ש 300-על התקציב של המדובר  ר האגודה): "מועצה ויודניאל זילבר (חברת 

  יש כמובן שזה יותר מורכב אבל יש לנו ממש קצת זמן. כן.  ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
הרבה דברים ואני  עוד  הנהלה וה, למצוא יותר שקיפות בדברים של  וטלי   טלי   של   כמו  פרויקטים  הרבה

 . ונהיה משמעותיים  מקווה שנעשה את הדברים האלה

 אוניברסיטת תל אביב של   מיתתוכנית האקליה

עומר  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו רבה  כספים  תודה  עכשיו ולוועדת  עוברים  אנחנו    לאדם   . 
שיספר לנו על תוכנית האקלים של הקמפוס. אני רגע גם רוצה להגיד, זה נורא מגניב שנציגים מעלים  

מרגישים שיש  אתם  יוזמות. בדרך כלל בישיבות שפחות עמוס הלוואי שיהיה לנו יותר מקום לכאלה. אם  
יכולים להעלות    בוערים בכם, הלוואי שתיקחו מזה דוגמה. דברים ש יוזמה, נציגים  בקיצור, קחו מזה 

 ויכולים להשתתף. בדרך כלל ישיבות יותר נעימות ויותר קל. 

זה    להתעסק  אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס):  מלחמה  בזמן  כאלה  אזרחיים  בעניינים 
,  רוצה לעדכן בסטטוס של מה שקורה פה כן    אני אני אשמח שתהיו איתי לכמה דקות האלה.  מסובך.  

אני לא אוכל לעשות את זה בלי שנייה לדבר אתכם על משבר    .ויש פה כמה דברים ממש מגניבים 
בגדול אנחנו באנושות שורפים הרבה דברים, הדברים שאנחנו    הקונטקסט שאנחנו נמצאים בו.   האקלים, 
זה [שקופית במצגת] אני קורא  ובגלל זה נהיה חם כל יום.  שמתחממת    באטמוספרה  מצטבריםשורפים  

בני אדם, אנחנו  אנחנו מדברים על  לזה משבר האקלים במספרים, אבל בסופו של דבר צריך לזכור ש
אנשים  חקלאות שקורסת ובעיקר  , גלי חום, שרפות ענק,  בפקיסטן  הצפות שהולכות וגדלות מדברים על  

הזה ש הדבר  מכל  בשגרה.  אולי  שמושפעים  את החיים  לקיים  יכולים  על  לא  מדברים  דברים  אנחנו 
ולהשפיע. הסטת השקעות  לעשות  מסוימות   .שאפשר  חברות  של  בפעילות  חלק  לקחת  זה    , בורסה 

אם  .  חברהבפעילות של אותה ה  חלק  לוקחיםכשאנחנו קונים מניות זה לקנות אחוז בחברה, אנחנו  
  אנחנו   אםקנינו מניות של חברת נדל"ן אז הידד לנו, אנחנו עוזרים לבנות, בתים, סתי ספר, מגדלים. ו

  כמו  , זה ל הנלווית  מהפעילות  חלק  לוקחים   אנחנו  , אז נפט , גז, פחם  , המזהות החברות  של  מניות  קונים 
הראה    , חיפה   במפרץ  הזיקוק   בתי  חיפה. מחקר  במפרץ  האוויר  זיהום  של  המצב  את  מכירים  כולנו 

. וכמובן  שתינוקות נולדים עם ראש קטן יותר. אחוזי אסטמה הרבה יותר גבוהים בעיקר באזור המפרץ
  הכלכליים   הצרכים  שעבור  חברות  הרבה  יש.  פלסטיק  אחוזי הסרטן הרבה יותר. אם זה נפט, אם זה

ככל שהחברות האלו רוצות  .  קשים   יותר   יהיו  שלנו   בעתיד   שהחיים   זה  את  הופכים   שלהם   הטווח  קצרי 
שנשרוף יותר דלק כדי שהן ירוויחו עכשיו, אנחנו מבינים שלנו בטווח הרחוק זה מאוד ישפיע על מה  

עושים.   וחצי, שתי  מעלה   שברירי   על   מדברים   אנחנו עוד דבר כדי לסבר את האוזן,  שאנחנו  , מעלה 
מקרה  יותר נכונה בהאבל ההקבלה  מעלות.    20-ו  15מה זה כשההבדל בין יום ללילה יכול להיות    מעלות, 

מעלות   40אז מזה  זה כבר חום,  38.5-וב  מעלות ,  37 הוא  חום הגוף שלנו, אם החום התקין הזה היא 
בעלייה של ארבע מעלות ייגרם  לכדור הארץ  . גם מעלות זה יכול להיעשות נזק בלתי הפיך  41-ובחום, 

 אנושית כמו חקלאיים. ה כלכלה לוגם   מגוון החייםנזק בלתי הפיך, גם ל

 בערך   ?במעלות היום  אנחנו כמה ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
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  הוא להיות מעלה וחצי.   2050-ב. היעד של האנושות  1.45 אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 
, אחרת ניכנס למה שנקרא  לרדת  2050-שנצליח בהיא  השאיפה    אבל  1.8,  1.7-אנחנו כן רוצים להגיע ל 

לקחת  זה  המטרה שלנו  .  מות שגורמת לעוד התחממות משוב חיובי, התחממות שגורמת לעוד התחמ
ה אותאת  ולהזיז  שלנו  איתנו   ם השקעות  מטיבים  שלא  אחרים,    ממקומות  למקומות  אותם  ולהעביר 

ואנחנו  .  ושל ילדינו   שפשוט הכספים האלה יפסיקו לעבוד כנגדנו, כנגד הבריאות שלנו, כנגד העתיד שלנו 
הוא הכי    תל אביב  יברסיטה. תיק ההשקעות של אוניברסיטתאונהההשקעות של    תיקהולכים לדבר על  

 . מיליארד שקל 3-מיליארד שקל, ולדעתי היום זה כבר יותר קרוב ל  2.5בפער,  גבוה בארץ 

 ממתי הנתונים?  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 

אנחנו  זה בגדול המבנה של תיק ההשקעות.  .  2023יולי   אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 
סולידיים:   למקומות  מגיע  שהרבה  חוב פיקדונות,  רואים  וקונצרניות  אגרות  השקעות  ממשלתיות   ,

ורבע, קצת  .  או סטארטאפ, זה נכנס לפה  pivotשים איזשהו  שאולי עו  מרציםבעיקר ל  זה  אלטרנטיביות 
מהתיק הכללי  אחוז    3  אחוז מהמניות, כלומר  9.5בערך    מתוך המניותיותר, מהתיק, מגיע למניות כש

ממש מגיעים לחברות  מיליארד ש  2.5אחוז מתוך    3, אנחנו מדברים פה על  מגיע לחברות המזהמות
נרצה להגיד לאוניברסיטה, אוניברסיטה יקרה, בבקשה    וזה הכספים שאנחנו נרצה להזיז.   המזהמות

החברות האלה.  את המניות של החברות האלה. תקני כל מניה אחרת, אבל בעיקר לא את  תמכרי  
   כמה המהלך הזה הוא אדיר, הוא ואנחנו ניגע רגע ב

 ? רלוונטי לא  הקונצרני  : (חבר אגודה)  שטראוס  יניב עודד 

פחות  הקונצרני   אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס):  ובעיקר    .רלוונטיהרבה  מזהמים,  פחות 
, כשאנחנו מודדים זיהום בשווה ערך לטונות  בזיהום   סכוןי ח  על  מדברים   אנחנו  חברות ישראליות. אז

דו פחמן  בערך  - של  על  מדברים  אנחנו  חיסכון  20חמצני,  שנוצר    אחוז  של  בזיהום  מהפעילות  רק 
יותר מזה, יש מחקרים שממש מדברים על זה שאם בנאדם מסית את כספי הפנסיה  האוניברסיטה.  

יים שלו היה  זיהום מאשר אם אותו בנאדם היה עובר לתזונה צמחונית, את כל הח  21חוסך פי    שלו, זה
, ותיקחו  אלה דברים שטובים לכדור הארץעושה על בסיס אנרגיה מתחדשת ומחליף טיסות ברכבות.  

ב תכפילו  שלמים,  חיים  במשך  זה  כל  לכל  21-את  עכשיו  לבוא  יכולים  אנחנו  ה...  את  קיבלתם   ,
יכולים    אנחנו זה טוב לכדור הארץ זה טוב לבעלי החיים, והסטודנטים ולהגיד להם תעברו לטבעונות  

לדאוג, זה לא להיכנס לאנשים לצלחת, זה  להזיז את הכסף של האוניברסיטה ו  , מאחורי הקלעיםגם,  
אנחנו  של היי  יחסי ציבור טובים    גם  זה  מאחורי הקלעים שיעשה הרבה טוב.  לעשות שינוי מערכתי

. אנחנו רוצים שתהיה לנו סביבה נעימה וטובה  ירוקים ודואגים לעתיד שלנו רסיטת תל אביב, אנחנו  אוניב
 ועכשיו אני מעביר את השרביט.   .לחיות בה 

עקרונית אנחנו מתעסקים בכספים של האגודה, וזה מדובר   : (חברת מועצה ויו"ר ועדת כספים)   סנדלר עומר
. אם  גם  החלטנו להגדיל ראש ולדבר על הכספים של האוניברסיטהאבל    בכספים של האוניברסיטה 
שקיע  להפחות צפוי  העולם    בטווח הארוך  .היתרון הראשון זה טווח ארוך   ,נדבר על יתרונות וחסרונות 

הם אוהבים שאנחנו    , התורמים שלנו ישמחו  יתרון שני,  .יותר   ירוקיםמזהמים אלא בדברים  בדברים  
י רבים  , אחד מנקולג'  פוטהיל   , יש את עושים דברים טובים, נקבל עוד תרומות. דבר שלישי, תקדימים

ט את תיק ההשקעות שלו  אותו דבר, הסיאבל הייתה עליו כתבה טובה שרציתי להראות, שממש עשה 
ויש    והוא אמר שוואלה, יש תוצאות סבבה.  ידע לתקף בדיוק כמה  רווחים  אפילו אין הפסדים  , פחות 

לא עושות  האלה  אם אנחנו מסתכלים על השגרה אז ההשקעות  עוד יתרון,  בעקבות ההסטה.    הרווחים, 
 וגם לא רע.  , לנו טוב

ל נעבור  לשגרה.   חסרונות ועכשיו  מתקשר  איראן,    האלה  ההשקעות   משבר   בזמן  שזה  נגיד  נדירות, 
אז באסה    ,ומרוויחים מזה מלא כסף  טוב ממש    זהאוקראינה, ואם יהיה איזה משבר עם מדינות המפרץ,  

אם אנחנו מורידים השקעה, אז תיק  .  רחב  פחות   ההשקעות   תיק   אם נסיט את ההשקעות. עוד מינוס, 
 מצטמצם. הגיוני. וככל שזה יותר רחב, יותר טוב. ההשקעות שלנו 
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או טובתיק  להקטין את רוחב ה רונן רוסינוב (חבר מועצה):  אומר שהוא פחות בסכנה במקרה  זה    ,זה לא רע 
 . חלקים נרחבים של השווקיםקורה ב שמשהו באמת 

מאוד   אקלים בקמפוס): אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא   היא משקיע  מסוכן.  לא משקיע  היא  האוניברסיטה 
וכשאנחנו אומרים לה את הדבר הזה  סולידי, וככזה היא רוצה את תיק ההשקעות שלה מאוד רחב.  

, אתה רוצה לבזר את הסיכונים שלך, לשים את הביצים שלך  במגזרים שלה המגוון  את  מצמצים  אנחנו
 בכמה שיותר סלים ואנחנו אומרים לאוניברסיטה שיש פה סל אחד שאנחנו לא רוצים שתשימי בו 

אות  זה ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו שמבטלים  שלם  זה  .  ו תחום  את  שמים  ואנחנו 
אני אוהבת כסף, כולנו. אני גם  יצא לי להתעסק בזה קצת.    בתחום אחר שסביר שכבר משקיעים בו. 

אז אני מפזרת כמה    , רונן זה לשאלתך,יודעת שאם אני רוצה דברים יותר בטוחים  אני משקיעה כסף ו
אבל לא    וממש היום בהובלת טלי, השקעתי במשהו חדש כדי להרחיב את ההשקעות שלי.  שיותר. 
להגיד שהחיסרון האחרון ש  משנה. לא באמת חאפשר  חיסרון למתקטננים,סרון יהוא  זה  חברות  ה  , 

תורמות, הן פשוט לא יתחילו. כי אם אנחנו לא משקיעים בהן    הן לא   המזהמות לא יתחילו לתרום לנו. 
   אז הן לא יתרמו לנו.

 באוניברסיטה.  ת משקיעוהמזהמות כן  מהחברות לק ח אבל  : (חבר אגודה)  שטראוס  יניב עודד 

אוניברסיטת בן גוריון    , נכון . זה  תל אביבבאוניברסיטת    לא  אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 
מכיל  כסף  הרבה  אבל  מקבלת  מבזן.  כסף  מאוד  הרבה  מקבלות  חיפה  ואוניברסיטת  הטכניון   ,

שהיה לו עניינים עם סחר  בוכמן  ממאוליגרכים רוסים,  רק  אנחנו מקבלים    אוניברסיטת תל אביב, יחסית, 
 . , זה אנחנו בסדר חברות מזהמות אבל בולגריה,  בבני אדם ב

חשובות:   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו נקודות  מדד  THEמדד  עוד  זה  של  , 
אוניברסיטאות, הוא ממש מתחשב בכל הסיפור הזה של עתיד. אם אנחנו נסיט את ההשקעות שלנו,  

, ככה שהיא  אנחנו לא אומרות לאוניברסיטה מתי לעשות את זההמדד שלנו יעלה, שזה ממש מגניב.  
הכי נכון. אנחנו כן אומרים לה לעשות את זה, אבל  כלכלי  הטיימינג  ה  יכולה להחליט מתי בא לה ומתי

יכול להיו  , לא משהו מחייב  יפגע בה  ככה שזה טוב. אם עכשיו היא תסיט את הכסף למשל,  ת שזה 
אנחנו    מבחינת איראן. יכול להיות שהם יחליטו לסיים את כל הסיפור עם איראן ואז להסיט את הכסף. 

במשהו ממש ירוק,  עכשיו תשקיעו  אנחנו אומרים  זה לא ש   , את ההשקעות  הסיט לאן לגם  לא אומרים לה  
איך כל זה קרה באוניברסיטאות    שלא יהרוס את העולם.  , פשוט להשקיע במשהו אחרלא. אנחנו אומרים  

 אחרות, זה הכול קרה ממש מהסטודנטים, כמו שאנחנו רוצים להביא את זה. 

חשוב לציין שאני מסכימה לא להגיד לאוניברסיטה מתי אבל צריך להבין  על התזמון.   טלי קולמן (חברת מועצה): 
עושים את זה, אז לנסות לתזמן  אנחנו כבר אומרים, אנחנו  בעייתי אז אם  נורא  שתזמון של שוק זה דבר  

 זה פחות משהו שהוא  את זה, 

אנחנו   אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס):  לאוניברסיטה,  אומרים  לא  שאנחנו  היא  הנקודה 
 נותנים לאוניברסיטה להחליט את הדברים האלה. אנחנו לא אומרים לה עכשיו עכשיו עכשיו. 

הזמן  יהיה אז היא תגיד מתישהו זה   מצד שני יכול להיות שלא להגדיר שום פרק זמן  טלי קולמן (חברת מועצה): 
 המתאים ו... 

מה   כספים): ר ועדת "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו תדעי  לכי  כי  הזמן.  מתי  להגיד  מדי  מורכב  זה  אבל 
 יקרה. 

 בכלכלה כי שוב   אין זמן נכון טלי קולמן (חברת מועצה): 

אין זמן  כי  אבל בדיוק בגלל זה. את מבינה בזה יותר ממני.   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
,  מתי   חליט להאת המושכות  להם  נותנים  אנחנו  ייה  שנאז  ואוקראינה  נכון בכלכלה במיוחד עם איראן  

 . נטו משיקולים כלכליים 
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אני חושבת שחשוב רגע לוודא שאנחנו לא אומרים, תעשו את זה כשבא לכם, כי זה   טלי קולמן (חברת מועצה): 
צריך לחשוב איך לוודא שיעשו  עם הם יגידו זה לא הזמן המתאים וזה לא יקרה אף פעם.  פתח ל, כל פ 

 את זה. 

מצד שני זה גם לא אחראי להגיד להם עכשיו. אז יש פה   ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו
 שיקול של כל הדברים 

עם  אנחנו ניתן לאוניברסיטה להחליט.  משהו שזה פשוט   אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 
מוסדות  הרבה    ישהכספים שלה. אם היא עושה את זה בבת אחת, אם היא עושה את זה בהדרגה.  

אוניברסיטת בן גוריון אגב עשתה את זה כבר, באופן חלקי בלבד. היא הסיטה    . זה בעולםשעשו את  
מגז. יש פה עוד כל מיני. עיריית ניו יורק ורוקפלר והרווארד  את ההשקעות שלה מפחם ונפט, אבל לא  

פה בחדר למעט  והקרן של מלכת אנגליה. על מה אנחנו מדברים? הצקתי לרובכם על זה, כל מי ש
שחתמו על המכתב, זה המכתב  ונציגות  נציגים    52יש לנו    , חתמו כבר על המכתב הזה.הנשיא והיו"רית

להסטת    , מדודה, לראות תוכנית אחראיתאנחנו רוצים  שקורא לאוניברסיטה להתייחס לסיפור הזה,  
עכשיו    . ההשקעות זה  את  עושים  הירוקה  גם  ואנחנו  במועצה  המכתב  את  להעביר  רוצים  אנחנו  כי 

פורום של האוניברסיטה, נשיא, מנכ"ל, הרבה אנשי סגל, הרבה  יולי. המועצה הירוקה, בתחילת חודש 
וסביבה. אקלים  לענייני  ש  מרצים  המקום  את  בו  זה  משנה  סביבתית  ה  המדיניותהאוניברסיטה 

 . לכן היה לנו חשוב לגבש את המכתב הזה עכשיו ולשלוח אותו במהלך חודש יוני. אקלימית שלהוה

 זה לא חתמתי כי אני חושב שיש דרכים רגע לדבר על אני   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

 אתה אחרון חביב  אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 

שקיפות זה הרגיש לי חסר.  הלמען  אני אגיד  ברמת התוכן זה חשוב,   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
הרבה. לא סתם לא חתמתי    לא?  פחמןפליטות  צמצום  לבנוגע  מי מכיר את התוכנית של האוניברסיטה  

ווקא חושבת שמאוד יכול להיות שכן.  לא כי אני מתנגדת לכל מה שאמרת. אני חושבת שד  על המכתב, 
אוניברסיטה עושה המון בשביל לצמצם את פליטות הפחמן שלה.  שה ממקור ראשון    להגיד אבל אני יודע  

 בקמפוס   החשמל שכל  כדי רי בדרום אעל הקמת שדה סול מיליארדים של שקלים שמה  היא

 מיליון. זה מאוד יפה. וזאת השקעה  300 אדם בן נון (חבר מועצה ורכז תא אקלים בקמפוס): 

קל להקים חווה סולארית בדרום כדי שכל  מיליון ש   300היא שמה   ר האגודה): "זילבר (חברת מועצה ויודניאל 
צמצום הפחמן    2030האוניברסיטה עושה המון כדי שבשנת  .  קיימא  בר  חשמל   יהיההחשמל בקמפוס  

  היא של הסטת ההשקעות אני אומרת מצד אחד    הזאת   הנקודה את    לכן  יהיה, הוא יירד משמעותית. 
  למה היא לא עושה את זה? האם הסיבות שכבר .  זה  על   חשבהבטוח    היאמצד שני    אבל   הגיוניתמאוד  

ויש   דבר,  אומרת שום  לא  אני  או לא?  לכך,  הן הסיבות  זה    52הצגתם כחסרונות,  אנשים שחתמו, 
 אבל...   אתה מריץ את זה, זו לא שאלה.זהו מספיק, 

 אבל זה לא הוגן להגיד נקודה בלי לתת לענות  : דוברת 

 אתם יכולים לענות, אני לא פוסלת  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

 אבל אין זמן  : (אחרת)  ת דובר

 חוק הגיוס  - החלטה  הצעת

רשום פה הצעת החלטה, אבל אני אגיד שנורא קשה לי להעלות את   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
  אני . אני אגיד שלושה דברים לפני. הדבר הראשון, זה שאני אתן לכם רגע לקרוא אותהההצעה הזאת.  

כבנאדם, אני מצביעה על דברים    קודם.אותן  בלי שאני קוראת    ההצעות החלטלי  שונאת שמביאים  
דבר שני, זו    בדרך כלל כשהם עושים דבר כזה...   כאלה גם בנשיאות התאחדות הסטודנטים הארצית, 

החלטה שיכולה להיות שנויה במחלוקת כי היא מדברת על חוק הגיוס ועל הסטודנטים שלנו ביחס לחוק  
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הסיבה העיקרית זה    . למה זה עולה רק היום  להסביר ביחס לשתי הנקודות האלה אני רוצה רגע    הגיוס. 
כשפנה אליי סטודנט שאמר שהוא מאוד פעיל  חוסר זמן, התחלתי להתעסק בזה ביום שישי האחרון  

  תי, דיברו אותי עוד אנשים שהם לא סטודנטים. בעיקר אנשי סגל. בנושא התנגדות לחוק הגיוס, דיבר אי
ולקרוא את החוקים  לחקור    והתחלתי  בזהולנבור  להיו  .ולהתעמק  על השולחן    םנכון  חוק  יש הצעת 

יש פה קצת מספרים על הסטודנטים  חרדים.  ה, ל יפלח מאוד משמעותי באוכלוסישיהיה פטור גיוס ל
סטודנטים  שלנו.   כאגודת  כללי  אנחנו  האחרונותבאופן  בשנים  נוטים  על  לא  לכם  לספר  יכול  גיא   ,

פוליטיים כי אנחנו  שנחשבים במאבקים   להיאבק  היסטוריה קצת אחרת, אבל בעשור האחרון לא נוטים
לקדם סוגיות  . אנחנו פה בשביל לתת להם תשתית טובה לחיים, אנחנו פה בשביל  פה למען הסטודנטים 

שנה שעברה בכל הנושא של  אופן עקיף. כשהתעסקנו בהכרח ב באופן ישיר ולא באליהם  שקשורות  
, זה נכון שהיה לילה אחד שיצאנו בו לאיזושהי מחאה, זה היה בלילה שגלנט פוטר  מחאה המשפטית ה

באופן    אין ביטחון ובאמת יצאנו לאיזשהו אקט מחאתי בודד. אבל, כולם הרגישו שכאילו  והכול היה נורא
אנחנו נותנים את המשאבים לסטודנטים, בשביל להיות פעילים    כללי אנחנו בדרך כלל מסתכלים מהצד. 

נותנים להם סיוע על ידי עורך דין, נותנים להם תמיכה אקדמית. אנחנו    במאבק חברתי כמו שהם רוצים.
גיוון של סטודנטים, שבעד המחאה המשפטית, וסטודנטים  לא פועלים במישורים בגלל שבדרך כלל יש  

זה זה היה נורא ברור, לפחות לי, כיושבת ראש, שאנחנו לא לוקחים  שנגד המחאה המשפטית. בהיבט ה
 חלק. 

משרתי  הם  שלנו  סטודנטים    7,000  כי כמו שאתם רואים את המספרים,  הגיוס נוגע בנקודה אחרת,  חוק 
המשמעות של פלח אוכלוסייה מסוים שלא  נהרגו.    17-ועשו מעל מאה מילואים,  מהם    2,000,  מילואים 

, אם הוא לא, אז אני כן. בזה  משרת, בהיגיון בריא מאוד ולא בגלל שלמדתי במבוא ללוגיקה בשנה א'
, כי הייתי רוצה לקיים על זה דיון והייתי  אני לא סתם לא שלמה עם ההצעה הזאתזה נגמר. עכשיו,  

המועצה ולא רק החבר'ה  , עם תמיכה משמעותית של כל  משמעותית   שיחהלזה    אתח  ולפת באמת    רוצה
בו  בעיני זה משהו שאנחנו לא יכולים להיות    אבל   . להיות פה בבניין רפואה  20:30-שאיכשהו שרדו ב

יש עוד כל מיני אלמנטים שקשורים בחוק המילואים, אבל זה  סטודנטים שלנו.  הזה  בסוף  גדר כי  העל  
חוק   בסוגיית  ספציפית  אבל  מקצועיים.  אלמנטים  גם  שם  יש  כי  מורכב,  יותר  בעיניי,  קצת  הגיוס, 

 לתפיסתי, אנחנו לא יכולים לעמוד מן הצד. זה אחד. 

ואני יכולה להגיד שביומיים האחרונים    ? מאבק ציבורי. הפרקטיקה, נניח לא נעמוד מהצד אז מה  שתיים 
דיברתי עם הרבה אנשים שהתייעצתי    או לא,ששברתי את הראש האם להעלות את ההצעה הזאת  

שזה פוליטי  הראשונה ששמעתי לא הייתה  טענה  הומחאות אחרות,  איתם ובניגוד למחאה המשפטית  
אגודת הסטודנטים של אוניברסיטת  ש  כדי להגיד לכם, ואני פה  .  רלוונטייםאנחנו נהיה לא  ,  אלא  ,מידי 

. זה לא מה בכך בכלל. כשאני מדברת עם בכירי האוניברסיטה  איש   30,000מייצגים    אנחנו  , תל אביב
וזה אותו דבר כשאני מדברת עם  אנשים.    30,000הם מסתכלים עליי כבנאדם ששווה ועומדים מאחוריו  

סטודנטים  היכולות ההשפעה שלנו כאגודת  חבר כנסת או שר או יועץ תקשורתי או כל דבר כזה או אחר.  
, הן  פוליטיקה או    תקשורתבין אם ב  . מעבר לזה שהן עצומות כלפי בנאדם כזה או אחר,הן עצומות 

כי אם אגודת הסטודנטים באוניברסיטת תל אביב עושה משהו,  גם ביחס לאגודות אחרות.    עצומות 
-, סיכוי גבוה, הולכות אחרינו. זה אומר שאנחנו מביאים איתנו לא רק את ה אגודות אחרות בדרך כלל

  בגדול במיוחד במצב שאגודות נמצאות היום.  שלנו, אחרינו הולכים גם עוד המון סטודנטים.    30,000
ש, אבל  לפני בערך חוד   לקדם את הסוגייה הזאת,החליטה שהיא רוצה  התאחדות הסטודנטים הארצית  

מושב הקיץ של הכנסת    ,2.6  - הולך להיות ב של חוק הגיוס  בג"ץ    היא לא עשתה את זה עדיין. בכלל. 
ב  להסתיים  של  .  26.7-צפוי  זמנים  מסגרת  על  מדברים  אנחנו  ציבורי,  מאבק  על  מדברים  כשאנחנו 

 הוא יכלול בתוכו פעולות תקשורתיות ברובן, ואקטים מחאתיים כסימן שאלה. חודשיים. 

ויש פה שני     שנוכל   כדי שלבים להצעה.  זה נוסח ההצעה. קודם כל אפשר לעשות שינויים, תיקונים. 
  עומד   בראשוזה מה שהוא יודע לעשות, ש ש   ציבור  יחסי  למשרד   לשלם  חייבים   אנחנו  לפעול  תחיללה

  התחום   את   שמכיר  משרד כל הנושא של חוק הגיוס בשנים קודמות, הוא  היה מוביל ב  הוא  ,חורין   בן   איתי 
, לא הגעתי אליו במקרה. אני סומכת עליו ואני  הוא עבד איתנו בשיתוף פעולה בעבר .  מקצה לקצה  הזה
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שאני כיו"ר, חלק מהמשאבים  סומכת על האנשים שהפנו אותי אליו, לייצר מאבק תקשורתי. זה אומר  
ברמת  חשוב   שלי  זה  למה  ולהסביר  זה  על  להתראיין  לדבר,  יילכו  להצטרף  הזמן,  אנשים  ולהוביל   ,

משרד הפרסום הזה  כל חודש  ב  .יעלה לנו כסף  משאב שלנו שאנחנו לוקחים. זה אומר שזה  זה  . למאבק
, לנעול  צעדים מחאתיים: שביתות, לעלות לכנסתיכול להיות שנצטרך לעשות  , ו 15,000לוקח בסביבות  

קדוטות  את עצמנו או לא יודעת, פעם שפכו דם, החליטו שעושים לאוניברסיטה עשרת המכות. מלא אנ 
 מטורפות על מחאות סטודנטים שאפשר לעשות. 

אני  שלנו,    הזמניםלוחות    בגלל  אבל ,אותה  שקראתם   לפני ,בשעה הזאת  הצעה  להביא  אוהבת  לאאני  
אצטרך אתכם ככוח להניע את  אני  לא אעשה את זה בלעדיכם משתי סיבות.  אני  ו לפעול,  רוצה להתחיל  
הסטודנטים  הסטודנטים   גם  זה  מתראיינת,  כדניאל  אני  רק  לא  זה  באים  מילואי והלפעול.  מניקים 

לעשות   אצטרך  אני  במקום  ואומרים,  מינימום    43עכשיו  לעשות  אצטרך  אני  לגיוס  ...55ימים  החוק 
- ל   45-לך לעלות מ זו הסיטואציה. גיל הפרישה הו  כוח האדם בלוחמה. בבגלל מחסור    מילואים מדבר, 

. זה ממש חוק שהולך לעלות עכשיו, זה משהו שאנחנו לא נצליח לשנות כי כנראה יש שם אלמנטים  49
לוחמה בשלוש שנים הקרובות,  מקצועיים משמעותיים, ולא נצליח לפתור את המחסור של כוח האדם ב 

ואנחנו בתקופת לוחמה מורכבת. אבל לטווח הארוך וכשאנחנו מסתכלים על עשר שנים קדימה, לא  
שנים עשר  עוד  של  סטודנטים  היום,  של  רוצים  סטודנטים  ואנחנו  היום  שמשרתים  שלנו  לחבר'ה   ,

, זה רלוונטי לילדים שלנו, זה רלוונטי בטח ובטח למילואימניקים  שישתחררו בתקווה בגיל יחסית מוקדם
  , אני רוצה להרגיש שהחבר שלי החרדי, הוא גם נתן את שלו. עכשיו אומרים, נתתי את הנשמה שליש

זאת אומרת יש פה באמת משהו מאוד משמעותי. לכן הבאתי את ההצעה הזאת. סיימתי את הנאום  
 הראשוני. 

 מאיזה סעיף זה יוצא?  : (מבקר האגודה)  דרה   גיא

שאלה,   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו שואל  אני  שנייה  רגע  לי  תגידו  מנציגים,  כולם    האםעלה 
הולכיםינו בתחילת הישיבה כשהצבענו על להאריך אותה הב כולם הבינו שאנחנו    החלטה  הצעתל  , 

 יש מישהו שלא הבין?  ? עכשיו

  לא   שקל מכספי האגודה.  15,000  .הכספים  על  והבנ  לא אני כן רוצה לומר שאנחנו   עידן ברנע (חברת מועצה): 
אפילו לעשות ישיבה מיוחדת על ההצעה    ,וזה משהו שצריך לומר על זה מראש   פה  המועצה  חברי  כל

 הזאת כי זה סכום כסף נכבד. 

. השאלה שאני שואל אתכם זה האם  נכון  ם אז על הכסף לא ידעת ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 ההצעה עצמהעל 

כולל החומר.   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו להעביר את ההצעה,  צריכה  הייתי  במקור  נכון,  זה 
לעשות את זה. אבל השאלה של אור שואלת שאלה אחרת.  לאור לוחות הזמנים הקצרים לא הספקתי  

 האם

הולכים   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו שאנחנו  ידעתם  האם  הישיבה,  את  להאריך  כשהצבעתם 
 נבטל את ההצעהלהצעת החלטה בשעה הזאת? כי אם עכשיו, נאמר שלא, אם לא אז אנחנו 

 אבל אני סבבה עם לא הבנתי.  בכנות  אני : (חברת מועצה)  סילורה  אמי

 הבנתי.  לא אני גם    לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות):

 שאלות ואז אנחנו נמשיך להצבעה כרגיל.  ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו

ממש    זה  , זה   את   לעשות   שמוכנים   הצעדים וגם  ,  מבורכת  הצעהדבר ראשון בעיניי ה עודד ריפתין (חבר מועצה): 
וכואב  אבל לפני שנייה דיברנו באמת על נושא שבעיניי הוא אפילו יותר אקוטי  .  ואני ממש בעד   חשוב

, וההרגשה שהממשלה לא עושה את חלקה כדי להחזיר את החטופים. השאלה  וחזק שזה החטופים 
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זאת שבעיניי היא אפילו  גדולים בשביל השאלה ה  כלים   אותם   את   לשולחן   מביאים   לא   אנחנו   למה היא  
 ?יותר גדולה

במקביל.  א'   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו זה  את  לעשות  על  ב'  אפשר  שלנו  ההשפעה  יכולת 
אם אני מסתכלת    הגיוס.   חוקיכולת ההשפעה שלנו במניעת  החטופים היא מזערית, לעומת  החזרת  

 למציאות בעיניים. 

כמה ימי שביתה עכשיו רציניים באוניברסיטת תל אביב, יש תקשורת,  מצד שני אם יש   עודד ריפתין (חבר מועצה): 
 זה עוד גל חזק שקורה בעד 

רואה   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו לא  אני  בכנות,  אבל  ארבעה  נכון,  שלושה  שיהיו  סיטואציה 
חמישה ימים שביתה באוניברסיטת תל אביב, לפחות לפי מה שאני רואה את הקהל של הסטודנטים.  

 לאיים בזה, זה כבר משהו אחר. 

  רוב  או   החרדי   מהמגזר  שהם  מהסטודנטים  חלק  יש,  הגיוס  חוק   על  לדעתי   קשר  בלי  עינת טוביה (חברת מועצה): 
אנטגוניזם או תחושה שלהם שהאגודה   מונעים  אנחנו   איך.  החרדי  למגזר איכשהו   שמשתייכים   מסורתי 

 ? הולכת נגדם

של ציבור דתי ומסורתי שמתנגד, שכן  אחת המחאות הכי גדולות שקורית כרגע היא   קולמן (חברת מועצה): טלי 
משרת באופן פעיל ואפילו בחלק מאוד נרחב ביחס לאוכלוסייה שלו, והם מדברים על זה שהם חלק  

  מסורתי גם בקרב ציבור דתי וגדול  מאוד    זעםיש  , ראיתי  אנימאוד רחב מסך הנהרגים. לפחות ממה ש 
דווקא משהו   אני חושבת שזה  על האוכלוסייה החרדית מהבחינה הזאת. זאת אומרת בהיבט הזה, 

מה, ופה זה  שמאוד מאגד הרבה אוכלוסיות שבהרבה מאוד מקומות אחרים, בעלות פחות השקפה דו
מלחמה אנחנו ביחד בדבר הזה ואם יש משהו שחוזר על עצמו אז  תוך הבסוף ב  כי   ,באמת איזשהו שיח 

וכולם שותפים לדבר  במה מאמינים  ו  יםע יצבמחשבה על למי מכתף בלי שום  ל  אה נלחמים כתף  'חבר
ו  זה.ה שמעתי  שאני  ממה  לפחות  בעיניי,  בשיח  נוכח  משהו שמאוד  גם    , ראיתיוזה  שקיים  זעם  זה 

מישהו פה שרוצה  שאני לא חושבת    . אנטי דתי משהו  פה שום  אין    בעיניי ו קרובים לדת  יותר  ה ש'בחבר 
אלא זה נובע ממקורות אחרים. צריך רגע  שחרדים יתגייסו זה כי הוא לא רוצה שהם ייקחו חלק בדת.  

חלק  שכולנו ניקח  שוויון ואיזשהו  זה דורש  ש   ,, זה לא מתנגד לדת בשום צורה בעיניי להבהיר שזה לא
קשר למה    בזה שום  ואין , בטח בתקופות כאלה,  מדינת ישראל ודאגה ל  ל עהגנה  בדבר הזה שנקרא  

 . ומה דעתנו על הנושא הזה שאנחנו חושבים על הדת 

נעשה  בסופו של דבר רוצה שמסכימה ואני רוצה להוסיף, שאני אני  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
להגיד   בלהגיד מה לא בלי . מעבר לזה שנתנגד לחוק הגיוס, אני לא מאמינהחרדיםהאת זה ביחד עם 

הזהכןמה   כן  והמה  אחרי   .  שלב  בובתקווה    ,הוא  או  יהיה  משותפת  הוא  כסטודנטים  שלנו  בנייה 
פוליטיים.  ,וסטודנטים חרדיים רוצים    או עם תאים  להחליט מה אנחנו  נצטרך  אנחנו  רחב.  זה מאוד 

כי גם על  מציעים במקום.    תהליך של מה אנחנו חלק אינהרנטי מה  חייבים להיותהם  אבל בעיניי    להציע.
החרדים אפשר להגיד הרבה, אפשר להגיד שאני רוצה שכל החרדים יתגייסו. אבל אני לא רוצה לכפות  

ת. המציאות מורכבת. זה לא שאני אומרת עכשיו  את זה עליהם ואז זה יכול לייצר אינספור בעיות אחרו
  היא להתנגד לחוק הגיוס כפי שהוא   ההצעהאנחנו צריכים לחייב את החרדים להתגייס. זו לא ההצעה.  

לדבר על  , צריך שנייה את השוויון   ר לייצ,... ורגע כדי כי הוא נותן את גיל הפטור בגיל מאוד גבוה  , היום
 .  זה ולפתוח את זה ולעשות את זה כמו שצריך, ברמה הבסיסית ביותר 

מחלוקת ופוליטי  בעולה מהיום להיום, היא בנושא שנוי הזאת   ההצעה לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
. אני  ניח שזה אכן המצב , ואני מתומכים בה  תל אביב אנשים באוניברסיטת  מאוד  מאוד גם אם הרבה  

  שמה קודם,  הוסבר לי על ידייך    .לא הצעת החלטה   ו ז  , ומה שנאמר בהתחלה, שנאמר בקול רם, הבנתי
זה עשוי  ש  . אני חוששלא הצבעה על הצעת החלטה  את ז  , שינוי סדר היוםשההצבעה על  זה  שנאמר  

  . קלים, קודם ש  15,000כוללת  גם  לא נאמר שההצבעה    בוודאי  ,זה מעבר לו  ,לבלבל עוד אנשים היה  
בכל מקרה זה לא נשלח למועצה לפני זה, אנשים לא ידעו שזה עומד לעלות, זה סופר בעייתי שזה לא  ו
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בלי  ההצעה  . אני ממליץ בתוקף להצביע נגד  מחטףלראות את זה כ  , אפילו   ,נודע, שלא לומר שעלולים 
 שמתחייב מתוקף ה   והמנגנון הדמוקרטי , בגלל האופן הפרוצדורלי  , קשר למהותהשום  

 אתה חושב שאני מנסה לעשות מחטף?  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו

ויהיה מאוד  לא, אבל אני אמרתי שאני חושש שכך זה יצטייר, ייראה,    נשיאות): /ועד  וחבר  מועצה (חבר    צליל   לבנה 
 קשה להסביר למה זה לא מחטף. יהיה מאוד קשה. 

, וגם  מבין מהסטודנטים פשוט חושב, הסנטימנט שאני  אני  מתנגד לחוק הגיוס.    אני : (חבר מועצה)  שופט  נדב
, וזה, מה  מאוד קונצנזואלי החטופים הוא נושא  של  נושא  דווקא הש זה    מהסקרים שאנחנו רואים יום יום,

כשאני  חושב ש  ומהשיח סביבי, זה שזה נושא הרבה פחות קונצנזואלי, ואני כן שאני מבין מהסקרים  
זה  שקל,    90,000להוציא  ולשבות,  למחות בכל דרך אפשרית, ו פה כמו    יםהכלים שמופיעסט  רואה את  

,  שזה ראוי שנעשה דיון על הכוח הזה, אני לא יודע מה המשאבים של האגודהכוח עצום ואני חושב  
חוצי קונצנזוס בצורה    עבור הדברים שהםלהשתמש בכלים האלה    אבל אני חושב שאנחנו צריכים גם 

, ואלו  אנחנו רואים שהסטודנטים, מה שמפעיל אותם רגשית היום, זה הנושא של החטופיםרחבה יותר.  
 ולנהל על זה דיון.  כלים מדהימים, ואני חושב שאנחנו צריכים להפעיל אותם גם בנושא החטופים 

אני רוצה אחרי זה אנחנו נעשה הצבעה אם לדחות את זה לפעם   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 אחרת. עכשיו, אנחנו נעשה הצבעה 

  48להציע ישיבת חירום תוך  אף  על פי התקנון מותר  צריך כן להגיד,    לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 
 זאת גם אפשרות, מבחינת הדחיפות של העניין, אז אני אומר.  .לקיים אותה  שעות 

בת ש... אני אגיד כמה  אני יכולה לעשות את זה אבל אני לא חוש  ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
 באמת, אני לא פחות עבודה. הרבה אם זה לא יעבור יש לי דברים. א' 

 אף אחד לא האשים אותך בחוסר רצון לעבוד  לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות): 

זה, דניאל זילבר (חברת מועצה ויו"ר האגודה):  את  לעשות  אם  קשות  דברים    התלבטתי  ידעתי שיש המון  כי 
ברמה הפרקטית. אם זה לא עובר, הורדתם לי  התלבטתי    יש לי מלא דברים לעשות.   מבית לעשות,
בזה    , לא סתם פתחתי הדמוקרטית של הדבר הזה  ברמה  . זה שנייה ברמה הפרקטית. עבודה. תודה

אם לא נעביר את זה היום  . קריטי, אקוטי.  לפנילמועצה    רו יעבכאלה    דברים שזה קריטי ש  מאמינהאני  ש
ממי שיגיע    פחותה  שלדעתי תהיהשתגיע  נציגים  השעות עם כמות    48תוך  נעביר את זה  ותיאורטית  

עוד   או  גם,  10לכאן,  אבל  מידה,  באותה  פחותה  לא  פחות,  אולי  כמות  עם  פחות  לדעתי    ימים  זה 
  זה לא יותר דמוקרטי מהסיטואציה שקורית עכשיו, זה אחד. כי בסוף כולם יכולים לבחור.   דמוקרטי. 

  , אחר כך כבר הולך להיות, פשוט יום ראשון הבא יש בג"ץ  . השני, זה שלוחות הזמנים הם קצרים  הדבר
האם השמירה  את זה עכשיו אז לא נעשה את זה.    עושים אם לא    זה באמת עניין של זמן.  אין לנו זמן,

מי שרוצה להתנגד בבקשה תתנגדו, אם אתם    לא נפגע בשום צורה, שלדעתי  מנגנון הדמוקרטי  על ה
באמת,   תתנגדו להצבעה בשביל הלהצביע.   , חושבים שזה לא ראוי שאנחנו עושים את ההצבעה הזאת

בשביל הסטודנטים    , מאמינה שלא ראוי שהחוק הזה יעבורבאמת  אני עושה את זה כי אני  יקל עליי.  
 , לא שלי, כאילו באמת, לא זה לא על חשבון עיסוק בחטופים. זה לצד זה. שלכם שלנו. זה לא הגיוני. 

תקשיבו, נעשה את ההצבעה כרגיל. מי שחושב שזה לא נכון שזה   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
בואו נצביע נגד, אנחנו    היה, בואו תצביעו נגד. מי שחושב שזה לא נכון, מי שחושב שצריך להידחות, 

מי שחושב שהכול בסדר ובעד זה, אפשר להצביע    יכולים להעלות את זה בעוד ישיבה, זה בסדר גמור.
 בעד. 

 אסור לעשות את זה בזום?  ר ועדת כספים): "עומר סנדלר (חברת מועצה ויו

 ישיבת חירום יכולה להיות בזום.  נשיאות): /ועד  וחבר מועצה (חבר   צליל לבנה 
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אנחנו לא יכולים לעשות אותה כזום, בשביל    בשביל לקבל החלטה ר הוועד/הנשיאות): " מימון (חבר מועצה ויואור  
ישיבת... רק  להסיט תקציבים אנחנו חייבים לעשות אותה כהצעה של מועצה, אז אנחנו יכולים לעשות  

 אם אתה מגדיר את זה ישיבת חירום. 

  ידעו מה ידעו מה הייתה ההצעה ולא לא    ,אנשים שהיו פה והלכו  ועד/נשיאות): לבנה צליל (חבר מועצה וחבר 
 להשאיר החלטה. גם כלו י

 ? 15,000-ה  מאיזה סעיף תקציביחייבים תשובה.  : (מבקר האגודה)  דרה   גיא

אלא   ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו סעיף תקציבי,  מתוך  לא  יוצא  כרגע  רמהרזהכסף  אבל  בות, 
 כרגע.  90,000ולא   15,000אנחנו מאשרים 

כולל   ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו נגד ההצעה הזאת,    15,000אנחנו עכשיו מצביעים בעד או 
 לפעם אחרת. מי בעד? . מי שחושב שזה לא נכון, תצביעו נגד ונדחה את זה שקל מהרזרבות 

לא אקח את זה קשה, לא    להגיד גם לא.בעולם  בנוח  הכי    תרגישו ר האגודה): "דניאל זילבר (חברת מועצה ויו
תפקידו כוועד, זה הכי לגיטימי בעולם. כל מי שאומר לעצמו וואלה,    אעלב. לבנה נבחר כדי לחשוב, מתוך 

 , תצביעו נגד. הכול טוב. זה לא נראה טוב 

. ההצעה  3. האם יש נמנעים?  8. מי נגד?  11  ? ההצעה  בעד   מי ר הוועד/הנשיאות): " אור מימון (חבר מועצה ויו
 עברה. 

זה סופר לא מובן מאליו.  תודה רבה.  אני רגע רוצה להגיד משהו. א'   ר האגודה): "זילבר (חברת מועצה ויודניאל 
ור הדברים שאתם מציפים ולאור  , אני לא אעשה אף דבר פרקטי לא דבריםכל מיני  אני אתחיל לעשות  ב'  

את הכול במייל  אני אשלח  שאמרו שלא, או שכזה מתלבטים,  מהאנשים    ציכמעט ח יש פה  העובדה ש
הדברים  כל  כדי לדבר על  שנעשה אותו ביומיים הקרובים,  זום פתוח  מסודר בהצעה מסודרת. אני אקבע  

אני אתחיל לרוץ עם    , אני מקווה שתגיעו, ונהיה שלמים עם זה, , ורק אחרי שנדבר על הדברים האלה
אם אני אראה שיש התנגדויות חריפות, אני לא אעשה את זה. זהו רק למען הסדר  כים פרקטיים.  הלמ

 הטוב

כזום   לבנה צליל (חבר מועצה וחבר ועד/נשיאות):  התייעצות  זום  ישיבה  קבלת  אין  ידי  על  דמוקרטית  החלטה 
 כונסה כדין. ש

 . זה הכול  הזום שאנחנו מכנסים זה לא הצעת החלטה. הוועד/הנשיאות): ר " אור מימון (חבר מועצה ויו

 

 הסתיימה  הישיבה 

 

 נוכחות

רשימת הנוכחות של חברי וחברות המועצה בישיבה, ואיזה אזור/י בחירה (חוגים) הם מייצגים. חברי  
 .מסומנים בהתאם מועצה אשר השתתפו בישיבה באופן מקוון מרחוק על פי נוהל השתתפות מקוונת, 

 37: כ נוכחים "סה

 נוכחות  חוג  שם מלא
 לא ריפוי בעיסוק  אביב חרמוני

 כן חשמל ואלקטרוניקה תואר ראשון + לימודי חוץ נון-אדם בן
 כן המדרשה לתארים מתקדמים  אולגה קליין 

 כן הנדסה תארים מתקדמים למעט הנדסת חשמל ואלקטרוניקה אור מימון 
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 כן ואלקטרוניקה תואר ראשון + לימודי חוץחשמל  אורון דודזדה
 לא חשמל ואלקטרוניקה תואר ראשון + לימודי חוץ אורין לוי 

 מרחוק הפרעות בתקשורת  איה היימן 
 כן מדעי המחשב תואר ראשון  אלה בר

 לא ביה"ס לרפואת שיניים  אלה שיר אגהוב
 כן עבודה סוציאלית תואר ראשון  אמי סילורה 
 מרחוק ספרות + תרבות עברית + עם ישראל + נשים ומגדר תואר ראשון אמיר שטיין

 לא ביה"ס לרפואה אמיר שמואל כוכב
 כן תארים מתקדמים -ביה"ס להיסטוריה  אסף טלגם 

 לא הנדסת חשמל ואלקטרוניקה תארים מתקדמים  ארז יוסף 
 לא הנדסה מכנית + מדע והנדסת חומרים תואר ראשון  אריאל עזרא

 לא חשמל ואלקטרוניקה תואר ראשון + לימודי חוץ אריאל אבוחצירה
 לא תואר ראשון + תארים מתקדמים  -ניהול  בר סובל

 לא פיזיקה + כימיה + גיאופיזיקה + ביה"ס ללימודי הסביבה תארים מתקדמים גאיה סקופ
 כן מדע המדינה תואר ראשון  גלי שרון 

 כן אפריקה + לימודים קלאסיים + ארכיאולוגיה + היסטוריה תואר ראשון מזרח תיכון +  דיויד ואנונו
 לא ביה"ס לרפואה דניאל ירון

 כן פסיכולוגיה תואר ראשון  דניאל זילבר 
 כן מדיניות ציבורית + כלכלה תארים מתקדמים  הוד בס

 כן שנה א   -משפטים תואר ראשון  ולרי מילינץ 
 כן אדריכלות תואר ראשון  טל בן ברק

 לא ביה"ס לתרבות תארים מתקדמים, תרגום ועריכה  טל שגיא 
 כן חשבונאות  טלי קולמן
 כן תואר ראשון + תארים מתקדמים  -ניהול  טלי אבנת 
 לא שנה ב   -משפטים תואר ראשון  יהב הרוש
 לא ביה"ס לרפואה יובל זינגר 
 כן כלכלה תואר ראשון  יובל כהן

 כן ראשון מדעי החיים תואר  יונתן פינקלסון
 לא ב.א. כללי + תכנית רב תחומית  ישראל עמנואל 

 לא פסיכולוגיה + סוציולוגיה ואנתרופולוגיה + תקשורת תארים מתקדמים כנאר קבלאן 
 לא מדעי החיים תואר ראשון  לאה לובינסקי

 כן מזרח אסיה לבנה צליל 
 לא ביה"ס לחינוך ליאל אדר צדיק

 לא + אקדמיה למוזיקה + מוזיקולוגיה תואר ראשון תאטרון ליל כהן 
 לא מדעי החיים תואר ראשון  לירי סופיה גוז 

 לא סיעוד לנא מלחם 
 לא מדעי המחשב תואר ראשון  מאור גולברי
מוחמד עבד 

 אלקאדר
 מדעי המחשב תואר ראשון 

 כן
 כן אמנויות תארים מתקדמים  מתן ברש 

 כן פיזיותרפיה  מתן אדזיאשוילי
 כן פילוסופיה תואר ראשון  נדב שופט 

 כן תואר ראשון + מוזאולוגיה   -תולדות האמנות + רב תחומי  נועה גרינברג 
 כן סיעוד נטע תמיר
 לא תארים מתקדמים, עריכה לשונית  -ביה"ס לפילוסופיה + ביה"ס ליהדות  נעם ברעם 



 

38 
 

 לא סיעוד סאלי עבד אלחי
 לא תואר ראשון כלכלה   עדן סנדרס 
 כן פיזיקה ואסטרונומיה תואר ראשון עדן מודעי

 כן סוציולוגיה ואנתרופולוגיה, לימודי עבודה תואר ראשון  עודד ריפתין 
 לא ביה"ס לרפואה עומר שילון

 לא הנדסת תעשיה תואר ראשון  עומר גולן
 כן תואר ראשון + תארים מתקדמים  -ניהול  עומר סנדלר 

 לא קולנוע וטלוויזיה תואר ראשון  עומר זיו
 כן הנדסה תארים מתקדמים למעט הנדסת חשמל ואלקטרוניקה עידן ברנע

 כן אנגלית + צרפתית + ערבית + איסלאם + בלשנות תואר ראשון עינת טוביה
 לא ד- שנים ג  -משפטים תואר ראשון  רוני שרון 

 כן מתמטיקה, סטטיסטיקה תואר ראשון רונן רוסינוב
 כן מדעי המוח תואר ראשון רז אלקיים 

 כן רפואית תואר ראשון-הנדסה ביו שי אטוס
 לא תואר ראשון + תארים מתקדמים  -ניהול  שי צ'רני

 לא גיאוגרפיה וסביבת האדם שיר איוניר 
 לא טק תואר ראשון-מדעים דיגיטליים להיי שיר לוי

 לא מתקדמים תואר ראשון + תארים  -ניהול  שיר וינברג 
 כן כימיה + גיאופיזיקה + מדעי כדור הארץ תואר ראשון שירה רוהר
 לא עבודה סוציאלית תארים מתקדמים שירה אדר 

 כן ביה"ס לחינוך שלו זיו 
 כן תקשורת תואר ראשון תומר בינשטוק 

 

 

 

 לבנה צליל   חבר הוועד      אור מימון  יו"ר הוועד
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 (ישיבות היברידיות)נוהל השתתפות מקוונת בישיבות מועצה 

 אופן הגשת הבקשה 

לאור הצורך בהערכות מוקדמת של    –שעות לפני הישיבה    24יש להגיש בקשה לקבלת ההיתר המיוחד עד  
אילו  נוכחות  הלאחר בדיקת  על הנשיאות להודיע בתחילת הישיבה    .הנשיאות ולטובת שקיפות מלאה בנושא

מועצהי/וחבר היברידי  ת  באופן  להשתתף  אישור  השתתפו  ,  קיבלו  מי  לשקף  בישיבה,  הנוכחות  ובפרסום 
 מרחוק.

ייבחנו ויאושרו במידת האפשר, ולא יינתנו אישורים    -שעות לפני הישיבה  24פניות שיתקבלו בטווח של פחות מ
 .אישורים רלוונטיים יצורפוכל פנייה ל לאחר מועד תחילת הישיבה.

 .רגילה בישיבה מרחוק השתתפות  לאישור המוסמך הגורם היא הנשיאות

 תנאים לקבלת ההיתר 

 . זה בנוהל שנקבעו לתנאים כפופה תהיה והיא, בנושא דעת שיקול יהיה לא  לנשיאות

 : הבאים התנאים שבעתמ באחד עמידה עקב לישיבה  מרחוק להצטרפות בקשה לבקש ויוכל חבר/ת מועצה 

 . הישיבה ביום פעיל  מילואים שירות .1
 .חופשת לידה כמוגדר בחוק .2
 .בידוד מכורח חוקי המדינה .3
 .הישיבה ביוםאשפוז בבית חולים  .4
אישור מחלה כרונית קבוע או    ,ה/מרופא  יומייםלפחות  בן  . בליווי אישור מחלה  ביום הישיבה  מחלה .5

 כהונת המועצה.  תפעם יחידה בשנ  (לא כרונית)ניתן לקבל היתר בגין מחלה    ביטוח לאומי./ה/מרופא
 אבל במשפחה מדרגה ראשונה. .6
 מועד הישיבה.משעות  24בטווח של עד אוניברסיטאי מבחן  .7
 . ביום הישיבההקרובה, ו וסביבתלימודיו של חבר המועצה מתקיימים מחוץ לקמפוס  .8

 תנאי השתתפות 

יו מקרים חריגים לגבי הפעלת מצלמה יטופלו נקודתית. על,  פתוחה  מצלמה  עם   לישיבה  לעלות  המבקש  על
להיות במקום קבוע המאפשר הקשבה והשתתפות פעילה בדיון ללא הפרעות חיצוניות. לשם הבהרה, לא ניתן  

ולא תתאפשר התחברות  ן נפרד  להצטרף מחשבו  חבר/ת מועצהעל כל    להצטרף מרחוק לישיבה במקום ציבורי.
 מחשבון אחד. מועצה יחברשל מספר 

 והצבעה דיוןסדרי 

 .יתספי בישיבה הנמצאים מועצה יחברל בישיבות  דיבור זכות במתן קדימות תינתן

 הצבעות: 

 באופן   מהמשתתפים   אחד   לכל  הנשיאות  תפנה,  באולם  הקולות  ספירת   בתום  –  גלויה  הצבעה .1
 .הצבעה לטובת היברידי

הצבעה מקוונת המאפשרת השתתפות מרחוק באופן דומה להשתתפות  בהינתן    –  חשאית  הצבעה .2
המשתתפים.   שאר  כמו  בהצבעה  ישתתפו  מרחוק  המשתתפים  בישיבה,  פיסית  הנמצאים  של 
במידה ומאיזושהי סיבה ההצבעה אינה מקוונת או אינה מאפשרת השתתפות מרחוק, המשתתפים  

 מרחוק לא ישתתפו בהצבעה החשאית. 

 לקיום ישיבה היברידית  קולקטיבית דרישה 



  י חברלהעלות סקר שבו כלל    הםעלי  ,מועצהלקיים ישיבה היברידית לכלל ה  יםמבקש  חבר/ת מועצהבמידה ו
 מועצה ה  ת /חברבגוף הסקר  .  של הישיבהפתח רק לאחר פרסום הזימון  ייוכלו להצביע. הסקר יכול לה  מועצהה

 מועצהה  יחברמ   50%מעל  חתימות של    סיבה או הסבר קצר לצורך בישיבה היברידית. יש לאסוף  נויצייהיוזמים  
  מיםהיוז  חבר/ת מועצה). האיסוף יבוצע על ידי  google formsחתימות של המועצה דרך טופס גוגל (האיסוף    -

יידרש להזין את שמו המלא, מספר תעודת    חבר/ת מועצההמלאה. בטופס זה כל    ם ובאחריותאת הדרישה  
ואת העדפתו  -איכתובת  הזהות,   לא.   – מייל  ישיבה היברידית באופן קולקטיבי או האם   האם מעוניין בקיום 
 .תומכים בהצעתו, על הנשיאות לקיים ישיבה היברידית חברי המועצהמכלל   50% מעלובמידה 

שעות לפני שעת תחילת הישיבה   24לנשיאות עד    חבר/ת מועצהיימסרו על ידי הוהחתימות  תוצאות הסקר  
 מייל). -באמצעים המקובלים (אי

 

 :דברי הסבר

  בנוגע   סדור  נוהלעבר    30.08.2022בישיבת מועצה  ,  2022  יוני  בישיבת  שעברה  תקנון  לשינוי  להצעה  בהתאם
  יתאפשר   שבהם  מקרים  מגדיר  הנוהל  .מועצה  בישיבות  מועצה  י וחברותחבר  של  מקוונת  שתתפותלה  לתנאים

  שיקול   מאפשרים   שאינם,  ספציפיים  מקרים  לקבוע  שיש  תפיסה  מתוך   זאת   –   מרחוק  מועצה   לישיבת  להצטרף 
 שינויים:  חמישההנוהל המוצע עתה כולל   .דעת

 תוספת שבפרסום הנוכחות בישיבה, ישוקף גם מי השתתפו בה מרחוק, לטובת השקיפות.  .1
בלבד ו,  ) 4-(במקום ל  יומייםעל עילת המחלה על ידי מתן האפשרות לספק גם אישור מחלה ל  הקלה .2

אם נקבע על ידי סגל רפואי כי על אדם לא לעבוד ביום הישיבה, אין חשיבות .  כלול בהם  שיום הישיבה
 .  אם הוא צפוי להבריא או לא ביום לאחר מכן

לעילות, שיאפשר השתתפות מרחוק במקרה של לימודים מחוץ לקמפוס. סעיף זה    8הוספת סעיף   .3
חוג להפרעות בתקשורת אשר ממוקם כדרך קבע בתל השומר ומיועד לאפשר לו יותר  נוגע בעיקר ל

בישיבות המועצה. הסעיף עשוי גם להקל   מטעמו  מועצההחבר/ת  חיבור לאגודה, דרך השתתפות  
 על חברי מועצה אחרים במידה ולימודיהם מתקיימים מחוץ לקמפוס ביום הישיבה. 

מתאפשר   .4 וזה  במידה  חשאיות,  בהצבעות  להשתתף  מרחוק  למשתתפים  לאפשר  שיש  הבהרה 
 באמצעות הצבעה מקוונת. 

 . 50%למעל   70%-ישיבה היברידית ירד מלחיוב הדרוש  חברי המועצהאחוז  .5
 
 

 ועידן ברנע  לבנה צליל מגישי ההצעה:
 

 מיידי לו"ז לביצוע:
 

 אין  עלות וסעיף תקציבי:
 

 נשיאות המועצה ועד האגודה בתפקידו כ  גורם אחראי לביצוע:

https://docs.google.com/document/d/1OMnwNLeUeGE_tk_XxqcZ5Dj7drVB7kuC/edit
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 הצטרפות למאבק להשבת החטופים  –הצעת החלטה 

 נוסח ההצעה:  
הצטרפות אגודת הסטודנטים למאבק להשבת החטופים תוך כדי תמיכה בסטודנטים  
אשר הצטרפו ויצטרפו למאבק. ההצטרפות תבוא לידי ביטוי בהצטרפות לקריאה של  

לעסקה שתחזיר את משפחות החטופים מממשלת ישראל להגיע ללא שיהוי 
החטופים והחטופות הביתה בשלום. אגודת הסטודנטים תפעיל את משאביה, לרבות  

חשבונותיה ברשתות החברתיות השונות על מנת לקרוא באופן ברור למען עסקת 
שחרור חטופים, כמו כן, תשמש כנקודת הישענות עבור סטודנטים וסטודנטיות אשר  

חות פיזית במחאות, חלוקת חולצות יצטרפו לקחת חלק במאבק באמצעות נוכ
ושלטים. נספק גם לסטודנטים ולסטודנטיות מידע על אירועים קרובים, תמיכה וסיוע 

 משפטי במידת הצורך. 

 דברי הסבר: 
אנחנו, נציגי המועצה מחוגים שונים מאמינים כי יש חשיבות ערכית ומהותית 

להשתתפותה של האגודה במאבק להשבת החטופים, מדובר במאבק עבור קיום  
הבטחת המדינה לשמירה על ביטחון אזרחי המדינה החיים בה. אנחנו, כנציגים של 

אזרחיות, אשר חייהם מילואימניקים ומילואימניקיות, מפונים ומפונות, אזרחיות ו
השתנו באוקטובר וכיוצא מכך גם שגרת לימודיהם מאמינים כי תפקידנו הוא לתמוך 
במשפחות החטופים ובסטודנטים אשר רוצים להשתתף במאבק על מנת להשיבם  

הביתה. הימצאותנו בשטח תבטיח לסטודנטים ולמשפחות תחושת תמיכה אשר לא  
מינים ומאמינות כי לא ניתן לחזור לשגרה תוכל להינתן באמצעים אחרים. אנחנו מא 

 נשים, גברים, ילדים וזקנים כאחד.    -כל עוד לא הושלמה עסקה להשבת החטופים

 מגישי ההצעה:  
גלי שרון, הוד בס, אמי סילברה, אמיר שטיין, אדם בן נון, לייל כהן, יוני פינקלסון, עודד  

 ריפתין, נדב שופט. 

 5000₪הוצאה כספית משוערת:  

 שלטים וחולצות  -מאבקים חברתייםסעיף תקציבי: 

מחלקת הסברה ופרסום, מחלקת תרבות וקשרי חוץ, מחלקת  אחריות לביצוע:  
 חברתית מעורבות 

 מיידית  לו"ז לביצוע:



 הטלחה תעצה

 .הטיסרבינואב םיטנדוטסה ללכ לש גיציה ןוגראה איה ביבא לת תטיסרבינואב תויטנדוטסהו םיטנדוטסה תדוגא

 םיילכלכה ,םייתרבחה םיסרטניאה תרימש ךות ,םתבוטו םיטנדוטסה תחוור ןעמל לועפל אוה ירקיעה ונדיקפת

  .םהלש םיירוביצהו

 לע םיטנדוטסמ בכרומ ביבא לת תטיסרבינוא לש סופמקה .תויטילופ תודמעב תוקנל םיטונ אל ונא ,גיצי ןוגראכ

 תבוט תא ליבוהל איה תירקיעה ונתרטמש םינימאמ ונא ,םלוכ תא גציימה ןוגראכו ,תיטילופה תשקה לכ
 סופמקב – םיטנדוטסל תויטנוולרה תויגוסב יוטיב ידיל האב תאז הלבוה .הנידמב רוביצה ברקב םיטנדוטסה

 םיטנדוטסה לש םוי םויה ייחב םירבד הברה שיו ,םדקל ךירצש תובר תויגוס שי יכ עדוי ונומכ ימ .ול הצוחמו

 .רפשלו םדקל םילוכי ונחנאש

 תטיסרבינואב םיטנדוטסה ללכ ךותמ ליעפ םיאולימ תוריש ותריש תויטנדוטסו םיטנדוטס 7000-כ תיחכונה הנשב

 ,ורזח אל םלועל 17 .המחלמה תליחתמ םימי 100 לעמ ותריש 2000-כ ,שדוח לעמ ותריש םהמ יצח .ביבא לת

 .םשפנב אל ךא םפוגב ורזח ,םיפלא אל םא תואמ דועו

 םיוסמ חלפ לע יאבצה תורישה לוע תא תיסמה סויג קוח תא תמדקמ לארשי תלשממ ולא םימיב ,ליבקמב 

 .הייסולכואב

  .ריחמה תא םימלשמש הלא ונחנא

 העצהה חסונ

 יחלפ ללכ ברקב לטנב ןויוושב הנימאמ ביבא לת תטיסרבינואב תויטנדוטסהו םיטנדוטסה תדוגא .1

 לארשי תנידמב הייסולכואה

 םודיקל ףקותב םידגנתמ ונא  ,הב יתועמשמה םיאולימה יתרשמ רוביצ תא תגציימה םיטנדוטס תדוגאכ .2

 וניחאל םיקוקזו ,םיאולימב תרשל תוכזהו לועה תחת םיערוכ ונא .הייסולכואב םלש רזגמל סויג רוטפ ןתמ

 .לארשי תנידמ לע הנגהב עייסל ידרחה רזגמב

 ידכ ירשפא יעצמא לכב וחמיו ותבשי ,וניגפי תויטנדוטסהו םיטנדוטסה ,הדוגאה תצעומ רושיאל ףופכב .3

 םיאולימה יתרשמב תושונא תעגופה תאז הקיקח לש םודיק עונמל

 דיתע ןעמל ,לטנב ןויווש לע ססובמה סויג קוח לש הקיקח םדקל הלשממל תארוק םיטנדוטסה תדוגא .4

 .הנידמה

 תוריש השועש םיטנדוטסה רוביצ לע ןגהלו ונתארקל ףרטצהל ץראב םיטנדוטסה תודוגאל םיארוק ונא .5

 ליעפ םיאולימ

 םודיקל םיפסכ תדעו םואיתב הדוגאה יפסכמ ח״שא 15 לש ביצקת םירשאמ ונחנא ,הדוגאה תצעומכ .6

 אשונב תיתרושקת האחמ

 הדוגאה יפסכמ ח"שא 15 :תיחכונה הבישיב תרשואמ תיפסכ האצוה

 )םיחכונה ח״שא 15-ה ללוכ( ח״שא 90 :תרעושמ תידיתע תיפסכ האצוה

 רבליז לאינד :העצהה תשיגמ
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